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 دبیر انجمن مستربچ و پلیمر ایران گفت: پیوستن کشور به گروه ویژه اقدام مالی 
)FATF( و خروج از لیست سیاه تسهیل و توسعه صادرات کالاهای صنعتی را به 

همراه خواهد داشت.
 رضا توفیقی عصر چهارشنبه در نشست خبری برگزاری نهمین کنفرانس مستربچ و 
پلیمر ایران در پاسخ به ایرنا افزود: پیوستن به FATF سبب می شود هزینه های تولید 
برای تولیدکنندگان داخلی کاهش یافته و در نتیجه قدرت رقابت آنها در بازارهای 

جهانی افزایش یابد.
وی ادامه  داد: در شرایط کنونی هزینه های تولید برای تولیدکنندگان بالا است و نمی 

توانند در بازارهای جهانی به خوبی رقابت کنند.
دبیر انجمن مستربچ و پلیمر با اعلام حمایت از اقدام دولت برای پیوستن ایران به 
گروه ویژه اقدام مالی ابراز امیدواری کرد که نام ایران هرچه زودتر از لیست سیاه این 

گروه خارج شود.
توفیقی ادامه داد: علاوه بر پیوستن به FATF نیاز است که دسترسی به سوئیفت 
برقرار شده و ارتباط با کارگزاری های بانکی هم برقرار شود تا کشور از نتایج این امر 

بهره مند شود.
وی صنعت نفت، گاز و پتروشیمی کشور را دارای مزیت اقتصادی دانست و افزود: باید 

سرمایه گذاری ها به سمت توسعه آن و صنایع پایین دست معطوف شود.
با آمدن ترامپ  ایران هم در این نشست گفت: اگر  رئیس انجمن مستربچ و پلیمر 
صادرات نفت ایران دچار مشکل شود، صنایع مستر بچ و پلیمیر می تواند به توسعه 

صادرات کمک کند.
امید کوشکی افزود: محصولات کامپد و پلیمر ایران این توانایی را دارند که به کمک 

صنعت نفت و گاز پتروشیمی بیایند.
وی از رشد بالای صادرات محصولات مستربچ و پلیمر ایران در سال های اخیر خبر 
داد و گفت: سال ۱۴۰۱ میزان صادرات این حوزه حدود ۲۵ میلیون دلار بود که سال 

گذشته به ۶۰۰ میلیون دلار افزایش یافت.
وی افزود: شش ماهه امسال ۴۵ میلیون دلار صادرات داشتیم که افزایش خواهد یافت.

کوشکی از آمادگی برای رساندن میزان صادرات محصولات به یک میلیارد دلار خبر 
داد و گفت: همکاری دولت و مجلس این هدف را محقق می کند.

وی به مشکلاتی که ناترازی انرژی برای صنایع ایجاد کرده اشاره کرد و گفت: صنایع 
مستربج و پلیمر در تلاشند با کمک شرکت های کره ای راهکارهایی برای صرفه جویی 

انرژی ایجاد کنند.
رئیس انجمن مستربچ و پلیمر ادامه داد: حدود یکصد شرکت دانش بنیان در این 

صنعت فعالیت دارند و این صنعت در منطقه کم نظیر است.
کوشکی از بومی سازی ۹۵ درصدی در این صنعت خبر داد و گفت: کالاهایی که ما 

تولید می کنیم می توانند در جهان رقابت کنند.
وی صعت پتروشیمی ایران را یک صنعت پیشرو دانست که توانایی دارد بیش از پیش 
سرآمد باشد. وی ادامه داد: نهمین کنفرانس مستربچ و پلیمر ایران بهمن ماه برگزار 

خواهد شد و در آن مزیت ها و مشکلات این صنعت مورد بررسی قرار می گیرد.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

پزشکیان: برخورد با مردم در خیابان 

بخاطر درست عمل نکردن ما است

قرارداد تجارت آزاد موجب حضور 
جدی تر ایران در صادرات می شود
 معــاون اول رئیس جمهــور بــا بیــان اینکــه بــه زودی »قــرارداد 
ــرایط  ــرارداد، ش ــن ق ــت: ای ــی می شــود، گف تجــارت آزاد« نهای
ــر  ــه صــورت جدی ت ــم ب ــا بتوانی ــد ت مناســبی را فراهــم می کن

2بــه حــوزه صــادرات بپردازیــم و  ......

وزیر آموزش و پرورش: جامعه 
آموزشی را برای حمایت از فیلم های 

4تربیت محور بسیج می کنیم

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی بر پیگیری 
بیمه بیکاری هنرمندان تاکید کرد
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معاون استاندار تهران: 
مشکلات رباط کریم در اولویت 
دستگاه های اجرایی قرار گیرد

عراقچی: بی ثباتی در سوریه به نفع ایران 
و هیچ یک از کشورهای منطقه نیست
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وزیر ارتباطات: رفع فیلترینگ همه 

پلتفرم ها در دستور کار قرار دارد
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دنیامالی: باید از ظرفیت استانی 

برای موفقیت کوراش استفاده کرد
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استان ها 5

مهمترین مؤلفه وفاق ملی، ایجاد فرصت برابر برای 

همه اقشار کشور است
ــی،  ــاق مل ــه وف ــن مؤلف ــت: مهمتری ــور گف ــر کش وزی
ــن کشــور  ــه اقشــار ای ــرای هم ــر ب ایجــاد فرصــت براب
ــد در  ــت، بتوان ــتگی داش ــی شایس ــر کس ــا ه ــت ت اس

ــرد. ــرار بگی ــند ق مس 8 5

آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر 
یک  را  نخبگان  مهاجرت  پزشکی 
سرمایه سوزی برای کشور دانست 
شاید  سوزی  سرمایه  این  گفت:  و 
قابل محاسبه مادی و علمی نباشد 
اما به معنی از دست رفتن ژنتیک 

برتر کشور است .
در  که  ظفرقندی  محمدرضا   
»مهاجرت  همایش  اختتامیه 
امروز«  ایران  در  علمی  نخبگان 
از  مهمی  بخش  گفت،  می  سخن 
متوسط  را  نخبگان  مهاجرت  علت 
دانست  کشور  اقتصادی  شرایط 
پزشکی  حوزه  در  داشت:  اظهار  و 
کار  که  هستند  بسیاری  افراد 
مشخص، معین و خوبی دارند و در 
علم و عمل هم رتبه استادی دانرد 

اما مهاجرت می کنند.
وزیر بهداشت با اشاره به پزشکانی 
و  آمریکا  چون  کشورهایی  به  که 
اظهار  کنند،  می  مهاجرت  کانادا 
آنها  درصد   ۸۰ بالای  داشت: 
کنار  را  پزشکی  رشته  مجبورند 
توانند  نمی  آنجا  در  بگذارند چون 
مبنای  زیرا  کنند  پزشکی  کار 

اقتصادی ندارد.
باید  اینکه  بر  تاکید  با  ظفرقندی 
واقعیت ها را دقیق دید، ادامه داد: 
می  کشورها  این  به  که  پزشکانی 
قبول  مورد  مدرکشان  اما  روند، 
نیست  طوری  هم  سنشان  نیست؛ 
بتوانند  آنجا  های  آزمون  در  که 
ورود پیدا کنند و بنابراین مجبورند 

به کارهای دیگر روی بیاروند.
پزشکی  حوزه  کرد: در  تصریح  وی 
شاهد یک سرمایه سوزی هستیم؛ 
اگرچه در کلان، مهاجرت نخبگان 
یک سرمایه سوزی است که شاید 
قابل محاسبه مادی و علمی نباشد 
و این سرمایه سوزی از دست رفتن 

ژنتیک برتر کشور است.
نخبگان  که  زمانی  داد:  ادامه  وی 
که  نسلی  شوند،  خارج  یک کشور 
یک  می شود  خارج  نخبگان  آن  از 
آسیب جبران ناپذیری برای کشور 
ایجاد می کند نگاه کردن به حوزه 
اقتصاد لازم است ولی کافی نیست.

علل  از  یکی  آموزشی  عدالتی  بی 
مهاجرت است

مهاجرت  اینکه  بیان  با  ظفرقندی 
اقتصادی  مسایل  به  فقط  نخبگان 
از  گفت:  شود،  نمی  مربوط 
برای  باید  که  کارهایی  مهمترین 
نخبگان  مهاجرت  از  جلوگیری 
شود، این است که شرایط تحصیل 
معیشت،  با  همراه  افراد  برای 
نیز  سیاسی و اجتماعی در جامعه 

فراهم شود.
اینکه  بر  تاکید  با  بهداشت  وزیر 
یکی  نابرابر  فرصت های  و  تبعیض 
از علل مهاجرت به شمار می رود 
شایستگی  فردی  اگر  کرد:  تاکید 
را  تهران  دانشگاهی چون  به  ورود 
کرده،  کسب  را  لازم  رتبه  و  دارد 
باید زمینه آن فراهم شود، نه اینکه 
به دلیل بی عدالتی آموزشی نتواند 

تحصیل کند.
را  ها  سهمیه  و  موانع  وی 
آموزشی  عدالت  موانع  از 
به  داشت:  اظهار  و  برشمرد 
دلیل بی عدالتی آموزشی و 
سینوسی  جریان  ثباتی  بی 
سیاسی  شرایط  در  که 
دارد،  وجود  کشور  در 
مهاجرت  به  تصمیم  فرد 

می گیرد.
به  اشاره  با  بهداشت  وزیر 
بین  تعاملات  محدودیت 
بدون  علم  گفت:  المللی 
المللی راکد و  تعاملات بین 
اینکه  برای  شود؛  می  فاسد 
کنگره ها  برگزاری  بتوانیم 
راحت  را  نویسی ها  مقاله  و 
مشکلاتی  دهیم،  انجام 
تعاملات  چه  هر  دارد؛  وجود 
ماندگاری  امکان  باشد  تر  ساده 

بالاتر می رود.
که  شد  آن  خواستار  ظفرقندی 
کارگیری  به  و  تحصیل  شرایط 
های  حوزه  در  بویژه  دانشجویان 
امکان  تا  شود  تسهیل  پزشکی 
و  رود  بالا  پزشکان  ماندگاری 
برای  داد:  توضیح  زمینه  این  در 
کند  تحصیل  می خواهد  که  کسی 
سازگارتر  را  تحصیل  شرایط  باید 
و  سیاسی  شرایط  و  معیشت  با 

اجتماعی فراهم کرد.
از  زیادی  تعداد  داد:  ادامه  وی 
همکاران ما فارغ التحصیل می شوند 
کار  به  باید  که  حوزه ای  در  اما 
کارگیری  به  امکان  شوند،  گرفته 

آنها وجود ندارد یا
وقتی می خواهد به کار گرفته شود، 
در  بوده  ضابطه  یا  رابطه  ملاک 
حالیکه باید ملاک شایسته سالاری 

و حرفه  ای باشد.
وزیر بهداشت تاکید کرد: زمانی که 
شوند،  خارج  کشور  یک  نخبگان 
آسیب جبران ناپذیری برای کشور 
ایجاد می کنند نگاه کردن به حوزه 
اقتصاد لازم است ولی کافی نیست.

اینکه  بیان  با  ادامه  در  ظفرقندی 
کشورهای  به  که  افراد  از  برخی 
و  اقتصادی  شرایط  دلیل  به  عربی 
را  آن  اسم  و  روند  پول می  ارزش 
پزشکی  رشته  گذارم،  کاریابی می 
مهاجرت  افزود:  کنند،  می  رها  را 

نخبگان مشکلی چند وجهی است؛ 
در  اقتصاد  حوزه  به  کردن  نگاه 
ولی  است  لازم  نخبگان  مهاجرت 

کافی نیست.
وجود تبعیض و فرصت های نابرابر 

در رشته پزشکی
رشته  اینکه  بیان  با  بهداشت  وزیر 
داد:  ادامه  است،  سخت  پزشکی 
راه  میانه  در  جراحان  مشهورترین 
آن  مسیر  های  سختی  دلیل  به 
دانشجوی  زیرا  اند  کرده  رها  را 
پذیرفته  سخت  رقابت  با  پزشکی 
سختی  های  دوره  ولی  شود  می 
از  خارج  سال  چند  باید  و  دارد 

مرکز کار کند.
و  تبعیض  کرد:  تصریح  ظفرقندی 
رشته  در  نیز  نابرابر  های  فرصت 
پزشکی وجود دارد، موانع و سهمیه 
به  تصمیم  فرد  شود  می  باعث  ها 
توجه  باید  که  بگیرد  مهاجرت 
نخبگان  مهاجرت  بحث  به  اساسی 

انجام شود.
محض  به  فرد  اینکه  بیان  با  وی 
خود  تحصیلی  مقطع  در  پختگی 
شود،  گرفته  بکار  مناصب  در  باید 
مختلف  رسانه های  داشت:  اظهار 
را  پزشکی  جامعه  بهانه ای  هر  با 
تخریب  اگر  کنند؛  می  تخریب 
صورت بگیرد اعتماد بین پزشک و 
بیمار که ضرورت کار است سلامت 

آسیب می بیند.
بهبود  اینکه  بیان  با  بهداشت  وزیر 
در  پژوهشی  و  آموزشی  فضاهای 
است،  ضروری  کشور  مسایل  حل 
در  اجتماعی  سرمایه  باید  گفت: 
آذر   ۱۶ همه  گیرد؛  صورت  کشور 
و  جلسات  در  دیدند  را  امسال 
دانشجو  مختلف  سلایق  و  نگرش 
راست و چپ شرکت، نظرات خود 
هم  اتفاقی  و  شنیدند  و  گفتند  را 
نیفتاد در حالی که دیدیم در سال 

های گذشته شرایط چگونه بود.
به  توجه  داشت:  اظهار  ظفرقندی 
اصلاح  پژوهشی،  زیرساخت های 
ملی،  پول  ارزش  حفظ  تعرفه، 
سطوح  در  مدیران  کردن  حساس 
مختلف وت دوین تدابیر قانونگذار 
باعث  نخبگان  گیری  بکار  در 
آینده  به  امید  و  انگیزه  افزایش 
می شود و از مهاجرت نخبگان نیز 

جلوگیری می کند.

مهاجرت نخبگان سرمایه سوزی است صادرات ایران با پیوستن به FATF تسهیل 
می شود

 نائب رئیس اتحادیه صنف مشاوران املاک تهران با تاکید بر لزوم تدوین سند 
چشم انداز مستقل برای مسکن طبقات مختلف در کشور، گفت: باید دولت ها 
تابعی از سیاست های کلان در بخش مسکن باشند و برای تحقق اهداف همه 

بازیگران و بخش خصوصی را در آن درگیر کنیم.
»داود بیگی نژاد«  افزود: هر دولتی بنا به روش  خود و در زمان خود، کارهایی 
وثوق خود  با کارشناسان مورد  این مسیر  و در  داد  انجام  در حوزه مسکن 
مشورت کرد که طرح هایی نظیر مسکن مهر و نهضت ملی مسکن حاصل 

آن بود.
وی بیان داشت: این سیاست ها و تصمیم گیری ها تا حدودی به اندازه پتانسیل 
اما مطابق گزارش سیاستی سوم  تاثیرگذار باشند،  و قابلیت خود توانستند 
وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، در حد فاصل سال های ۱۳۹۵ تا ۱۴۰۱، 
تعداد خانوارهای مستأجر درگیر فقر در کشور رشدی ۴۸ درصدی داشته 

است.
این مقام صنفی تاکید کرد: با توجه به این معضل، یک سند چشم انداز مستقل 
راهبردی و بالادستی برای مسکن طبقات مختلف ضروری است تا دولت ها 
و  دولت ها  تغییر  با  و  باشند  مسکن  بخش  در  کلان  سیاست های  از  تابعی 

مجالس قابل تغییر نباشد.
وی گفت: به استناد گزارش وزارت تعاون، رشد فقر در خانوارهای مستاجر 
روند صعودی داشته است، این در حالی است که اگر تولید مسکن، وام ها و 
حمایت ها در ساخت آن واحدها نبود، به طور قطع امروز فقر بالاتری را شاهد 

بودیم.
این مسیر همه  باید در  این مساله نشان می دهد که  تاکید کرد:  بیگی نژاد 
بازیگران حوزه مسکن را درگیر کنیم و سیاستگذاری ها و قانون گزاری مسکن 
به نوعی باشد که همه عوامل تاثیرگذار و بخش خصوصی در مسیر اهداف 

دولت در این موضوع باشند و کمک کنند.
وی با اشاره به انتقاد عده ای از طرح هایی مسکن مهر، نهضت ملی مسکن و 
غیره، اظهار داشت: وقتی می توان از نقاط ضعف صحبت کرد که مدل موفقی 
وجود داشته باشد. همان مسکن مهر که ابتدا بسیاری مردم از آن استقبال 
نکردند و آنها را خالی گذاشتند، امروز بخشی از جامعه ما را تحت پوشش 

قرار داده است.
امروز  کرد:   خاطرنشان  تهران  املاک  مشاوران  صنف  اتحادیه  نائب رئیس 
ظرفیتی به نام بافت های فرسوده در شهرها و بسیاری مناطق وجود دارد که 
جامعه مشاوران املاک حاضر به فعالیت روی آنها هست، سازنده مسکن و 
خریدار و پیش خریدار آن نیز وجود دارد، اما از آنجایی که مشاوران از فروش 

و پیش فروش منع شده اند، این زنجیره قطع شده است.
وی با بیان اینکه فعال کردن این ظرفیت، خود یک راهکار است ادامه داد: 
بسیاری از این بافت های فرسوده در مناطق شهری از امکانات خوب امنیتی، 
آنها  فعالیت  باز کردن مسیر  و  برخوردارند   ... و  تفریحی  درمانی،  آموزشی، 

راهگشا خواهد بود.

لزوم تدوین سند چشم انداز مستقل برای مسکن 
طبقات مختلف/ همه بازیگران را درگیر کنیم



سیاسی
خبر

 معاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه 
به زودی »قرارداد تجارت آزاد« نهایی 
شرایط  قرارداد،  این  گفت:  می شود، 
بتوانیم  تا  می کند  فراهم  را  مناسبی 
به حوزه صادرات  به صورت جدی تر 
بپردازیم و در زمینه تجارت خارجی 
گذشته  به  نسبت  بهتری  وضعیت 

داشته باشیم.
صادرات  عالی  »شورای  جلسه   
چهارشنبه  امروز  صبح  غیرنفتی«، 
و  سال  سه  که  شد  برگزار  حالی  در 
۱۱ ماه از آخرین برگزاری جلسه آن 
معاون  جلسه  این  در  است،  گذشته 
اول رئیس جمهور با بیان آنکه توسعه 
دولت  برای  کشور  غیرنفتی  صادرات 
حیاتی  بسیار  اهمیتی  چهاردهم 
استانداران  توان  از  کرد:  تأکید  دارد، 
به  صادرات  برای  مرزی  استان های 

همسایگان استفاده شود.
و  وزرا  حضور  با  که  جلسه  این  در 
در  فعال  سازمان های  ارشد  مقامات 
حوزه صادرات برگزار شد، محمدرضا 
حیاتی  اهمیت  به  اشاره  با  عارف 
برای  غیرنفتی  صادرات  موضوع 
به  توجه  با  گفت:  چهاردهم  دولت 
برقراری روابط رسمی با سازوکارهای 
وقت  اکنون  منطقه ای،  و  بین المللی 
به  را  صادرات  جهش  که  است  آن 

صورت واقعی دنبال کنیم.
وی افزود: ما در شانگهای و بریکس 
منطقه ای  و  بین المللی  پیمان های  و 
این  از  فعال داریم که  مهمی حضور 
شده  ایجاد  خوبی  ارتباطات  مسیر، 
است که باعث شده حتی کشورهایی 
توسعه  به  علاقه ای  آن  از  پیش  که 
برای  خودشان  حالا  نداشتند،  روابط 
از  باید  و  هستند  علاقه مند  ارتباط 
افزایش  برای  خوبی  به  شرایط  این 

صادرات استفاده کنیم.
معاون اول رئیس جمهور با بیان اینکه 
به زودی »قرارداد تجارت آزاد« نهایی 
شرایط  قرارداد،  این  گفت:  می شود، 
بتوانیم  تا  می کند  فراهم  را  مناسبی 
به حوزه صادرات  به صورت جدی تر 
بپردازیم و در زمینه تجارت خارجی 
گذشته  به  نسبت  بهتری  وضعیت 

داشته باشیم.
در این جلسه همچنین هفت مصوبه 
پیشنهادی برای جهش صادرات مورد 
بحث و بررسی قرار گرفته و اعضای 
حاضر، پیشنهادهای خود درباره این 
مصوبه و راهکارهای توسعه صادرات 

در زیرمجموعه خود را بیان کردند.
احیاء  با  صادرکنندگان  جذب 

مشوق های صادراتی
اول  معاون  جلسه،  این  ادامه  در 
نکات  اینکه  بیان  با  رئیس جمهور 
بسیار خوبی در مصوبات پیشنهادی 
برای جهش صادرات ارائه شده است، 
این مصوبات  با تعیین تکلیف  گفت: 
وارد  زودتر  چه  هر  باید  پیشنهادی، 
واقعیت  در  و  شده  عملیاتی  بخش 

افزایش صادرات را شاهد باشیم.
عارف در ادامه سخنان خود با اشاره 
به لزوم ورود جدی به حوزه »صدور 
گفت:  مهندسی«  و  فنی  خدمات 
»صدور خدمات فنی و مهندسی« از 
عرصه های مهم صادراتی کشورماست 
ایرانی  متخصصان  و  مهندسان  که 
سابقه بسیار خوبی هم در این زمینه 
دارند و باید این زمینه را جدی گرفته 

و به سمت ارتقاء و رشد آن برویم.
به  صادراتی  مشوق های  احیاء  وی، 
صادرکنندگان  برای  که  گونه ای 
داد  قرار  تاکید  مورد  را  باشد  جذاب 
و گفت: در مورد اعطای این مشوق ها، 
استفاده  گذشته  تجربه های  از  باید 
کنیم و ببینیم که چه موانعی وجود 
مشکل  با  مشوق ها  این  که  داشت 

مواجه شد.
همچنین  رئیس جمهور  اول  معاون 
از  را  صادراتی  هدف های  تعیین 
افزایش  برای  مهم  نکات  دیگر 
»هرچه  گفت:  و  برشمرد  صادرات 
باید مشخص کنیم هدف های  زودتر 
برای  هدفمان  بازارهای  و  صادراتی  
افزایش  آینده کجاست، آیا به دنبال 
آنکه  یا  هستیم  منطقه  در  صادرات 
بازارهای هدفمان را از آسیا تا آفریقا 
گسترش  و  داده  توسعه  می خواهیم 

بدهیم؟
از ظرفیت استانداری ها استفاده کنید

عارف گفت: برای رشد صادرات نیاز 
استانداری ها  ظرفیت  از  تا  داریم 
به حدی صادرات  ما  کنیم،  استفاده 
بود  مهم  برایمان  همسایگان  به 
استانداران  انتخاب  هنگام  در  که 
خواستیم  آنها  از  مرزی  استان های 
که با جدیت وارد حوزه توسعه روابط 
بازارچه های مرزی و  مرزی در قالب 
یا قراردادهای اقتصادی با همسایگان 

شوند.
وی تاکید کرد: باید به دنبال تقویت 
در  بازرگانی  رایزنان  گسترش  و 
و  باشیم  صادراتی  هدف  کشورهای 
آنها جهش صادراتی  که  با همکاری 
به دنبال آن هستیم محقق کنیم و 
از همکاری  باید  مسیر  این  در  البته 
نهایت  خصوصی  بخش  مساعدت  و 
بخش  و  گرفته  صورت  استفاده 

خصوصی فعال شود.
این  در  را  ساله   ۳۰ پروژه  عارف: 
بخش  حامی  کنیم/  می  تمام  دولت 

خصوصی هستیم
تاکید  با  رئیس جمهور  اول  معاون   
اتمام آزادراه تهران- شمال  اینکه  بر 
دولت  اصلی  اولویت های  از  یکی 
است، گفت: ما قصد داریم کاری که 
در  را  است  کشیده  طول  سال   ۳۰
به سرانجام  و  کنیم  تمام  دولت  این 

برسانیم.
»محمدرضا عارف« با سرمایه گذاران 
کشور  آزادراه های  بهره برداران  و 
دیدار و گفت وگو کرد. در این دیدار 
همچنین دبیر هیات دولت، وزیر راه 
برنامه  سازمان  رئیس  شهرسازی،  و 
بانک  کل  رئیس  کشور،  بودجه  و 

مرکزی نیز حضور داشتند.
از  بعد  رئیس جمهور  اول  معاون 
پیشنهادهای  و  گزارش ها  شنیدن 
آزادراهی کشور گفت:  فعالان بخش 
دهه  سه  در  که  است  این  واقعیت 
گذشته،کارهای بسیار ارزشمندی در 
گرفته  صورت  راه ها  زیربنایی  بخش 
در  ما  وضعیت  شده  باعث  که  است 
این حوزه، نسبت به ۳۰ سال گذشته 
اصلا قابل مقایسه نباشد و آنچه که 
کشور  ظرفیت  و  توان  داریم  امروز 
آزادراه ها  اجرای   و  طراحی  حوزه  در 
با مشارکت بخش خصوصی را نشان 
با  شمال،  تهران-  آزادراه  می دهد، 
تونل ها و جاده هایی که در آن ساخته 

شده، باعث غرور و افتخار است.
تمامی دولت ها در بخش  افزود:  وی 
راه، همیشه نقش حمایتی داشته اند 
با مقامات  و شخصا به یاد ندارم که 
این  با  )مرتبط  خارجی  کشورهای 
حوزه( دیداری داشته باشم اما بحثی 
راهسازی  و  پل سازی  سازی،  سد  از 

نشده باشد.
خصوصی  بخش  به  را  کار  اجرای 

واگذار کنید
ذکر  به  جلسه  این  ادامه  در  عارف 
فعالان  جمع  در  حضور  از  خاطراتی 
ساخت و نگهداری آزادراه ها پرداخت 
و با تشکر از وطن دوستی و فداکاری 
آنها با وجود مشکلات مالی گفت: در 
راه های  آزاد  از  یکی  ساخت  هنگام 
جاده  که  حالی  در  کشور،  اصلی 
زیرسازی شده اما هنوز آسفالت نشده 
در  رفتیم،  آنجا  به  بازدید  برای  بود 
بازدید بودیم که متوجه فردی  حال 
شدیم که با پیکان نان تازه از قزوین 
مشغول  و  بود  آورده  کارگران  برای 
توزیع آن بود، یکی از مسئولان وی 
ایشان  که  گفت  و  کرد  معرفی  را 
مسئولیت  که  هستند  پیمانکاری 

ساخت این قطعه از آزادراه را برعهده 
بود  غرورآفرین  بسیار  برایم  دارند، 
که آقای پیمانکار با وجود آنکه بابت 
دولت،  از  بود  داده  انجام  که  کاری 
نکرده  رها  را  کار  اما  داشت،  طلب 
بود و با اشتیاق و علاقه کار را ادامه 

می داد.
وی در ادامه به بیان خاطره دیگری 
پرداخت و گفت: در یکی از جاده های 
بود  آمده  پیش  مشکلی  اصفهان، 
بودیم ،  رفته  آنجا  به  بازدید  برای  و 
که  گفتند  من  به  دولتی  مدیران 
از دولت طلب  زیادی  مبلغ  پیمانکار 
هایی  اعتراض  دارد  امکان  و  دارد 
رسیدیم  آنجا  به  وقتی  باشد،  داشته 
از  بعد  و  دیدم  را  پیمانکار  شخص 
احوالپرسی به ایشان گفتم می دانم که 
شما مبلغ سنگینی طلب دارید، گفت 
نه طلبی ندارم، این وظیفه ام است که 
با کیفیت خوب کار کنم، این هم نگاه 
غرورآفرین پیمانکار دیگری بود که به 

عشق ایران و وطنش کار می کرد.
حامی بخش خصوصی هستیم

ادامه  در  رئیس جمهور  اول  معاون 
علاقه  و  عشق  این  وقتی  ما  گفت: 
می بینیم،  بخش  این  در  را  ایران  به 
تلاش  پیشرفتش  برای  توان  تمام  با 
خواهیم کرد و حتی وقتی بین بخش 
رقابتی  خصوصی  بخش  و  دولتی 
وجود داشته باشد، حتما طرف بخش 

خصوصی می ایستیم.
ذاتی  اولویت  شما  کار  افزود:   وی 
تلفات  کاهش  دلیل  دولت هاست،  به 
انسانی و کاستن از سوخت مصرفی و 
تاثیر آن در محیط زیست و همینطور 
هزینه  و  وقت  در  صرفه جویی 
آن،  با هر  مزایای  و دیگر  شهروندان 
شاخصی که در نظر گرفته شود، باز 
آزادراه  ساخت  با  دولت ها  صرفه  هم 
است اما به هر حال منابع دولت هم 

محدود است.
ادامه  در  رئیس جمهور  اول  معاون 
شمال  تهران-  آزادراه  اتمام  گفت: 
اولویت های اصلی ماست، ما  از  یکی 
قصد داریم کاری که ۳۰ سال طول 
تمام  دولت  این  در  را  است  کشیده 

کنیم و به سرانجام برسانیم.
نقشی ماندگار بر نقشه ایران

حاضران  به  خطاب  ادامه  در  وی 
و  تنگناها  وجود  با  گفت:  جلسه  در 
وجود  که  مسائلی  و  مالی  مشکلات 
و  کارتان  بزرگی  به  شما  اما  دارد 
فکر  می کنید،  وطن  به  که  خدمتی 
در  درصد   ۲۰ تا   ۱۵ اینکه  کنید، 
خدمتی  دارید  نقش  تلفات  کاهش 
گذاری  ارزش  قابل  پول  با  که  است 
اقتصادی  کار  صرفا  شما  نیست،  
خدمت  وطنتان  به  بلکه  نمی کنید 
رئیس جمهور  اول  می کنید.معاون 
نیاز  این حوزه  افزود: ما در  ادامه  در 
هر  در  اما  نداریم  جدیدی  قانون  به 
دولت  همکاری  به  نیاز  که  موردی 
باشد، پای کار هستیم و با تمام قدرت 
خواهیم  و  می کنیم  حمایت  توان،  و 
دید که تا پایان دولت چهاردهم چند 
نتیجه  به  را  آزادراهی  بزرگ  پروژه 
یک  نشست،  این  رساند.در  خواهیم 
نفر از پیمانکاران و بهره برداران بزرگ 
اینکه  از  گلایه  با  کشور،   آزادراهی 
از ۱۵  بیش  در طی دهه ها، همیشه 
به  و  کرده   بیان  را  تکراری  مشکل 
خوشبختانه  گفت:  نرسیده اند  نتیجه 
و  راه  وزیر  با  امروز  که  جلسه ای  در 
از  مورد  شش  داشتیم،   شهرسازی 
که  امیدواریم  و  شد  حل  مشکلات 

در این دولت برای سایر مشکلات نیز 
چاره اندیشی شود.

افزایش  بدنبال  چهاردهم  دولت  در 
سرمایه اجتماعی هستیم

بیان  با  رئیس جمهور  اول  معاون   
باعث  پروژه،  هر  موفقیت  که  این 
»سرمایه  افزایش  و  »امیدآفرینی« 
برای  است،گفت:  نظام  اجتماعی« 
اجتماعی«  دولت چهاردهم »سرمایه 
تمام  و  دارد  زیادی  بسیار  اهمیت 
تلاشمان را می کنیم تا با ایجاد رضایت 
عمومی، این سرمایه را افزایش دهیم.

به گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رسانی 
معاون اول، محمدرضا عارف در دیدار 
جهان«  نصف  »بنیاد  امنای  هیات  با 
 پس از بیان گزارش هایی درباره نقاط 
قوت و مزیت های استان اصفهان در 
گردشگری،  اقتصادی،  حوزه های 
برخی  بیان  به  اعضا  اجتماعی 
در  موجود  نارسایی های  و  مشکلات 
توجه  خواستار  و  پرداخته  استان 
بیشتر دولت چهاردهم برای رفع هر 

چه سریعتر این مشکلات شدند.
از  پس  رئیس جمهور  اول  معاون 
های  دیدگاه  و  نظرات  شنیدن 
استاندار  و  بنیاد نصف جهان  اعضای 
شورای  جلسه  در  گفت:  اصفهان 
عالی اداری بیان کردم تصمیم دولت 
به  را  شرایط  که  است  آن  چهاردهم 
استانداران،  که  کنیم  فراهم  گونه ای 
رئیس جمهور استان خودشان باشند و 
حل مشکلات را با جدیت در همراهی 
درمورد  بگیرند،  برعهده  دولت  با 
استان اصفهان نیز، امیدوارم استاندار 
با جدیت و پیگیری، مشکلات استان 
این  امیدواریم  که  کند  پیگیری  را 

پیگیری ها به ثمر بنشیند.
ایران  تاریخ  در  اصفهان  افزود:  عارف 
بوده  مطرح  الگو  عنوان  به  همیشه 
نیز  مقدس  دفاع  دوران  در  است، 
هیچ جبهه ای نبود که لهجه شیرین 
و  نشود  شنیده  آن  در  اصفهانی 
بنابراین مردم استان، دین بزرگی بر 

گردن همه ما دارند.
ادامه  در  رئیس جمهور  اول  معاون 
بنیاد  اعضای  به درخواست  پاسخ  در 
قطار  راه اندازی  مشکلات  رفع  برای 
به  سال ها  که  اصفهان  سریع السیر 
انجامیده گفت: در دولت وفاق  طول 
ملی با جدیت به دنبال حل مشکلات 
ملی  طرح  این  رساندن  نتیجه  به  و 
هستیم و جلسات مختلفی هم در این 
باره برگزار شده و به همکاران گفته ام 
و  باشند  موضوع  این  پیگیر  جد  به 
امیدواریم که به نتیجه مناسبی برسیم 
امیدبخش  اصفهان  مردم  برای  که 

باشد.
در  آب  بغرنج  مشکل  درباره  عارف، 
اصفهان نیز گفت: در جلسات شورای  
عالی آب که به زودی برگزار خواهد 
خواهیم  پیگیری  را  مسئله  این  شد، 
راهکارهای  با  که  امیدواریم  و  کرد 
زمینه  این  در  دانشگاهی،  و  علمی 
نیز خبرهای خوبی برای مردم استان 

داشته باشیم.
ادامه  در  رئیس جمهور،  اول  معاون 
افزود: برای دولت چهاردهم »سرمایه 
اجتماعی« اهمیت بسیار زیادی دارد و 
ما تمام تلاشمان را می کنیم تا با ایجاد 
رضایت عمومی، این سرمایه را افزایش 
دهیم، البته که مشکلات بسیاری در 
با  همه  ولی  دارد  وجود  حاضر  حال 
جدیت کار می کنیم تا با ایجاد رضایت 
را  نظام  اجتماعی  سرمایه  مردمی، 

افزایش دهیم.

عارف: »قرارداد تجارت آزاد« موجب حضور 
جدی تر ایران در صادرات می شود
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۹ شرکت دانش بنیان در بازار 
نوآفرین پذیرش شدند

 ۹ پذیرش  از  رئیس جمهور  دانش بنیان  و  فناوری  علمی،  معاون   
شرکت دانش بنیان در بازار نوآفرین خبر داد و آن را فرصتی برای 

توسعه کیفی شرکت های دانش بنیان دانست.
به گزارش گروه علمی از معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان 
بازار  معاملات  آغاز  آیین  در  افشین  حسین  ریاست جمهوری 
نوآفرین فرابورس ایران یکی از شاخص های توسعه یافتگی در حوزه 
دانش بنیان ها را بحث تامین مالی از بازارهای مختلف عنوان کرد و 
گفت: شاخص نابرابری جنسیتی یکی از مولفه هایی است که کشورها 
را بر اساس پارامترهای نوآورانه و فناورانه بررسی می کند و در این 

فضا، یکی از مهم ترین شاخص ها بحث های تامین  مالی است.
نه  و  بوده  امتیازآور  نه  به شکل سنتی  مالی  تامین  داد:  ادامه  وی 
برای شرکت ها آورده ای دارد. از این رو، شرکت های دانش بنیان برای 
توسعه و رسیدن به اهداف بالاتر، باید دسترسی ساده تری به منابع 
مالی داشته باشند که در این فضا یکی از بهترین دسترسی ها، بازار 

سرمایه است.
شرکت ها  اتصال  گذشته  در  رئیس جمهور،  علمی  معاون  گفته  به 
به فرابورس و بورس امری به غایت دشوار بود چرا که قاطبه این 
شرکت ها نوآور بودند و به همین دلیل ریسک بالایی داشتند اما با 
ابتکاری که به وجود آمد، بازار نوآفرین با دو تابلوی رشد و تابلوی 
دانش بنیان ایجاد شد و به نظر می رسد از رهگذر این اقدام، تحول 

بزرگی در زمینه رشد واقعی شرکت های دانش بنیان رقم  بخورد.
افشین گفت: وقتی از رشد شرکت های دانش بنیان سخن به میان 
می آید، تعداد شرکت ها معیار رشدیافتگی در نظر گرفته می شود، 
درصورتی که کمیت، همه ماجرا نبوده و چندان شاخص درست و 
مکفی  محسوب نمی شود چرا که رشد شرکت های دانش بنیان باید 

عمیق و بر اساس کیفیت آن ها صورت بگیرد.
به گفته او، یکی از عواملی که کیفیت رشد شرکت های دانش بنیان 

را محقق می کند، دسترسی آنها به منابع  مالی و بازار سرمایه است.
بازار  پذیرش حداقل ۱۵ شرکت در  از  رئیس جمهور  معاون علمی 
نوآفرین گفت که از این تعداد ۹ شرکت، دانش بنیان هستند و امید 

آن می رود که تعداد این شرکت ها افزایش یابد.
از  یکی  گفت:  به خبرنگاران  مراسم  این  در حاشیه  افشین سپس 
مهم ترین مواردی که می تواند یک بازار و یک جریان را رشد دهد، 
بحث های تامین مالی است. در این فضا، راحت ترین و بهترین نوع 

تامین مالی  موجود در دنیا، بازارهای سرمایه هستند.
وی ادامه داد: نکته ای که وجود دارد این است که چنین بازارهایی 
برای شرکت های بزرگ در دسترس  بود و آنها می توانستند از طریق 
برای شرکت های  اما  را عرضه  کنند  بورس سهام خود  و  فرابورس 
دانش بنیان و مراکز رشد این امکان وجود نداشت، اکنون با همت 
و توان فرابورس و بورس، این بازار آماده شد و می توان گفت که ۹ 
شرکت دانش بنیان ، یازده مرکز رشد و پانزده شرکت پذیرش دارند و 

عرضه اولیه سهام برای اولین شرکت امروز انجام  شد.
شرکت های  حضور  و  عرضه  افزود:  نخبگان  ملی  بنیاد  رئیس 
دانش بنیان در فرابورس این نوید را می دهد که کیفیت شرکت های 
دانش بنیان و کیفیت تولیدات آنها افزایش پیدا کرده و بتوانند رشد 

بزرگتری رقم بزنند.
افشین خاطرنشان کرد: شرکت ها با حضور در بازار نوآفرین از تمام 
سهام،  نقدشوندگی  و  می شوند  بهره مند  دوم  و  اول  بازار  مزایای 

دسترسی شان به بازار سرمایه با سهولت بیشتری صورت می گیرد.
پذیرش ۱۵ شرکت در اولین معاملات بازار نوآفرین فرابورس

به کار رسمی  آغاز  آیین  ایران هم در  فرابورس  مدیرعامل شرکت 
نوآفرین  بازار  دستورالعمل  گفت:  فرابورس  نوآفرین  بازار  معاملات 
امروز  و  شدند  پذیرش  شرکت   ۱۵ و  شد  تدوین  گذشته  سال 
و  ابزارها  باقی  مکمل  بازار  این  می شود.  آن شروع  معاملات  اولین 
بازارهاست و خاصیت بازار نوآفرین تمرکز بر شرکت های دانش بنیان 

و استارتاپی است.
پذیرش  شرکت های  شاغلان  تعداد  داد:  ادامه  شیرازی  محمدعلی 
شده فرابورس با افزایش ۲۵ درصدی از ۷۵ هزار نفر به ۱۰۰ هزار نفر 
رسیده است و ۱۳۰۰ میلیارد تومان از طریق صندوق های فرابورس 

تامین مالی شده است.
کراد  طریق  از  همت   ۱۲  ،۱۴۰۳ ماهه   ۹ پایان  تا  شد:  یادآور  او 
فاندینگ ۷.۴۰۰ میلیارد تومان تامین مالی شده است و پیش بینی 

می کنیم که تا پایان سال به ۱۰ همت برسد.
سرمایه شرکت ها  حداقل  افزود:  ایران  فرابورس  مدیرعامل شرکت 
برای بازار نوآفرین ۱۰ میلیارد تومان و حداکثر ۵۰ میلیارد تومان 

بوده و باید دارای طرح توجیهی سوددهی است.
وی حمایت از شرکت های در حال رشد، ایجاد فضای رشد، شفاف 
فصای  ایجاد  و  کار  و  کسب  بازار  به  معرفی  و  برندسازی  سازی، 

حاکمیت شرکتی را از اهداف راه اندازی این بازار دانست.
بحث ارزش گذاری مهم ترین مساله در بازار نوآفرین

حجت الله صیدی، رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار دیگر سخنران 
این مراسم گفت: در بحث دانش بنیان ها تجاری سازی آنها اهمیت 
بالایی دارد. در این فضا بازار نوآفرین فرایند تجاری سازی را کارآمدتر 

کرده و به آن سرعت می بخشد.
به گفته او، مهم ترین مساله در بازار نوآفرین بحث ارزش گذاری است 
و امید آن می رود که بازار نوآفرین به یکی از بازارهای بزرگ کشور 

بدل شود.

عراقچی: بی ثباتی در سوریه به نفع ایران 

و هیچ یک از کشورهای منطقه نیست

 وزیر امور خارجه گفت: بی ثباتی و هرج و مرج در سوریه به نفع ایران و هیچ 
یک از کشورهای منطقه نیست و ایران از تشکیل دولتی فراگیر که نماینده 
همه طیف ها و جریان های سیاسی و اجتماعی و مدنی جامعه سوریه باشد 

حمایت می کند.   
سید بدر البوسعیدی وزیر امور خارجه عمان که برای رایزنی با مقام های عالی 
رتبه کشورمان به تهران سفر کرده است، صبح امروز دوشنبه با سیدعباس 

عراقچی وزیر امور خارجه دیدار و گفتگو کرد.
وزیر امور خارجه کشورمان روابط ایران با عمان را ممتاز توصیف کرد و با 
اشاره به تاکید ویژه رئیس جمهور پزشکیان بر ضرورت اجرایی شدن توافقات 
فی مابین دو کشور، بر آمادگی ایران برای گشودن عرصه های جدید همکاری 
به خصوص در زمینه های اقتصادی و تجاری و انرژی تاکید کرد و برگزاری 
کمیسیون مشترک اقتصادی دو کشور در آینده نزدیک را فرصت مناسبی 

برای طرح و پیگیری این موضوع عنوان کرد.
وزیر امور خارجه کشورمان با اشاره به تحولات سوریه تصریح کرد: بی ثباتی 
و هرم و مرج در سوریه به نفع ایران و هیچ یک از کشورهای منطقه نیست 
و جمهوری اسلامی ایران از تشکیل دولتی فراگیر که نماینده همه طیف ها و 
جریان های سیاسی و اجتماعی و مدنی جامعه سوریه باشد حمایت می کند.

وزیر امور خارجه عمان با ابراز خرسندی از سفرش به تهران و دیدار با همتای 
ایرانی، بر اهتمام ویژه سلطان عمان به روابط تاریخی و ریشه دار بین دو کشور 
همسایه تاکید کرد و ابراز امیدواری نمود که روابط نمونه بین مسقط و تهران 
برای تحقق منافع و مصالح دو ملت و همچنین در راستای ثبات و امنیت و 

توسعه منطقه بیش از پیش گسترش یابد.
در  ایران  اسلامی  جمهوری  مسئولانه  موضع  از  قدردانی  با  همچنین  وی 
حمایت از تمامیت سرزمینی و حاکمیت ملی و احترام به اراده مردم سوریه، 
داخلی  امور  در  مداخله خارجی  هرگونه  نفی  بر  مبنی  موضع کشورش  بر 
سوریه، احترام به اراده و خواست ملت این کشور برای تعیین سرنوشت خود 

و حمایت از استقلال و تمامیت ارضی سوریه تاکید کرد.
بر  تاکید  با  عمان  سلطنت  و  ایران  اسلامی  جمهوری  خارجه  امور  وزرای 
حساسیت روند تحولات در منطقه و به خصوص در سوریه، تداوم رایزنی 
و مشورت بین تهران و مسقط و سایر کشورهای منطقه را ضروری دانستند.

ثبات و تشکیل دولتی فراگیر در سوریه  عراقچی: خواهان آرامش، 
هستیم

 وزیر امور خارجه در نشست خبری با وزیر خارجه عمان گفت: در 
خصوص سوریه بحث مفصلی داشتیم. ما بر حفظ تمامیت ارضی و 
وحدت و یکپارچگی و احترام به همه اقوام و مذاهب و تشکیل دولتی 

فراگیر در سوریه اتفاق نظر داریم.
 سید عباس عراقچی وزیر امور خارجه کشورمان در نشست خبری 
مشترک با بدر البوسعیدی وزیر امور خارجه سلطنت عمان که صبح 
کشور  دو  روابط  اظهارداشت:  شد،  برگزار  دی   ۱۰ دوشنبه  امروز 
رایزنی های  همواره  و  است  گسترش  به  رو  محتلف  زمینه های  در 
منطقه ای مستمری را داشتیم و در دیدار امروز در خصوص روابط دو 
جانبه مفصل صحبت کردیم. کمیسیون اقتصادی دو کشور ماه آینده 

در مسقط برگزار می شود.
وی گفت: پیشرفت های خوبی صورت گرفته و حجم تجارت در سال 
۱۴۰۲ به نسبت سال ۹۹ بیش از ۳ برابر شده و سال گذشته تجارت 

دو طرف ۲.۵ میلیارد دلار بود.
عراقچی افزود: دیدگاه های نزدیکی در خصوص مسائل منطقه ای 
داریم و مشورت ما مستمر است. اتفاق نظر داریم که باید آتش بس 

فوری در غزه ایجاد شود و راه های کمک رسانی باز شود.
وزیر امور خارجه بیان کرد: در خصوص سوریه بحث مفصلی داشتیم 
و ما بر حفظ تمامیت ارضی و وحدت و یکپارچگی و احترام به همه 
اقوام و مذاهب و تشکیل دولتی فراگیر در سوریه اتفاق نظر داریم. 
مواضع ایران با عمان و عمده کشورهای منطقه اشتراکات زیادی دارد 

و همه خواهان استقلال و ثبات در سوریه هستیم .
وی گفت: در خصوص یمن هم تبادل نطر داشتیم و ما حملات آمریکا 
و رژیم صهیونیستی به خاک یمن را محکوم می کنیم. ما بر حفظ 
یکپارچگی و تمامیت ارضی یمن تاکید داریم و امیدواریم مذاکرات 
صلح از سر گرفته شود و مانع توطئه  هایی که می تواند منجر به جنگ 

دیگری شود جلوگیری کنیم.
عراقچی در خصوص تبادل پیام از سوی آمریکا برای ایران از سوی 
عمان در سفر دیدار امروز وزرای خارجه دو طرف، گفت: دولت عمان 
آماده  برخی کشورهای دیگر  با  ایران  روابط  به  برای کمک  همواره 
بوده و ارتباطاتی برقرار شده و نقش عمان ور مذاکرات هسته ای قبل 
و بعد از خروج آمریکا روشن است و از دوستان عمانی همواره تقدیر 

کرده ایم.
تبادل  به  ما  و  نشده  بدل  و  رد  پیامی  سفر  این  در  داد:  ادامه  وی 
پیام های لازم در زمان مقتضی با طرف آمریکایی از طریق سفارت 
سوئیس ادامه می دهیم و در حال حاضر چنین پیامی از سوی عمان 

وجود ندارد.
در ادامه وزیر خارجه عمان نیز بیان کرد: در ابتدا سلام ملت عمان 
و رهبری عمان را خدمت شما و ایران ابلاغ کنم. خیلی خوشحالم 
که در تهران حضور دارم. دیدار خوبی را با آقای عراقچی داشتم. این 

گفتگوها نشان دهنده عمق روابط تاریخی دو کشور است.
وی افزود: برای من جای افتخار است که پیام مکتوب از جناب سلطان 
به آقای پزشکیان را متنقل کنم. این پیام در چارچوب ادامه مشورت 
ها و تاکید بر گسترش روابط بین دو کشور است. همچنین تاکید بر 
اهمیت کار و تلاش به طوری که منافع دو ملت و منطقه محقق شود.

بدر البوسعیدی تصریح کرد: ما در نشست امروز صحبت های مختلفی 
را داشتیم. در خصوص پیگیری ها در زمینه های مختلف و توافق 
کردیم گام های جدیدی را برای گشترش روابط تجاری و تسهیل 

حمل و نقل برداریم.
وزیر امور خارجه عمان تصریح کرد: در سطح سیاسی در خصوص 
تحولات منطقه ای و بین المللی و خصوصا سوریه و لبنان صحبت 
کردیم. همچنین در خصوص مسئله  فلسطین. از آقای وزیر به خاطر 
حُسن استقبال تشکر میکنم و بر ادامه همکاری ها در جهت نفع دو 

ملت ایران و عمان تاکید داریم.
وی در خصوص موضع عمان در تحولات سوریه نیز گفت: ما همانند 
ایران از سیاست عدم دخالت در امور داخلی کشورها حمایت میکنیم. 
سیاست حفظ استقلال و تمامیت ارضی در سوریه و حاکمیت این 
کشور و مسایل به سمتی برود که سوریه نقش بین المللی خودش 
را داشته باشد تاکید داریم. ما تلاش می کنیم در شورای همکاری 
خلیج فارس برای اینکه اهداف مشترک را محقق کنیم. تلاشی که از 

استقلال سوریه حمایت میکند.
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اقتصاد
اخبار

پاک نژاد:  همه تلاش وزارت نفت بر تامین سوخت 

و رفع ناترازی انرژی معطوف شده است

 وزیر نفت با بیان اینکه با انباشتگی ناترازی انرژی در کشور روبه رو هستیم، 
نیاز و رفع  گفت: وزارت نفت همه تلاش خود را برای تأمین سوخت مورد 

مشکل ناترازی انرژی به کار بسته است.
محسن پاک نژاد در دیدار با فراکسیون بانوان مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به موضوع ناترازی انرژی خاطرنشان کرد: امروز انباشتگی ناترازی انرژی مردم 
را آزار می دهد و یکی از موضوع های مهم که در نشست امروز سران سه قوه 

مطرح شد، موضوع ناترازی انرژی، تبعات و راهکارهای آن بود.
وی با بیان اینکه اکنون روزانه بیش از ۸۶۰ میلیون متر مکعب گاز شیرین 
خانگی،  بخش  در  گاز  این  از  زیادی  بخشی  گفت:  می شود،  شبکه  تحویل 
تجاری و صنایع غیرعمده مصرف می شود، به طوری که مصرف در روزهای 
سرد هفته های گذشته در این بخش به ۶۷۰ میلیون متر مکعب رسیده است.

وزیر نفت با بیان اینکه مصرف گاز در بخش خانگی راندمان و کارایی لازم را 
ندارند و بخش عمده ای از گاز در بخاری های گازی سوزانده می شود و هدر 
می رود که قابل دفاع نیست، ادامه داد: برای حل مشکل ناترازی هم موضوع 

تولید و هم مدیریت تقاضا باید مدنظر باشد.
پاک نژاد با بیان ینکه با توسعه میدان های گازی تولید را افزایش می دهیم و 
چند میلیارد دلار هزینه می شود، گفت: اما از سوی دیگر، مصرف مدیریت و 

بهینه سازی انجام نمی شود.
وی با تأکید بر اینکه هر چقدر تولید را افزایش می دهیم بازهم از مصرف عقب 
هستیم و در ناترازی باقی می مانیم، افزود: مهمتر از افزایش تولید، مدیریت 
تقاضا و بهینه سازی مصرف است. ظرفیت های قانونی خوبی در برنامه هفتم 
دیده شده و تمرکز ما این است که در این چارچوب گام برداریم و با همکاری 

مردم بهینه سازی را محقق کنیم.
تأثیر پویش »۲ درجه کمتر« بر مصرف گاز

وزیر نفت به پویش »۲ درجه کمتر« اشاره کرد و گفت: براساس بررسی ها این 
پویش در مصرف گاز کشور اثر داشته است. پیش بینی مصرف در بخش خانگی 
در روزهای سرد امسال به ۷۰۰ میلیون متر مکعب در روز رسیده بود اما ۳۰ 
تا ۳۵ میلیون متر مکعب در روز صرفه جویی داشتیم و توانستیم شبکه گاز را 

پایدار نگه داریم.
پاک نژاد افزود: خاموشی هایی در کشور اعمال شد که وزارت نیرو باید درباره 
آن صحبت کند. نیروگاه ها سوخت را از وزارت نفت می گیرند و وزارت نفت نیز 
سبد سوخت شامل گاز، نفت گاز و نفت کوره را در اختیار آنها قرار می دهد و 

این سبد باید از سوی نیروگاه مدیریت شود.
وی با تأکید بر اینکه نیروگاه ها هر کجا تحویل گاز محدود شود، باید به سمت 
استفاده از سوخت های مایع بروند، گفت: هر دو سوخت مایع باید متناسب با 

شرایط استفاده شوند.
افزایش تحویل سوخت مایع به نیروگاه ها

و  نفت گاز  و  گاز  سوخت  از  گازی  نیروگاه های  اینکه  به  اشاره  با  نفت  وزیر 
نیروگاه های بخار از گاز و نفت کوره استفاده می کنند، گفت: میانگین تحویل 
نفت گاز به نیروگاه ها سال گذشته ۳۵ میلیون لیتر بود که با همت شرکت 
ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی این رقم به بالای ۵۰ میلیون لیتر 

رسیده است.
پاک نژاد با تأکید بر اینکه در تحویل نفت کوره به نیروگاه ها نه در تولید و نه 
در تحویل مشکلی وجود نداشته و وزارت نفت تمام تلاش خود را برای تأمین 
سوخت مورد نیاز برای حل مشکل ناترازی انرژی به کار بسته است، افزود: 
همچنین تولید گاز در سه ماه گذشته ۳۰ میلیون متر مکعب در روز افزایش 

یافته و رکورد تحویل گاز به شبکه شکسته شده است.
استفاده کنند، گفت: سه  نفت کوره  نیروگاه می توانند  اینکه ۱۶  بیان  با  وی 
نیروگاه با مجوز سازمان محیط زیست پلمب شده بود و امکان مصرف نفت کوره 
نداشتند. ۲ نیروگاه در محدوده شهری هستند و سایر نیروگاه ها می توانستند 

از نفت کوره استفاده کنند.
وزیرنفت ادامه داد: ۳۳.۵ میلیون لیتر در روز امکان استفاده از نفت کوره در 
نیروگاه ها از ابتدای سال وجود داشت اما فقط ۲۰ میلیون لیتر در روز مازوت 

مصرف شده است.
نیاز به ۴۵ میلیارد دلار سرمایه گذاری در بخش گاز

پاک نژاد به راهکارهای پیش رو برای مقابله با آلودگی هوا، اشاره و با بیان اینکه 
یکی از این راهکارها استفاده از فیلترهای در مسیر خروج دودکش نیروگاه ها 
است، افزود: در کشورهای پیشرفته دنیا از ذغال سنگ استفاده می کنند، اما 

تدابیری اتخاذ می شود تا کمترین آسیب به محیط زیست وارد شود.
وی با بیان اینکه در وزارت نفت باید به سمت کیفی سازی فرآورده های نفتی 
حرکت کنیم، خاطرنشان کرد: برای حل مشکل ناترازی دو راهکار وجود دارد، 
در راهکار غیرقیمتی مانند تعویض بخاری های کم بازده، بخش خصوصی ورود 

کرده و از محل صرفه جویی سوخت سرمایه گذاری را بازپرداخت می کند.
وزیر نفت به راهکارهای قیمتی اشاره کرد و با تأکید بر اینکه باید وضعیت 
معیشتی مردم مورد توجه قرار گیرد، گفت: در مقطعی تصمیم هایی گرفته 

شد که بهتر بود پیوست اجتماعی و رسانه ای داشته باشد.
پاک نژاد ادامه داد: باید افزون بر افزایش تولید گاز، مصرف نیز مدیریت شود تا 
بتوانیم به سمت مصرف سوخت پاک مانند گاز حرکت کنیم اما تا زمانی که 
مصرف انرژی در کشور افسار گسیخته است باید برای تأمین انرژی مورد نیاز 

از یک سبد سوخت استفاده کنیم.
وی افزود: در قانون برنامه هفتم تکلیف شده تا تولید گاز در پایان این برنامه 
به روزانه یک میلیارد و ۳۸۰ میلیون مترمکعب برسد که برای رسیدن به این 

هدف ۴۵ میلیارد دلار سرمایه گذاری نیاز است.
ضرورت اجرای طرح فشارافزایی پارس جنوبی

وزیر نفت با اشاره به اینکه باید طرح فشارافزایی پارس جنوبی در دستور کار 
قرار گیرد، چون اگر این طرح اجرا نشود، سالانه ۲۵ میلیون متر مکعب از 
ظرفیت تولید گاز از این میدان مشترک از بین می رود، گفت: طرح فشارافزایی 
مدت ها است مطرح شده اما در دولت چهاردهم به این موضوع با جدیت ورود 
کردیم. هفت مرکز فشارافزایی تعریف کردیم که برای اجرای هر مرکز ۲.۵ 

میلیارد دلار سرمایه گذاری نیاز است.
پاک نژاد با بیان اینکه در مجموع حدود ۱۷ میلیارد دلار سرمایه گذاری برای 
اجرای طرح فشارافزایی نیاز است، خاطرنشان کرد: با اجرای این طرح از محل 
پارس جنوبی، ۸۰۰  پایان عمر مخزن  تا  و میعانات گازی  تولید گاز  افزایش 

میلیارد دلار درآمد برای کشور ایجاد می شود.
وی افزود: تا پایان سال یک بسته به ارزش ۶ میلیارد دلار از طرح فشارافزایی 
امضا می شود. وزیر نفت با اشاره به افزایش تولید نفت ایران در ماه های گذشته، 
گفت: اکنون هر چقدر نفت تولید می شود امکان صادرات آن نیز وجود دارد. 
امیدواریم با حضور رئیس جمهوری جدید آمریکا مشکلی در صادرات نفت به 
وجود نیاید اما اگر محدودیت های بیشتری ایجاد شود، تدابیری اندیشیده شد 

تا با کمترین آسیب، صادرات نفت را ادامه دهیم.

اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر   
با اشاره به برنامه های این وزارتخانه 
دیگر  فیلترینگ  رفع  خصوص  در 
پلتفرم ها، گفت:در طرحی با محوریت 
نگاه  با  و  مجازی  فضای  ملی  مرکز 
فعالانه ای که از ابتدا قول داده بودیم، 
در وزارت ارتباطات و فناوری پیگیری 
این طرح، کارگروهی  است. در  شده 
مسیر  ادامه  تا  است  شده  پیش بینی 

را دنبال کند.”
هاشمی  ستار  سید  ایرنا،  گزارش  به 
روز چهارشنبه در حاشیه سفر امروز 
خود در جمع خبرنگاران، به سوالات 
درباره رفع فیلترینگ سایر پلتفرم ها 

پاسخ داد.
وی در این خصوص تاکید کرد: “در 
طرحی با محوریت مرکز ملی فضای 
مجازی و با نگاه فعالانه ای که از ابتدا 
قول داده بودیم، در وزارت ارتباطات 
و فناوری پیگیری شده است. در این 
شده  پیش بینی  کارگروهی  طرح، 

است تا ادامه مسیر را دنبال کند.”
همدلی  به  اشاره  با  ارتباطات  وزیر 
کرد:  تصریح  قوا،  سران  حداکثری 
طرح  این  در  خوبی  “ظرفیت های 
داریم که قابل تقدیر است. امیدوارم 
این مسیر با قوت و نگاهی که آقای 
رئیس جمهور و سران قوا و عزیزان ما 
مجازی  فضای  ملی  عالی  شورای  در 

مطرح کردند، ادامه یابد.”
ارتباطات  هاشمی تأکید کرد: وزارت 
به دنبال پیگیری مستمر این موضوع 
زودی  به  که  است  امیدوار  و  است 
این  در  ملموس  پیشرفت های  شاهد 

زمینه باشیم.
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
سفر  دومین  قالب  در  امروز  عصر 
استانی خود وارد استان کهگیلویه و 

بویراحمد شد.
وزیر ارتباطات در روز نخست سفر سه 
دخترانه  خوابگاه  به  ابتدا  خود  روزه 
ارتباطی  وضعیت  تا  می رود  عشایری 
این خوابگاه را از نزدیک بررسی کند.

دیدار با نماینده ولی فقیه و امام جمعه 
یاسوج و دیدار با فعالان و شرکت های 
دانش بنیان حوزه ارتباطات و فناوری 
اطلاعات و همچنین دیدار با نماینده 
از  خبرگان  مجلس  در  استان  مردم 
ارتباطات  وزیر  برنامه های سفر  دیگر 
و هیئت همراه به استان کهگیلویه و 

بویراحمد است.
خود  سفر  روز  دومین  در  هاشمی 
در  بویراحمد،  و  کهگیلویه  استان  به 
دخترانه  مدرسه  و  صدراله  روستای 
ایرانسل  ارتباطی  پروژه های  هجرت، 
حال  در  پروژه های  از  و  افتتاح  را 
زیرساخت  ارتباطات  مرکز  اجرای 

دهدشت بازدید می کند.
ارتباطی  پروژه های  از  برداری  بهره 
بیشه  چهار  روستای  در  اول  همراه 
و  نوآوری  مرکز  از  بازدید  سفلی، 
با  صمیمی  دیدار  و  گچساران  رشد 
دیگر  از  سعادت آباد،  منطقه  عشایر 
وزیر  سفر  روز  دومین  برنامه های 

ارتباطات به این استان است.
استان  به  هاشمی  سفر  دوم  روز 
در  شرکت  با  بویراحمد  و  کهگیلویه 
جلسه شورای اداری استان به حضور 
استانداران مقامات و مدیران استانی 

به پایان می رسد.
نیز  ارتباطات  وزیر  سفر  پایانی  روز 
همکاران  با  صمیمی  نشست  به 
فناوری  و  ارتباطات  کل  ادارات 
شرکت های  و  سازمان ها  اطلاعات، 
اعصاب  بیمارستان  از  بازدید  و  تابعه 
و روان و جانبازان یاسوج و در نهایت 
شرکت در نمازجمعه یاسوج و دیدار 
صمیمی و بی واسطه با مردم این شهر 

اختصاص یافته است.
دیدار مردمی پس از نماز جمعه پایان 
بخش برنامه های سفر سه روزه این 
استان  به  چهاردهم  دولت  در  وزیر 

کهگیلویه و بویراحمد است.
وزیر ارتباطات: توسعه زیرساخت های 

ارتباطی یک نیاز جدی کشور است
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر   

که  نیست  ذهن  از  دور  گفت: 
و  سلامت  حوزه  مالی،  تعاملات 
کسب وکارها همگی بر بستر ارتباطات 
توسعه  بنابراین  می گیرند،  شکل 
زیرساخت های ارتباطی یک نیاز جدی 

برای آحاد جامعه است.
با  دیدار  در  هاشمی  ستار  سید   
نماینده ولی فقیه در استان کهگیلویه 
و  اهمیت  کرد:  اظهار  بویراحمد،  و 
در  ارتباطی  زیرساخت های  ضرورت 
و  کرد  تأکید  مردم  روزمره  زندگی 
در  مردم  امروزه  که  نیازهایی  گفت: 
دارند،  خود  زندگی  شئون  تمامی 
به ویژه در زمینه ارتباطات، قابل انکار 

نیست.
بر  ارتباطات  عمیق  تأثیرات  به  وی 
افزود:  و  کرد  اشاره  روزمره  زندگی 
برق،  آب،  بدون  زندگی  تصور  امروزه 
است.  غیرممکن  ارتباطات  و  انرژی 
در تعاملاتی که با نمایندگان محترم 
این  داریم،  اسلامی  شورای  مجلس 
موضوع به وضوح از زبان این عزیزان 
در  نمایندگان  وقتی  می شود.  مطرح 
پیدا  حضور  خود  انتخابیه  حوزه های 
می کنند، قبل از هر چیزی، مردم به 

سراغ موضوع ارتباطات می روند.
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
تلاش  طبیعی،  به طور  کرد:  عنوان 
و  توسعه  این  که  بود  خواهد  این  ما 
هم  را  ارتباطی  زیرساخت های  بهبود 
در سطح استان و هم در سطح کشور 
مقام  تأکید  به  توجه  با  ببریم،  پیش 
معظم رهبری بر عدالت در این زمینه.

هاشمی با اشاره به لزوم توسعه متوازن 
ارتباطی، تصریح کرد:  زیرساخت های 
اگر به توسعه زیرساخت های ارتباطی 
شکل گیری  به  باید  داریم،  توجه 
محتوایی که متناسب با ذائقه، علایق 
باشد،  کشورمان  دینی  آموزه های  و 
این  که  دارم  باور  بنده  کنیم  کمک 
توجه  مورد  ویژه  به صورت  باید  مهم 

قرار گیرد.
دینی،  تاریخی،  بی بدیل  ظرفیت های 
اجتماعی و سیاسی ما در کشور وجود 
دارد که اگر بتوانیم این ظرفیت ها را با 
امکانات موجود در شبکه های مجازی 
ترکیب کنیم و به محتوای قابل ارائه 
مخاطبان  تردید  بدون  کنیم،  تبدیل 
زیادی نه تنها در کشور بلکه در سطح 

جهانی خواهیم داشت.
وزیر ارتباطات: توسعه زیرساخت های 

ارتباطی یک نیاز جدی کشور است
هاشمی به اهمیت مدیریت فرصت ها 
و تهدیدها در فضای مجازی پرداخت 
همه  در  طبیعی،  به صورت  گفت:  و 
از  که  کنیم  تلاش  باید  عرصه ها 
ببریم و  را  فرصت ها حداکثر استفاده 
تهدیدها را به حداقل برسانیم. گاهی 
اوقات ما فضای مجازی را که به نوعی 
زیست  حقیقی  فضای  از  کوچک تر 
فنی  حوزه  در  صرفاً  نیست،  انسان 
می دانیم و این نگاه به نظر من اشتباه 

است.
ابعاد و اضلاع بسیاری  فضای مجازی 
نگاه  آن  به  جامع  به طور  باید  و  دارد 
کنیم. این فضا مانند کالبدی شهری 
است که نیاز به روحی دارد که زیست 

را امکان پذیر کند.

به  همچنین  ارتباطات  وزیر 
اشاره  فناوری در کشور  دستاوردهای 
به  را  فناوری  اگر  کرد:  بیان  و  کرد 
رسمیت بشناسیم و بر آن تسلط پیدا 
کنیم، می توانیم آثار فاخر و ماندگاری 
را در جامعه و کشور خلق کنیم. تجربه 
از  وقتی  که  نشان می دهد  ما  زیست 
ظرفیت های فناوری به خوبی استفاده 
سرعت  به  ظرفیت ها  این  کرده ایم، 

مخاطبان خود را پیدا کرده اند.
وی به مصادیق موفقیت در استفاده از 
ظرفیت های داخلی اشاره کرد و گفت: 
امروزه مردم ما از بسترهای توزیع فیلم 
اطلاعات  ملی  شبکه  نظیر  کشور  در 
مصادیق  می کنند.  بهره برداری 
موفقیت در این زمینه، مانند فیلیمو 
و نماوا، به واسطه انطباق با ذائقه مردم 
زیاد  بسیار  داخل،  تولید  محتوای  و 
در حوزه حمل ونقل،  است. همچنین 
کشور  توانمند  جوانان  ظرفیت  از  ما 
استفاده می کنیم. این در حالی است 
که نمونه های خارجی نیز وجود دارد، 
اما ما توانسته ایم از ظرفیت های داخلی 

استفاده کنیم.
در  ما  موفقیت  دلیل  افزود:  هاشمی 
به  به موقع و موثق  این زمینه، ورود 
عرصه فناوری است. البته باید به این 
موارد  برخی  در  که  کنم  اشاره  نکته 
به  ورود  عدم  دلیل  به  است  ممکن 
داشته  عقب افتادگی هایی  موقع، 
این  که  کنیم  تلاش  باید  اما  باشیم، 

عقب افتادگی ها را جبران کنیم.
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
محتوا  توسعه  از  حمایت  بر  تأکید  با 
مجلس  به  پیشنهادی  برنامه های  در 
شورای اسلامی، گفت: ما به طور جدی 
از توسعه محتوا حمایت خواهیم کرد. 
اگرچه حوزه فنی ممکن است با محتوا 
از  اما  باشد،  نداشته  نزدیکی  ارتباط 
فعال  زمینه  این  در  ما  حمایت،  نظر 
آغاز  راستا  این  در  کار  بود.  خواهیم 
ادامه خواهد  با قدرت و قوت  و  شده 
یافت. امیدواریم با همراهی حداکثری 
و  دعای خیر حضرتعالی  و  قوا  سران 
دلسوزان نظام، بتوانیم گام های بلندی 
به  صادقانه  خدمات  ارائه  راستای  در 

مردم عزیزمان برداریم.
و  کهگیلویه  در  فقیه  ولی  نماینده 
نیز  یاسوج  جمعه  امام  و  بویراحمد 
هر  در  ارتباطات  و  اینترنت  گفت: 
عرصه ای با زندگی مردم عجین شده اند 
و مشکلاتی که از طریق فضای مجازی 
به وجود می آید، باید مورد توجه قرار 

گیرد.
افزود:  حسینی  نصیر  سید  آیت الله 
فضای  همچون  اجتماعی  شبکه های 
ایجاد  را  زیادی  مشکلات  مجازی 
خوب،  فرصت های  علی رغم  کرده اند، 
آسیب هایی مانند طلاق و عدم کنترل 
فضای  همین  دلیل  به  فرزندان  بر 

مجازی به وجود آمده است.
وی با ابراز نگرانی از وضعیت آسیب های 
کرد:  تصریح  جامعه،  در  اجتماعی 
حال  در  فرزندآوری  و  طلاق  وضعیت 
از  نگران کننده است و بسیاری  حاضر 
عوامل این مشکلات در فضای مجازی 
ریشه دارد. این فضا حتی به بی سوادی 
دامن  نیز  ما  فرزندان  کم سوادی  و 

می زند.
آیت الله حسینی با تأکید بر لزوم نظارت 
بر محتواهای فضای مجازی، گفت: اگر 
آسیب ها  نکنید،  نظارت  محتواها  بر 
بسیار خطرناک خواهد بود. دولت باید 
در کنار آزادی فضای مجازی، کنترل ها 
را نیز افزایش دهد و شبکه های ملی را 

توسعه دهد و حمایت کند.
به  را  مصنوعی  هوش  ارتباطات:  وزیر 
عنوان یک تکنولوژی جدید در صحنه 

جهانی دنبال می کنیم 
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر   
گفت: علاوه بر توسعه زیرساخت های 
ارتباطی موضوع هوش مصنوعی را به 
عنوان یک تکنولوژی جدید در صحنه 
جهانی با جدیت دنبال می کنیم تا از 
دنیا عقب نمانیم و حتی ایران بتواند در 

این زمینه پرچم داری کند.
سید ستار هاشمی شامگاه چهارشنبه 
در گفت و گوی اختصاصی با خبرنگار 
برنامه  به  اشاره  با  یاسوج،  در  ایرنا 
هایی که دولت چهاردهم برای توسعه 
هوش  فناوری  ویژه  به  و  ارتباطات 
هوش  کرد:  اظهار  دارد،  مصنوعی 
های  فناوری  از  یکی  که  مصنوعی 
یک  آن  برای  است،  دنیا  در  پیشران 

طرح اولیه آماده شده است.
که  اولیه  طرح  این  در  افزود:  وی 
حسب دستور رئیس جمهور به وزارت 
ارتباطات بود، سعی کردیم تقسیم کار 
وزارت  و  ها  دستگاه  بین  را  مناسبی 

خانه های مختلف انجام بدهیم.
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
ارتباطات  وزارت  نقش  کرد:  تصریح 
هم به طور مشخص در این طرح دیده 
که  بتوانیم  که  است  این  نگاه  و  شده 
را  مصنوعی  هوش  های  زیرساخت 
دولت وجود  در  منابعی که  تجمیع  با 
دارد، در وزارت ارتباطات و با محوریت 

وزارت ارتباطات دنبال بکنیم.
توسعه  همچنین  کرد:  ابراز  هاشمی 
زیرساخت های ارتباطی کشور و ارائه 
خدمت به مردم، در دستور کار وزارت 

ارتباطات و فناوری اطلاعات است.
هوش  های  زیرساخت  کرد:  ابراز  وی 
های  زیرساخت  از  جداپذیر  مصنوعی 
به  را  اتفاق  این  بود.  نخواهد  ارتباطی 
صورت ویژه دنیال می کنیم و جلسات 
این  در  ذیربط  نهادهای  با  متعددی 

خصوص داشته ایم.
اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
تاکید کرد: آخرین جلساتی که با این 
این است  از  ایم حاکی  عزیزان داشته 
ارتباطات  وزارت  پیشنهادی  طرح  که 
البته  و  است  شده  واقع  قبول  مورد 
نقطه نظراتی که دستگاه های مختلف 
دارند در این طرح اعمال می شود. وی 
که  شرایطی  در  است  امید  داد:  ادامه 
در آن قرار داریم سرعت و تحولاتی که 
اطلاعات  فناوری  توسعه  زمینه  در  ما 
بلافاصله  را  اجرایی  اقدامات  داریم، 
آغاز بکنیم و خدمتی را در شان همه 
عزیزانی که در این حوزه کسب و کاری 
دارند و کارهای پژوهشی و دانشگاهی 
دارند، ارائه بدهیم. هاشمی بیان کرد: 
پرشتاب  و  نمانیم  که عقب  امیدواریم 
حرکت کنیم و بتوانیم در زمینه هوش 

مصنوعی پرچم داری بکنیم.

وزیر ارتباطات: رفع فیلترینگ همه پلتفرم ها در 
دستور کار قرار دارد

گزارش

همتی: بزرگترین مولدسازی دارایی های 
دولت محقق شد

در  مولدسازی  بزرگترین  تحقق  از  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
کشور با رقمی بیش از ۳۵ هزار میلیارد تومان در استان اصفهان و 

هزینه کرد آن برای پروژه های عمرانی این استان خبر داد.
امور  وزیر  همتی«  »عبدالناصر  ایرنا،  اقتصادی  خبرنگار  گزارش  به 
اقتصادی و دارایی امروز )دوشنبه، ۱۰ دی ماه( در شبکه اجتماعی 
وزارت  فشرده  اقدامات  با  مولدسازی،  فرایند  »در  نوشت:  ایکس 
رقمی  با  مولدسازی  مورد  بزرگترین  اصفهان  استانداری  و  اقتصاد 
بالغ بر ۳۵ هزار میلیارد تومان تحقق پیدا کرد.  نتیجه این فرایند را 

در پروژه های عمرانی اصفهان شاهد خواهیم بود.«
به گزارش ایرنا، چهلمین جلسه هیات عالی مولدسازی دارایی های 
از  پس  که  شد  برگزار  رئیس جمهور  اول  معاون  دفتر  در  دولت 
بررسی املاک مازاد معرفی شده در استان های گیلان، خوزستان، 
یزد، خراسان  کرمان،  فارس،  کردستان،  لرستان،  خراسان جنوبی، 
رضوی، آذربایجان شرقی، کرمانشاه، آذربایجان غربی، ایلام، قزوین 
و سمنان، با واگذاری تعدادی از املاک که مطابق قانون با واگذاری 
وجود  مربوط  بخش های  سایر  در  مولدسازی  امکان  آنها،  تهاتر  یا 

داشت، موافقت شد.
آموزش  و  درمان  بهداشت  وزارتخانه های  به  متعلق  املاک  این 
پزشکی، تعاون، کار و رفاه اجتماعی،  نیرو، کشور، راه و شهرسازی، 
برنامه و بودجه  اقتصادی و دارایی، جهادکشاورزی و سازمان  امور 

کشور بود.
باید  معرفی شده  مازاد  املاک  اینکه  بیان  با  عارف  این جلسه،  در 
درآمد  از  مولدسازی  بخش  در  و  تکلیف شده  تعیین  زودتر  هرچه 
حاصله از آن ها استفاده شود، خواستار آن شد که جلسات همچنان 
تصمیم گیری  املاک  این  درباره  تا  برگزار  دقیق  و  منظم  به شکل 

شود.
همتی: فشارها زیاد است اما می توان مشکلات را برطرف کرد

زیاد  فشارها  و  دارایی گفت: شرایط سخت  و  اقتصادی  امور  وزیر   
است، اما می توان کارهای اساسی انجام داد و مشکلات را برطرف 

کرد.
به گزارش از وزارت اقتصاد، جلسه هم اندیشی اقتصاددانان و اساتید 
و  اقتصادی  امور  وزیر  همتی  عبدالناصر  با  دانشگاه ها  اقتصادی 
دارایی  به مدت ۴ ساعت در سالن جهاد وزارت اقتصاد برگزار شد.

انتقادات خود در خصوص شرایط  و  نظرات  بیان  به  اساتید حاضر 
چهاردهم  دولت  اقتصادی  سیاست های  و  کشور  روز  اقتصادی 
و  وضعیت  از  برون رفت  به منظور  را  خود  پیشنهادات  و  پرداختند 

مشکلات اقتصادی کنونی کشور مطرح کردند.
می توان کارهای اساسی انجام داد / نکات اقتصاددان راهگشاست

از  قدردانی  با  جلسه،  این  در  اقتصاد  وزیر  همتی  عبدالناصر 
برگزاری  از  هدف  جلسه،  در  حاضر  اساتید  و  اقتصاددانان  حضور 
در  ایشان  تأکید  مورد  نکات  و  نقطه نظرها  از  بهره مندی  را  آن 
بیان  نکات  و  عنوان  دولت  توسط  تصمیم سازی  و  سیاست گذاری 
اقتصاددانان حاضر در جلسه را، بسیار مهم و راهگشا  شده توسط 

دانست.
وزیر اقتصاد تأکید کرد: با اینکه شرایط سخت و فشارها زیاد است، 
اما معتقدم می توان کارهای اساسی انجام داد و مشکلات را برطرف 

کرد.
واقعی شدن نرخ ارز مانع از سفته بازی خواهد شد

ارز را به واقعیت های  اقتصاد و امور دارایی گفت: وقتی ما نرخ  وزیر 
موجود اقتصادی نزدیک می کنیم، این مسئله باعث می شود تا جلوی 

هرگونه سفته بازی و تنش های بعدی در این بازار گرفته شود.
به گزارش از مجلس شورای اسلامی، عبدالناصر همتی، وزیر اقتصاد 
با اعضای کمیسیون اقتصادی در  از پایان نشست  وامور دارایی پس 
رابطه با تحولات ارزی که در محل کمیسیون تلفیق مجلس برگزار 
شد، در تشریح این جلسه، اظهار داشت: در جلسه ای که امروز با اعضای 
کمیسیون اقتصادی مجلس برگزار شد، مباحث خوبی صورت گرفت و 
شرایط اقتصادی کشور برای نمایندگان تشریح شد، همچنین در این 
جلسه، دلایل شکل گیری بازار ارز تجاری از سوی رئیس کل بانک 

مرکزی و اقدامات صورت گرفته در این بازار، توضیح داده شد.
اقتصادی  دلایل  جلسه  این  در  بنده  همچنین  کرد:  تاکید  همتی 
این  ارز تجاری در کشور و سیاست های دولت در  بازار  شکل گیری 

زمینه را برای نمایندگان تشریح کردم.
وزیر اقتصاد و امور دارایی با بیان اینکه امیدواریم با اقداماتی که صورت 
می گیرد شاهد کنترل نرخ ارز در بازار باشیم، بیان کرد: به هر حال ما 
باید به امر تولید و صادرات نیز در کشور توجه داشته باشیم. همچنین 
ما باید از اختلاف نرخ های ارزی که باعث رانت می شود،جلوگیری 

کنیم.
دولت  اقتصادی  تیم  مجموعه  بنده  اعتقاد  به  کرد:  تاکید  همتی 
تصمیمات خوبی را در زمینه مدیریت بازار ارز اتخاذ کرده است تا ثبات 

لازم در بازار ارز شکل گیرد.
وزیر اقتصاد و امور دارایی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا ایجاد 
بازار ارز توافقی- تجاری موجب افزایش قیمت ارز در کشور شده است؟ 
گفت: خیر. شرایط بدین نحو نبوده است و این بازار حتماً وضعیت ارز 

را کنترل خواهد کرد.
وی با بیان اینکه نرخ دلار در اوایل آذر ماه سال ۱۴۰۳ به ۷۲ هزار 
تومان نیز رسید، بیان کرد: حتی در اوایل فروردین ۱۴۰۳ هم قیمت 
ارز  این در حالیست که نرخ  الی ۶۹ هزار تومان رسید،  دلار به ۶۸ 
نیمایی در آن مقطع نرخ ثابتی داشت و ۴۰ هزار تومان بود. بنابراین 
این عوامل نقشی در افزایش نرخ ارز ندارد و عمدتا نشات گرفته از 

مسائل تورمی و همچنین آثار ناشی از تنش های منطقه ای است.
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اجتماعی
خبر

پیش بینی معامله ۸۰ میلیارد دلار در 
بازار ارز تجاری

رئیس کل بانک مرکزی با بیان اینکه انتقال تمام نیازهای 
رسمی کشور به بازار ارز تجاری امکان پذیر است، گفت: 
براساس برآوردها، به واسطه راه اندازی سامانه ارز تجاری، 
نزدیک به ۷۰ یا ۸۰ میلیارد دلار در این بازار معامله انجام 

خواهد شد.
به گزارش از بانک مرکزی، محمدرضا فرزین در جلسه 
هماهنگی با هلدینگ های پتروشیمی که شامگاه نهم دی 
در مرکز مبادله ارز و طلای ایران برگزار شد، با تقدیر از 
همکاری مطلوب صنعت پتروشیمی در عمل به تعهدات 
خود و بازگرداندن ارز به چرخه اقتصادکشور گفت: هم 
اکنون با راه اندازی سامانه ارز تجاری به سمتی سوق پیدا 
می کنیم که تقریباً روزانه تسویه معاملات ریالی در مرکز 
مبادله ارز و طلای ایران نزدیک به ۲۰ همت خواهد بود. 
حجم معاملات و نوع فعالیت مرکز مذکور در زمینه ارز و 
طلا، نشان دهنده تأثیرگذاری و وسعت فعالیت این مرکز 

در صنعت مالی کشور است.
گونه ای  به  تجاری  ارز  سامانه  فعالیت  داد:  ادامه  فرزین 
است که نه تنها نهاد سیاست گذار از تأمین نیازهای ارزی 
بازار اطمینان حاصل  کشور در نظامی کارا و مبتنی بر 
با عرضه ارز  می کند، بلکه عرضه کنندگان نیز می توانند 
صنعت خود نسبت به تأمین مالی و نیازهای توسعه ای 
خود را اقدام کنند. علاوه بر این نرخی شکل خواهد گرفت 
که به نفع متقاضی و عرضه کننده است و رانت و انتفاعی 

متوجه دلالان و واسطه ها نخواهد بود.
رئیس کل بانک مرکزی تاکید کرد: به دنبال به حداقل 
رسمی  غیر  بازارهای  در  ارزی  معاملات  حجم  رساندن 
نیازهای  و  قانونی  هستیم و می خواهیم تمام معاملات 
تجاری و خدماتی تجار و بازرگانان و مردم در این بازار 

تامین شود.
وی افزود: انتقال تمام نیازهای رسمی کشور به بازار ارز 
تجاری ممکن است و البته هدف ما این است که نرخ بازار 
ارز تجاری، نرخ ارز کشور باشد. امری که سالها در کشور 
محقق نشده است. براساس برآوردها، به واسطه راه اندازی 
سامانه ارز تجاری، نزدیک به ۷۰ یا ۸۰ میلیارد دلار در 
با  نیز  این زمینه  انجام خواهد شد. در  بازار معامله  این 
نگاهی به حجم معاملات سال گذشته در می یابیم که ۶۵ 
میلیارد دلار در بازار نیما معامله شده است. از این منظر 
و باتوجه به حجم معاملات این نرخ باید مبنای بازار ارز 

کشور باشد و به بازارها علامت دهی کند.
فرزین با بیان اینکه علامت دهی نرخ برای بانک مرکزی 
هستیم  آن  دنبال  به  کرد:  عنوان  است،  اهمیت  حائز 
سایر  به  گیرد  می  تجاری شکل  ارز  بازار  در  که  نرخی 
بازارها علامت دهی کند. پیش از این نیز نرخ بازار نیما به 
بازار کالا علامت می داد، اما به بازار دارایی علامت دهی 

نمی کرد.
وی افزود: امیدواریم در آینده بازار دارایی نیز علامت دهی 
بانک  بازار تنظیم شده و تحت نظر  بتوانیم یک  و  کند 
مرکزی را داشته باشیم که علامت دهی لازم را به سایر 
و  سیاسی  تکانه های  که  زمانی  زیرا  باشد  داشته  بازارها 
در  نقدینگی  شوک های  متأسفانه  می دهد،  رخ  امنیتی 
قیمت ها  در  تغییراتی  موجب  و  می شود  ایجاد  کشور 
می شود که طبیعتاً موجب نگرانی عاملان اقتصادی فراهم 

می شود و می تواند انتظارات تورمی را تحریک کند.
رئیس کل بانک مرکزی با تاکید بر ضرورت ایجاد ثبات 
اقتصادی در بازار های مختلف گفت: هنگامی که ثبات 
می شوند.  منتفع  آن  از  همه  می افتد،  اتفاق  اقتصادی 
فعالان اقتصادی کشور از بی ثباتی ها و غیرقابل پیش بینی 
عنوان  به  ما  باره  این  در  می بینند.  آسیب  نرخ ها  بودن 
بانک مرکزی موظفیم شرایطی را برای قابل پیش بینی 
شدن نرخ ها فراهم آوریم و بتوانیم ثبات اقتصادی را با 
البته  کنیم.  برقرار  امنیتی  و  سیاسی  شوک های  وجود 
بسیار  اقتصادی  فعالان  و کمک  مسیر همراهی  این  در 

تعیین کننده است.
بازار  یک  کرد:  تاکید  مرکزی  بانک  عالی  هیأت  رئیس 
قاعده مند، به ثبات اقتصادی بیش از دستوری بودن نرخ ها 
که برای برخی صنایع غیرقابل قبول است، کمک می کند. 
نیازمندیم  اقتصادی  فعالان  همکاری  و  همراهی  به  لذا 
نیازهای صنعت  به  بازار  این  با شکل گیری  امیدواریم  و 
پتروشیمی نیز پاسخ داده شود. چراکه بخش عمده منابع 
ارزی و پس انداز کشور به صنعت پتروشیمی اختصاص 
یافته و هم اکنون به صنعتی بالغ و تأثیرگذار در اقتصاد 

کشور تبدیل شده است.
فرزین با اشاره به کارکرد مرکز مبادله ارز و طلای ایران، 
اقتصادی  فعالان  نیازهای  تأمین  برای  محلی  عنوان  به 
 )SPOT( کشور گفت: در حال حاضر در این بازار نرخ
است، اما امیدواریم در آینده به سمت نرخ فوروارد حرکت 

کنیم و بازار فوروارد را راه اندازی می کنیم.
وی از راه اندازی بازار اوراق ارزی خبر داد و گفت: بیشتر 
با صنعت پتروشیمی  اوراقی که به فروش رفته، مرتبط 
بوده است.وی خاطر نشان کرد: با اوراق ارزی می توانیم 
نیازها و تأمین مالی صنایع را انجام دهیم چراکه در حال 
حاضر تأمین مالی خارجی کشور به دلیل شرایط تحریم 
با مشکلاتی مواجه است. از این دیدگاه، حدود ۹۲ درصد 
بار تأمین مالی کشور بر عهده نظام بانکی است. لذا باید 
مالی،  تأمین  روش های  متنوع سازی  با  تا  کرد  تلاش 
فرآیند توسعه در کشور متوقف نشود.محمد آرام معاون 
ارزی بانک مرکزی نیز در این نشست ضمن قدردانی از 
همکاری شرکت های پتروشیمی در عرضه ارز در سامانه 
ارز تجاری یادآور شد: هلدینگ های پتروشیمی از زمانی 
است،  شده  توافقی  نیما  سامانه  در  قیمتی  سقف  که 
همراهی بسیار مطلوبی در عرضه ارز داشته اند و امیدواریم 
همکاری پتروشیمی ها تداوم داشته باشد. امید است با 
برنامه ریزی های لازم عرضه ارز از سوی پتروشیمی ها طی 

روزهای پایانی سال میلادی افزایش یابد.

این  حمایت  درباره  پرورش  و  آموزش  وزیر   
تربیت  محوریت  با  که  آثاری  از  وزارتخانه 
ساخته شده اند، گفت: اگر هنرمندی یک فیلم 
منطبق بر نیازهای ما تولید کرد، همه جامعه 
آموزشی و دانش آموزان کشور را برای حمایت 

از آن فیلم بسیج می کنیم.
دوره  وچهارمین  پنجاه  اختتامیه  مراسم   
جشنواره بین المللی فیلم های علمی، آموزشی 
و تربیتی رشد در تالار ایوان شمس تهران و 
مختلف  بخش های  در  برگزیدگان  معرفی  با 

برگزار شد.
اجرای مراسم را داریوش کاردان بر عهده داشت 
و علیرضا کاظمی وزیر آموزش و پرورش، رائد 
حامد  سینمایی،  سازمان  رئیس  فریدزاده 
فکری  پرورش  کانون  مدیرعامل  علامتی 
محمدرضا  ناجی،  رضا  نوجوانان،  و  کودکان 
شریفی نیا، پژمان بازغی، المیرا دهقانی، حسین 
ارسلان  گلی،  محمد  روشن،  نفیسه  رفیعی، 
در  حاضران  از   … و  وقاری  مهوش  قاسمی 

مراسم بودند.
رشد پس از ۵۴ دوره عقبه بسیار فاخری دارد

در  پرورش  و  آموزش  وزیر  کاظمی  علیرضا 
یک  را  رشد  جشنواره  مراسم،  از  بخشی 
پس  رشد  گفت:  و  خواند  ارزشمند  سرمایه 
فاخری  بسیار  عقبه  دوره،  چهار  و  پنجاه  از 
دارد. این جشنواره پشتوانه ارزشمند تعلیم و 
تربیتی دارد. سرمایه ارزشمند جشنواره رشد 
حضور دغدغه مندان حوزه تربیت، هنرمندان و 
فیلمسازان مختلف است که باعث می شود نگاه 

متفاوتی را به جامعه مخاطب ارائه کنند.
روزها  این   اینکه  از  خوشحالی  اظهار  با  وی 
ابزار دسترسی مخاطب به تولیدات آموزش و 
پرورش بیشتر شده است، افزود: یک میلیون 
اپلیکیشن  طریق  از  دوره  این  در  آموز  دانش 
اتفاقات  از آثار بهره بردند. در کنار همه  شاد 
خوب این جشنواره، ما حلقه مفقوده ای داریم 
جامعه  نسبت  به  تولیدات  از  بهره  مندی  و 
مخاطبمان بسیار پایین تر است. مخاطب اصلی 
این جشنواره دانش آموز، معلم و مدرسه است 
این  بتوانیم  که  می شویم  موفق  زمانی  ما  و 
تولیدات را در اختیار دانش آموزان قرار دهیم. 
مهم ترین هنر یک  معلم و مدیر مدرسه این 
رخداد  درسی،  های  برنامه  کنار  در  که  است 
تربیتی متفاوتی ایجاد کند و موقعیتی بهتر از 

تماشای یک فیلم تربیتی نیست.
وزیر آموزش و پرورش تاکید کرد: نباید نمایش 
آثار را در چند سالن تهران محدود کنیم. در 
که  می شود  این جشنواره شکوفا  زمانی  واقع 
تولیدات آن در دل جامعه معلمان قرار بگیرد.

وی درباره حمایت آموزش و پرورش از آثاری 
که با محوریت تربیت ساخته شده اند، توضیح 
داد: آمادگی حمایت از ظرفیت های مختلف در 
نظام تعلیم و تربیت را داریم. از آقای لطیفی 
فیلم  جشنواره  سیاست گذاری  شورای  رئیس 
طراحی  را  فرایندی  که  دارم  خواهش  رشد 
بر  فیلم منطبق  اگر هنرمندی یک  کنید که 
نیازهای ما تولید کرد ما تمام جامعه آموزشی و 
دانش آموزان کشور را برای حمایت از آن فیلم 
بسیج کنیم. این بزرگترین حمایت ما محسوب 

می شود.
پوران  و  کرمانی  مرادی  هوشنگ  از  میزبانی 

درخشنده
نیز  رشد  جشنواره  دبیر  جهانشاهی  مسعود 
در بخش دیگر مراسم در سخنانی گفت: در 
این دوره حدود هزار اثر به دبیرخانه جشنواره 
ارسال شد و امشب شاهد تجلیل از برگزیدگان 
آلودگی  تعطیلات  ایام  در  جشنواره  هستیم. 
هوا برگزار شد؛ ولی بیش از یک میلیون نفر 
از طریق اپلیکیشن شاد ما را تماشا کردند. در 
این دوره همچنین میزبان چهره هایی از جمله 
هوشنگ مرادی کرمانی، خسرو خسروشاهی، 

پوران درخشنده و … بودیم.
در پایان این مراسم برترین آثار در قالب های 
گوناگون از جمله داستانی بلند و کوتاه، مستند 

و سایر دسته ها معرفی شدند.
در  رودکی  مدرسه  راه اندازی  مشکلات 

تاجیکستان رفع می شود
سفیر  با  دیدار  در  پرورش  و  آموزش  وزیر 
مشترکی  کمیته  باید  گفت:  تاجیکستان 
متشکل از معاونت حقوقی و نوسازی و مرکز 
بین الملل وزارت آموزش و پرورش با نمایندگان 
تاجکیستان درخصوص مشکل حقوقی مدرسه 
سرعت  به  و  تشکیل  تاجیکستان  در  رودکی 
مشکلات این مدرسه با تفاهم و همکاری رفع 

شود.
به گزارش از پایگاه اطلاع رسانی دولت، علیرضا 
کاظمی، صبح یکشنبه نهم دی ماه در نشست 
دوستانه با نظام الدین زاهدی، سفیر جمهوری 
تاجیکستان که در دفتر وزیر آموزش و پرورش 
اسلامی  جمهوری  این که  بیان  با  شد  برگزار 
دارند،  زیادی  مشترکات  تاجیکستان  و  ایران 
گفت: مهم ترین فصل مشترک ما، زبان فارسی 

نیز  سنن  و  تاریخ  و  فرهنگ  در  البته  است. 
پیوستگی هایی بین این دو کشور وجود دارد؛ 
ایرانیان نیز به این کشور علاقه بسیاری دارند.

از  خرسندی  ابراز  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
به  ما  افزود:  ایران  در  زبانان  تاجیک  حضور 
همه دانش آموزانی تاجیکی که در ایران زندگی 
و  می دهیم  ارائه  آموزشی  خدمات  می کنند 
هرگونه مشکل و نگرانی در این زمینه وجود 

داشته باشد، برطرف خواهیم ساخت.
سفیر  زاهدی ،  نظام الدین  دکتر  ادامه  در 
از  تشکر  با  ایران  در  تاجیکستان  جمهوری 
برای  پرورش  و  آموزش  وزیر  وقت  اختصاص 
نظام  گفت:  مشغله ها  وجود  با  دیدار  این 
دارد  جامعه  در  مهمی  نقش  آموزش وپرورش 
و  آموزش  که  هستند  موفق  کشورهایی  زیرا 

پرورش موفق دارند.
ضمن  ایران  در  تاجیکستان  جمهوری  سفیر 
آرزوی توفیق برای وزیر آموزش و پرورش در 
اجرای رسالت های مهم نظام تعلیم و تربیت، 
افزود: فرهنگ، تاریخ و دین از اشتراکات میان 
داریم  باور  و  دو کشور محسوب می شود  این 
تا  که  این اشتراکات و دستاوردهای فرهنگی 

بیکرانه ها ادامه خواهد داشت.
وی افزود: در سال های استقلال، تاجیکستان 
ارزنده ای  و سندهای  همکاری خوب  ایران  با 
با  تاجیکستان  علم  و  معارف  وزرات  میان 
شده  منعقد  ایران  پرورش  و  آموزش  وزارت 
قالب کمیسیون مشترک  در  است. همچنین 
به  مربوط  نیز مسئله های  تجاری  و  اقتصادی 
آموزش و پرورش یکی از محورهای مهم بوده 

است.
بیان  با  ایران  تاجیکستان در  سفیر جمهوری 
اخیر رشد بی سابقه ای در  اینکه در سال های 
گرفته  شکل  کشور  دو  این  میان  همکاری ها 
در  کشور  این  رئیس جمهوری  گفت:  است، 
داشته  پزشکیان حضور  دکتر  تحلیف  مراسم 
نیز  ایران  اسلامی  جمهوری  رئیس  بناست  و 

به زودی به تاجیکستان سفر کند.
وی در ادامه با اشاره به مشکل حقوقی مدرسه 
رودکی در تاجیکستان که به صورت مشترک 
تفاهم نامه در حال احداث  ایران طبق یک  با 
راه اندازی مدرسه  و  احداث  تصریح کرد:  بود، 
رودکی در سه حوزه؛ مالکیت، محتوای کتاب 
و  روبروست  با چالش هایی  مدیریت  و  درسی 
تقاضا می کنیم که این مسائل برطرف و این 

مدرسه هر چه زودتر افتتاح شود.
استماع  از  پس  پرورش  و  آموزش  وزیر 
کمیته  کرد:  پیشنهاد  مدرسه  این  مشکلات 
مشترکی متشکل از معاونت حقوقی و نوسازی 
و مرکز بین الملل وزارت آموزش و پرورش با 
نمایندگان تاجکیستان در این زمینه تشکیل 
شود و به سرعت مشکلات این مدرسه با تفاهم 

و همکاری رفع شود.
کاظمی: مسائل دانشگاه فرهنگیان به سرعت و 

با زمان بندی مشخص بر طرف شود
 علیرضا کاظمی وزیر آموزش و پرورش گفت: 
مسائل دانشگاه فرهنگیان در حوزه نرم افزاری 
بندی  زمان  با  و  سرعت  به  افزاری  سخت  و 

مشخص بر طرف شود.
روابط  و  رسانی  اطلاع  مرکز  از  گزارش   به 
علیرضا  پرورش،  و  آموزش  وزارت  عمومی 
برنامه  هماهنگی  کارگروه  جلسه  در  کاظمی 
ریزی تربیت معلم شورای برنامه ریزی وزارت 
علوم که در سالن جلسات این وزارتخانه برگزار 
اتصال  حلقه  کارگروه  این  اینکه  بیان  با  شد، 
دانشگاه فرهنگیان به آموزش و پرورش است، 
خاطرنشان کرد: این کارگروه قانونی سیاست ها 
و هدفگذاری های پیش رو را مشخص و معین 

مرجعیت  و  جایگاه  که  آنجایی  از  و  می کند 
دارد، می تواند برنامه های دانشگاه  فرهنگیان را 

به موازات آموزش و پرورش پیش ببرد.
وی با اشاره به جهت گیری های این کارگروه، 
برای  می توان  جلسات  این  در  داد:  ادامه 
دو  در  پرورش  و  آموزش  نیازهای  برآوردن 
دانشگاه فرهنگیان و تربیت دبیر شهید رجایی 

برنامه ریزی کرد.
مسائل  هستیم  مصمم  کرد:  تصریح  کاظمی 
دانشگاه فرهنگیان در حوزه نرم افزاری و سخت 
افزاری به سرعت و با زمان بندی مشخص بر 
نظام  بر  این دانشگاه  طرف شود؛ زیرا مسائل 

تعلیم و تربیت مؤثر و ماندگار است.
تأکید بر احصای نیازهای آموزش و پرورش در 

خصوص معلمان چند مهارتی
احصای  بر  تأکید  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
نیازهای آموزش و پرورش در خصوص معلمان 
چند مهارتی، گفت: باید این طرح در کمیته 
تصویب،  صورت  در  و  شود  بررسی  تخصصی 
به  لازم  بررسی های  و  شناسی  آسیب  ضمن 

صورت آزمایشی اجرا شود.
وی خاطر نشان کرد: ضرورت دارد طرح های 
وزارتخانه  اجرایی  ساختارهای  با  آموزشی 

مرتبط باشند.
بخش  امروزه  کرد:  تصریح  ادامه  در  کاظمی 
ریزی  برنامه  و  درسی  برنامه های  از  مهمی 
با  باید  بنابراین  است  روز  فناوری  بر  مبتنی 

رویکرد کاربردی به این برنامه ها نگاه کرد.
دروس  در خصوص  آرا  تعدد  به  اشاره  با  وی 
مقطع  در  ریزی  برنامه  رشته  تخصصی 
دانشگاه  در  کمیته ای  کرد:  پیشنهاد  ارشد، 
فرهنگیان با همین موضوع تشکیل و از نظرات 
بررسی  از  پس  و  شود  استفاده  صاحب نظران 

توسط اعضای کمیته به جمع بندی برسد.
معاون  زاده  حکیم  رضوان  جلسه  ادامه  در 
پیشنهاد  پرورش  و  آموزش  وزارت  ابتدایی 
به  ارشد  ابتدایی در دوره  کرد: آموزش رشته 
صورت تخصصی در دستور کار قرار گیرد زیرا 
برخی معلمان این پایه آمادگی های لازم برای 

تدریس ندارند.
پایه  معلمان  اینکه  به  اشاره  با  زاده  حکیم 
ابتدایی در مناطق بومی و به خصوص عشایری 
باشند،  برخودار  ویژه ای  مهارت های  از  باید 
تخصصی  کار  دبستان  پایه  آموزش  گفت: 
تربیت  می کنم  پیشنهاد  و  می شود  محسوب 
دانشگاه  ارشد پیش دبستانی در  رشته مربی 
انسانی  و  اجتماعی  علوم  در حوزه  فرهنگیان 

ایجاد و تدریس شود.
وزارت  متوسطه  معاون  کیش  آذر  مصطفی 
ضرورت  به  اشاره  با  نیز  پرورش  و  آموزش 
کارگروه  این  افزود:  کارگروه،  این  احیای 
می تواند گسست میان دانشگاه های آموزش و 

پرورش و سازمان پژوهش را برطرف کند.
دانشگاه  رئیس  برزویی  رجبعلی  همچنین 
فرهنگیان نیز پیشنهاد کرد: سازمان پژوهش 
در  متوسطه  و  ابتدایی  آموزش  معاونت های 
و سایر  باشند  کارگروه عضو  کمیته های ذیل 
معاونان حسب موضوع حضور به این کارگروه 

دعوت شوند.
متحول  خیرین  کار  با  جامعه  یک  فرهنگ 

می شود
اینکه جامعه  با بیان   وزیر آموزش و پرورش 
امروز به انسان ها و الگوهایی مانند خیرین نیاز 
دارد، گفت: کار خیر یک اندیشه و مکتب است 
با کار خیرین  واقع فرهنگ یک جامعه  و در 

متحول می شود.
 علیرضا کاظمی روز سه شنبه در آیین تجلیل 
از حاج اکبر ابراهیمی خیر نیک اندیش اظهار 

محروم  مردم  برای  خیر  کار  اثرگذاری  کرد: 
بسیار زیاد است، نگاه راهبردی و دقیق حاج 
ابراهیمی به چگونگی انجام کار خیر قابل توجه 

است.
عارف  یک  ابراهیمی  حاج  اینکه  بیان  با  وی 
به  را  خداوند  سخنان  خیرین  افزود:  است، 
ارزش  و  کرده اند  درک  و  شنیده  درستی 
کارهای دنیوی را در آخرت افراد می بینند و 

می فهمند.
اینکه خیرین  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
بی منت، خالصانه و مخلصانه فعالیت می کنند، 

گفت: برای خیرین آرزوی توفیق داریم.
اکبر ابراهیمی سال گذشته ۲۵۰ میلیارد تومان 

صرف مدرسه سازی کرد
مدیرعامل مجمع خیرین مدرسه ساز با بیان 
مردم  و  دانش آموزان  دغدغه  خیرین  اینکه 
اکبر  نام  به  خیرین  از  یکی  گفت:  دارند،  را 
میلیارد   ۲۵۰ مبلغ  گذشته  سال  ابراهیمی 

تومان را صرف مدرسه سازی کرده است.
محمدرضا جعفری نیز در این آیین اظهار کرد: 
معرفی  جامعه  به  باید  بزرگ  افراد  و  خیرین 
شوند، حاج ابراهیمی هم همواره دغدغه دانش 
آموزان را داشته  و در داخل و حتی در خارج 
از کشور از جمله در نجف و هندوستان مدرسه  

ساخته  است.
وی با بیان اینکه ابراهیمی سال گذشته ۲۵۰ 
کرده  سازی  مدرسه  صرف  را  تومان  میلیارد 
است، افزود: وی بسیاری از مدارس نیمه تمام 
را به همین اعتبار به پایان رسانده و همچنین 
به عنوان پدر آبرسانی هم معرفی شده است؛ 
کشور  مناطق  از  بسیاری  به  را  آب  که  چرا 

رسانده است.
در این آیین همچنین غلامعلی افروز، جامعه 
شناس اظهار کرد: بسیاری از افرادی که شهرت 
اما  باقی می مانند  قاب ها  پیدا می کنند درون 

افراد نادری هم در قلب ها محبوب می شوند.
وی افزود: محبوبان خداباور هستند و مخلصانه 
هر  منت  و  انتظار  بدون  آنها  می کنند.  عمل 

کاری برای جامعه انجام می دهند.
این جامعه شناس با بیان اینکه حاج ابراهیمی 
محبوب  افراد  گفت:  دارد،  متعالی  اندیشه 
آرامش دارند و مثبت اندیش هستند، همچنین 

راحت می بخشند و دل آرام هستند.
وی خاطرنشان کرد: حاج ابراهیمی فقط یک 
خیر نیست بلکه خودش به تنهایی یک بنیاد 
است که به بیش از ۵ هزار روستا آبرسانی کرده 

و هزار کلاس درس ساخته  است.
مدارس نیمه کاره را می سازم

این  در  نیز  مدرسه ساز  خیر  ابراهیمی  اکبر 
آخرت  آزمایشگاه  دنیا  این  کرد:  اظهار  آیین 
را همه  مال  اما  را همه می دهند  است، جان 
نمی دهند. همه می گویند عزت و ذلت دست 
خداست اما من به یقین رسیدم که دست خدا 

نیست و خدا بسیار مهربان است.
و  است  مخیل  انسان  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
می تواند هزار کار خیر انجام دهد، افزود: من 
۵۶۰ روستا را توانستم آبرسانی کنم. هر شب 
به خدا می گویم من را به خود وانگذار و من را 

واسطه ای برای کمک به بندگان قرار ده.
این خیر مدرسه ساز با بیان اینکه هزار معجزه 
در زندگی من اتفاق افتاده که همه از دعای 
مردم است، ادامه داد: ۳۸۰ مسکن در بوشهر 
به تازگی ساختم. باید به خودمان رحم کنیم تا 

خدا هم بیشتر به ما رحم کند.
مدارس  به جای  برخی  کرد:  تاکید  ابراهیمی 
علت  به  بسازند،  مدرسه  خواستند  کانکسی 
این  همه  می دهم  قول  کردند،  رها  تورم 

نیمه کاره ها را بسازم.

وزیر آموزش و پرورش: جامعه آموزشی را برای 
حمایت از فیلم های تربیت محور بسیج می کنیم

خبر

کیش را به رقبای بین المللی خود 
نزدیک تر می کنیم

 مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش با تاکید بر ضرورت 
گفت:  منطقه  در  گذاری  سرمایه  ظرفیت های  احیای 
کیش را به رقبای بین المللی خود در منطقه نزدیک تر 

می کنیم.
رییس کل سازمان  در نشست مشترک   محمد کبیری 
با سرمایه گذاران منطقه آزاد کیش  امور مالیاتی کشور 
وجود  با  کیش  آزاد  منطقه  گذارن  سرمایه  کرد:  اظهار 
نشان  تحریم،  از  حاصل  شده  تحمیل  محدودیت های 
دادند که برای توسعه منطقه عزم جدی داشته و عشق 

به ایران دارند.
آزاد  منطقه  گذاران  سرمایه  دغدغه  اینکه،  بیان  با  وی 
بلکه در توسعه کشور  کیش صرفا درآمد زایی نیست و 
نقش آفرینی می کنند،  افزود: سازمان منطقه آزاد کیش 
به عنوان دولت در منطقه،  مسیر توسعه را هموار می کند 
بین  به رقبای  اقتصادی  به عنوان یک پیشران  تا کیش 

المللی خود نزدیک تر شود.
کبیری با تاکید بر اینکه »در رابطه با توسعه شعار نخواهیم 
داد«،  بیان کرد: رقبای ما در منطقه با مشاوره های صحیح 
مسیر پیشرفت را به درستی طی کردند و ما با توجه به 
توفیقی  خارجی  گذار  سرمایه  جذب  در  موجود  شرایط 

نداشتیم.
وی ادامه داد: این نوید را به مردم منطقه می دهیم که 
سرمایه  جذب  برای  تخصصی  و  گسترده   ریزی  برنامه 
گذارای خارجی در منطقه داریم و طبق این برنامه پیش 

خواهیم رفت.
اینکه  بیان  با  کیش  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل 
بازگردد  مناطق  این  به  باید  آزاد  مناطق  بر  حاکم  روح 
گفت:  شود،  احیا  مناطق  این  اقتصادی  ظرفیت های  و 
باید  اجتماعی  تامین  و  گمرکی  مالیاتی،  حوزه های  در 
نیاز جذب  پیش  همان  که  دهد  رخ  کیش  در  تحولاتی 

سرمایه گذار برای منطقه است.
وی همچنین در رابطه با آمار درآمدزایی دولت از مالیات 
در  زایی  درآمد  میزان  این  شاید  کرد:   اظهار  کیش،  در 
برخی اصلاحات  اما  باشد  ناچیزی  سطح کلان یک رقم 
نقش  منطقه  این  توسعه خود  در  می تواند  روند  این  در 

بسزایی ایفا کند.
احصا  تخصصی  کارگروه  تشکیل  از  همچنین  کبیری 
قانونی  راهکارهای  ارائه  و  منطقه  در  مالیاتی  مشکلات 

برای رفع آنان خبر داد.

عرضه نانوکامپوزیتی برای حل مشکل 
خوردگی فولاد در صنعت

و  پلی اورتان  تیتانات،  نانولوله های  از  استفاده  با   
کیوزان، کامپوزیتی ساخته شده که می تواند مشکل 

خوردگی فولاد را در صنعت تا حد زیادی حل کند.
تیتانات-پلی  سه تایی  نانوکامپوزیت  یک  ایجاد  با 
به  را  فولاد  خوردگی  مقاومت  که  اورتان-کیتوزان 
مهمی  پیشرفت  می دهد،  افزایش  توجهی  قابل  طور 
این  محققان  است.  آمده  پدید  مواد  علم  زمینه  در 
خواص  بهبود  برای  تنها  نه  را  ابتکاری  کامپوزیت 
راه حلی  عنوان  به  بلکه  پوشش ها،  مکانیکی 
و  پرهزینه  چالش های  با  مبارزه  برای  امیدوارکننده 

خطرناک ناشی از خوردگی ارائه کرده اند.
موثر  اصلی  عوامل  از  یکی  عنوان  به  اغلب  خوردگی 
بر سازه های فلزی صنعتی در نظر گرفته می شود که 
به  می شود  منجر  گسترده ای  اقتصادی  خسارات  به 
در  دلار  میلیارد   ۳ حدود   ۲۰۲۲ سال  تا  طوری که 
سطح جهان تخمین زده می شد. با این حال، تلاش 
با محیط زیست  برای راه حل های کارآمدتر و سازگار 
ترکیب  چگونه  که  دادند  نشان  محققان  دارد.  ادامه 
می تواند  پلی اورتان  و  کیتوزان  تیتانات،  نانولوله های 

مانعی بزرگ در برابر خوردگی ایجاد کند.
تیم  این  جدید،  نانوکامپوزیت  این  سنتز  از  قبل 
با  را   )Na-TNTs( سدیم  تیتانات  نانولوله های 
که  ساختند  هیدروترمال  روش های  از  استفاده 
پایداری  و  افزایش یافته  سطح  با  ساختارهایی 
با  نانولوله ها  این  سپس  کرد.  ایجاد  شیمیایی 
مخلوط  مختلف  نسبت های  با  کیتوزان  و  پلی اورتان 
شدند. این اختلاط پس از بهینه سازی میزان تیتانات 
سدیم مورد استفاده قرار گرفت. اعتقاد بر این بود که 
این ترکیب جدید هم دوام مکانیکی پلی اورتان و هم 
خواص طبیعی مهارکننده خوردگی کیتوزان را با هم 

ادغام می کند.
اسپری  از روش  این محصول،  ارزیابی عملکرد  برای 
نمک استفاده می شود که به طور گسترده به عنوان 
مواد  به خوردگی  مقاومت  ارزیابی  برای  استانداردی 
داد  نشان  تجربی  یافته های  می شود.  گرفته  نظر  در 
Na- که کامپوزیت دوتایی پلی اورتان و ۱.۵ درصد

نشان  را  قابل توجهی  ضدخوردگی  فعالیت  TNT ها 
برای  درصد   ۱۹ از  را  شده  جدا  ناحیه  و  می دهند 
پلی اورتان خالص به ۵ درصد کاهش می دهد. افزودن 
با  که  طوری  به  بود  اثربخش  بسیار  نیز  کیتوزان 
افزودن تنها ۴ درصد کیتوزان عملکرد آن بهبود قابل 
به ۲درصد  را  ناحیه جدا شده  و  کرده  پیدا  توجهی 

کاهش می دهد.
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اخبار

معاون وزیر صمت : همکاری با اوراسیا 
زمینه ساز جهش اساسی در تجارت 

ایران است

توسعه  سازمان  کل  رئیس  و  صمت  وزیر  معاون   
توانمندی های  و  ظرفیت ها  به  اشاره  با  تجارت 
کشورهای عضو اتحادیه اقتصادی اوراسیا و همچنین 
این  با  ایران  کشورمان گفت: روند تقویت همکاری 
ناظر،  موقعیت  اعطای  و  آزاد  تجارت  در  اتحادیه 
تجارت  در  اساسی  جهش  زمینه ساز  می تواند 

کشورمان باشد.
اجلاس  حاشیه  در  دهنوی  دهقان  محمدعلی 
سران کشورهای عضو اتحادیه اقتصادی اوراسیا در 
سن پترزبورگ با استقبال از تصویب اعطای موقعیت 
میزان  افزود:  اتحادیه،  این  در  کشورمان  به  ناظر 
کنونی تجارت در میان کشورهای عضو این اتحادیه 

رقمی در حدود ۹۰۰ میلیارد دلار است.
وی ادامه داد: با توجه به اینکه حجم تجارت خارجی 
حجم  است،  دلار  میلیارد   ۱۱۰ تا   ۱۰۰ حدود  ما 
رقم  این  برابر   ۹ حدود  اوراسیا  اتحادیه  در  تجارت 
 ۱۰ تا  پنج  تنها  بتوانیم  ما  اگر  رو،  این  از  و  است 
اختصاص  خودمان  به  را  تجارت  حجم  این  درصد 
دهیم، می تواند جهش اساسی در تجارت کشورمان 

ایجاد کند.
داشت:  اظهار  تجارت  توسعه  سازمان  کل  رئیس 
بسیاری از کشورهای عضو اتحادیه اقتصادی اوراسیا 
با توجه به محصولاتی که تولید یا مصرف می کنند، 

مکمل خوبی برای اقتصاد ما محسوب می شوند.
وی درباره مزایای عضویت ناظر ایران در این اتحادیه 
نیز گفت: این وضعیت، امکان دسترسی ما به روندها 
و اطلاعات اتحادیه را فراهم می کند و سبب می شود 
از فرصت های همکاری در این چارچوب مطلع شویم 
و بتوانیم گام های مناسب برای مشارکت در آنها را 
اتفاقی  ایران،   ناظر  عضویت  منظر،  این  از  برداریم؛ 

خوب در تجارت کشورمان محسوب می شود.
اقتصادی  اتحادیه  یک  اوراسیا،  اقتصادی  اتحادیه 
روسیه،  قزاقستان،  بلاروس،  شامل  میان دولتی 
این  ناظر  اعضای  است.  ارمنستان  و  قرقیزستان 
اتحادیه پیش از این ازبکستان، مولداوی و کوبا بودند 
که جمهوری اسلامی ایران نیز به جمع آنها پیوست.

سنگ بنای این اتحادیه حدود ۱۰ سال قبل یعنی 
در ۲۰۱۴ نهاده شد. ریاست دوره ای این اتحادیه در 
سال ۲۰۲۴ را ارمنستان برعهده داشت. بلاروس در 
سال ۲۰۲۵ میلادی عهده دار این مسئولیت خواهد 

بود.
تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر  اتابک  محمد  سید 
شامگاه چهارشنبه با هدف شرکت در اجلاس سران 
این اتحادیه به سن پترزبورگ روسیه سفر کرد. وی 
همراهی  با   ۱۴۰۳ ماه  دی   ششم  پنجشنبه  عصر 
سفیر ایران در مسکو و معاون وزیر صمت و رئیس 
شرکت  اجلاس  این  در  ایران  تجارت  سازمان  کل 

کرد.
اسلامی  جمهوری  ناظر  موقعیت  به  مربوط  سند 
نشست  این  در  اوراسیا  اقتصادی  اتحادیه  در  ایران 
به امضای سران پنج کشور عضو این اتحادیه رسید.

سازوکار عضویت ناظر در اتحادیه اقتصادی اوراسیا 
به گونه ای تدوین شده است که تعهداتی را به کشور 
کشور  به  حال،  عین  در  اما  نمی کند  تحمیل  ناظر 
ناظر اجازه می دهد که در چارچوب های کاری این 
در  فعالیت ها  درباره  اطلاعاتی  و  مشارکت  اتحادیه 

اختیار داشته باشد.
به  مربوط  نشست  این  مصوبات  دیگر  بند  یک 

توافقنامه تجارت آزاد با ایران بود.
پارسال در چنین روزهایی در سن پترزبورگ، ایران 
آزاد  تجارت  توافقنامه  اوراسیا،  اقتصادی  اتحادیه  و 
امضا کرده بودند که به دنبال تصویب این توافقنامه 
و تصویب  اتحادیه  این  در مجالس کشورهای عضو 
کلیات آن در مجلس شورای اسلامی، سران اتحادیه 
اوراسیا در نشست روز پنجشنبه خود موافقت خود 

را با اجرای این توافقنامه اعلام کردند.
توافقنامه  این  قانونی  مراحل  طی  از  پس  ماه  دو 
عملیاتی  قرارداد  این  ایران،  اسلامی  جمهوری  در 
کالاهای  صادرات  درصد   ۸۷ حدود  و  می شود 
ایرانی به کشورهای عضو اتحادیه اقتصادی اوراسیا 
بدون تعرفه گمرکی انجام خواهد شد و متقابلا نیز 
مزیت  این  از  کشورمان  به  کشورها  این  صادرات 

برخوردار خواهد شد.
و  شده  امضا  طرفین  بین  پارسال  توافقنامه  این 
اجرایی شدن آن منوط به تصویب در همه مجالس 
کشور  پنج  مجالس  بود.  قرارداد  طرف  کشورهای 
تصویب  را  توافقنامه  این  تر  پیش   ، اتحادیه  عضو 

کرده اند.
اتحادیه  این  آزاد  توافق تجارت  آنکه هنوز  با وجود 
اجرایی  هیات  رئیس  است،  نشده  اجرایی  ایران  با 
کمیسیون اقتصادی اوراسیا در دیدار با وزیر صنعت، 
معدن و تجارت کشورمان در حاشیه اجلاس سران 
این اتحادیه در سن پترزبورگ از رشد ۱۲.۸ درصدی 
با  پیمان  این  عضو  کشور  پنج  تجاری  مبادلات 
سال  نخست  ماه   ۱۰ در  ایران  اسلامی  جمهوری 

جاری )۲۰۲۴( میلادی خبر داد.

پیش از این، وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره 
به تصویب اجرایی شدن توافق تجارت آزاد و اعطای 
موقعیت ناظر به ایران در اتحادیه اقتصادی اوراسیا 
در نشست سران این پیمان، این اقدامات را خبری 

خوب برای فعالان اقتصادی برشمرد.

 رئیس جمهور، گفت:تقوی یعنی حرکت بدون خطا 
و عیب و متقی کسی است که بدون خطا و اشتباه 

حرکت می کند.
»مسعود پزشکیان« در همایش کارگزاران گزینش 
کشور که در محل سالن همایش های صداوسیما 
از  هایی  بخش  پخش  به  اشاره  با  شد،  برگزار 
قاسم سلیمانی،  دلها، حاح  سخنان سردار شهید 
با گرامیداشت یاد و خاطره سردار مقاومت،گفت: 
سخنان سردار سلیمانی تلنگری به همه ما بود که 

با مردم چگونه باید رفتار کنیم.
رئیس جمهور تاکید کرد: واقعیت ها و مشکلاتی 
که امروز در بخش های مختلف جامعه با آن مواجه 
اگر  و  است  ما  خود  اشتباه  رفتار  بخاطر  هستیم 
رفتار ما درست بود و عملکرد ما براساس تقوی و 
عدالت و انصاف بود، با این وضعیت مواجه نبودیم.

پزشکیان افزود: رهبر معظم انقلاب همواره تاکید 
دارند که ما باید در مدیریت، اعمال و رفتار خود 
باشیم  باید  آنچه  با  امروز  اما  باشیم  بخش  الهام 

خیلی فاصله داریم.
این  برای  رئیس جمهور تصریح کرد: دین اسلام 
مردم  بین  در  را  انصاف  و  عدالت  که  است  آمده 
جاری و ساری کند، اگر درست آموزش می دادیم 
و با عدالت و انصاف رفتار می کردیم، دنبال این 

نبودیم که کف خیابان با مردم برخورد کنیم.
وی افزود: اگر در سیستم اداری امروز با مشکلات 
در  که  است  این  بخاطر  هستیم  مواجه  متعدد 
نکرده  عمل  و  رفتار  درست  خود  های  انتخاب 
ایم. وظیفه همه ما این است که خدمتگزار مردم 
باشیم، به ما اجازه نداده اند و انتخاب نکرده اند 
که فقط اینجا صحبت کنیم، باید مشکلات مردم 

را حل کنیم.
داشته  ابزاری  باید  اینکه  بیان  با  جمهور  پرئیس 
افزود:  باشیم که فرد متقی تر را تشخیص دهیم، 
از کتاب قرآن و احادیث اینگونه برمی آید که متقی 
کسی است که حرکت بدون خطا انجام می دهد. 
شهید مطهری می گوید متقی در زمین گل آلود 
و کثیف باید طوری حرکت کند که لکه ای از آن 

کثیفی به لباس و تنش نرسد.
وی با نقل بیانی از امیرالمومنین )ع(، خاطرنشان 
کرد: کسی که خطا می کند سوار بر اسبی وحشی 
است که افسار اسب در دستش نیست و به سمت 
آتش می رود اما تقوا همچون اسب رامی است که 
افسار در دست سوار است و به هدف خود می رسد. 
برتقوا هلاکت معنا ندارد، اگر جامعه تشنه است، 
اگر جامعه مشکل دارد و با مسائلی روبرو هستیم، 
باید اختلافات و مشکلات را حل کنیم و توبه کنیم.

واقعیت ها  از  بسیاری  کرد:  تصریح  پزشکیان 
ومشکلاتی که در مدیریت، مدرسه، بازار و .. داریم 
می کردیم  عمل  درست  اگر  هستیم،  ما  مقصر 
)امیرالمومنین(  نگاه  براساس  اگر  نبود.  اینگونه 
حرکت می کردیم امکان نداشت به این مشکلات 

برسیم.
اکرم  پیامبر  از  روایتی  به  اشاره  با  رئیس جمهور 
آن  اهل  به  باید  را  »امانت  می فرمایند  که  )ص( 
مرا  که  گفت  سلیمانی  سردار  گفت:  بسپارید«، 
اگر  و  بودند  رد کرده  را هم  بودند، من  رد کرده 
نمی  تایید  هم  من  نبود  انقلاب  رهبر  پادرمیانی 

شدم.
پزشکیان ادامه داد: برای غلبه برمشکلات و بحران 
ها و اداره درست کشور باید دنبال کسانی بگردیم 
که می توانند مشکلات اقتصادی، علمی و اجتماعی 

را حل کنند.
اشاره  )ع(  علی  از حضرت  بیان خطبه ای  به  وی 
به  که  نیست  این  از  بالاتر  خیانتی  افزود:  و  کرد 
خاطر ارتباط و دوستی افرادی را بر سر کار بیاورید 
تجربه  که  کسی  می شود  مگر  ندارند.  تجربه  که 
ندارد مدیرکل یا رئیس اداره شود؟ اما متاسفانه در 

جامعه ما این موضوع اتفاق افتاده است.
رئیس جمهور یادآور شد: شاهد بوده ایم که طرف 
هیچ تجربه ای ندارد اما ناگهان مدیرکل سازمانی 
اللهی  آیا حزب  اللهی است،  می شود چون حزب 
می شود  بیاید؟  بالا  امتحان  و  تجربه  بدون  باید 
مسئولیت را به کسی سپرد که تجربه و علم لازم 

آنرا ندارد؟ آیا خیانتی بالاتر از این وجود دارد.
است  این  از  داریم  تاکید کرد: مشکلاتی که  وی 
که کارها را به کسانی می سپاریم که تجربه و علم 
کافی ندارند وگرنه امکان ندارد ایرانی داشته باشیم 
که از همسایگان عقب تر باشد در حالی که رهبر 
و  مدیریت  نوآوری،  علم،  در  باید  میگوید  انقلاب 

اقتصاد الهام بخش باشیم.
پزشکیان ادامه داد: آنچه باید بشویم در رفتار است 
رفتار،  وقتی  مردم  نیست.  کافی  بگوییم  زبان  در 
علم، مهارت، عمل و درستی را ببینید باور می کنند 

اما اگر غیر از این باشد هرگز باور نمی کنند.
رئیس جمهور با اشاره به بخش هایی از کتاب »حق 

بهشتی،  شهید  نوشته  قرآن«  دیدگاه  از  باطل  و 
اگر  ببینید  امتی را نشناسید، رفتارشان را  گفت: 
آن  هستند،  منصف  و  است  مهربانانه  و  منصفانه 
اسلام است. در مقابل عده ای که از اخلاق پیاده 
هستند، انصاف ندارند، هر اسمی روی آن بگذارید 
اسلام نیست. اسلام یعنی رحمت، انصاف، حق و 
عدالت. دین اسلام و مذهب آمده است که حق و 

عدالت را در جامعه پیاده سازی کند.
متقی تر  دارد  بیشتر  کرامت  که  افزود: کسی  وی 
ما در گزینش  نه آن سوالاتی که  متقی تر  است، 
ها می پرسیم. متقی تر یعنی در کاری که می کند 
بی نقص تر و اثرگذار تر است. اگر اینها را داشتیم 
و عمل میکردیم امروز به دنبال این نبودیم که در 

کف خیابان با افراد برخورد کنیم.
پزشکیان با تاکید بر اینکه کار را باید به کاردان 
سپرد و براساس عملکرد افراد آنها را قضاوت کنیم، 
گفت: روز قیامت اجازه نمی دهند حرف بزنیم بلکه 
می گویند عملکردت چه بود؟ خداوند پاداش کار 
خواهد  باشد،  ذره ای  اندازه  به  اگر  حتی  را  خیر 
از من مدیر هیچ بهانه ای را نخواهد  داد. خداوند 
پذیرفت وقتی در بی عدالتی و بی انصافی هستم. 
بار سنگینی بر دوش ما مسلمانان و مدعیان حق و 
عدالت است که در جامعه حق و عدالت و انصاف را 
پیاده کنیم. این چیزی است که باید به دنبال آن 
باشیم نه اینکه قوم و خویش و دسته و حزب جناح 

خود را حاکم کنیم.
کنیم  کمک  باید  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس 
انتخاب شوند، گفت:  متقی تر هستند  افرادی که 
باید کار را به کاردان بسپاریم و کمک کنیم که 
بهترین ها و متقی ترها را انتخاب کنیم. باید جور 
دیگر نگاه و عمل کنیم. ایران برای همه ایرانیان 
و  لهجه ها  قومیت ها،  از  ما سرزمینی  ایران  است، 
زبان هاست و ما می توانیم براساس عدالت و انصاف 

در کنار هم زندگی کنیم.
و  و سربلندی  با عزت  می توانیم  افزود:  پزشکیان 
الهام بخشی در منطقه خاورمیانه زندگی کنیم که 
به عنوان مسلمان و ولایت فقیه باید کاری کنیم 
که الگو شویم. الگو شدن با گفتن نیست، با دعوا 
و گذشت  انصاف  و  رحمت  با  بلکه  نیست  کردن 

است.
وی تصریح کرد: باید در رفتار خود نشان دهیم، 
گفتار ما را کسی متوجه نمی شود. در هر زبان و 
دین و مذهب، در هر قومیت و جنسیتی که باشند 

رفتار من را متوجه خواهند شد.
که  کرد  امیدواری  ابراز  پایان  در  جمهور  رئیس 
مسئولان گزینش طوری فعالیت کنند که امانت به 
امانتدار، افرادی دلسوزتر، داناتر، عالم تر، با اخلاق تر 

و آگاه تر برسد.
انتخاب شایستگان

اداره  رییس  و  جمهوری  رییس   اجرایی  معاون 
گزینش کشور طی سخنانی در ابتدای این همایش 
گفت:  )ره(،  خمینی  امام  از  قولی  نقل  بیان  با 
حضرت امام در سال ۱۳۶۱ با اشاره به مشکلات 
قانون  تصویب  به  که  فرموند  بیاناتی  گزینش 

گزینش و تصویب هیات های جدید منجر شد.
ایشان تاکید کردند که بسیاری از سوالات اسلامی 
فضلا  که  است  غیرمبتلابه  مسائل  از  کتابچه ها 
نحوه  این  هستند.  عاجز  آن  پاسخ  از  نیز  علما  و 
سوالات معیار در گزینش در افراد نیست و ندانستن 
آن عیبی ندارد. حضرت امام فرمودند که تجسس 
در اعمال شخصی در گروه های غیرمفسدین مطلقا 

ممنوع است.
وی افزود: رهبر انقلاب نیز فرمودند بهبود معیارها 
و روزآمدی منابع گزینش انسانی به منظور جذب 
نیروی انسانی توانمند و متعهد و شایسته و پرهیز 
غیرحرفه ای  و  سلیقه ای  نگرش  و  نظری  تنگ  از 

باید صورت گیرد.
رئیس  کرد:  نشان  خاطر  ریاست  نهاد  سرپرست 
که  کردند  تاکید  خود  ابلاغیه  در  هم  جمهور 

سیاست کلی رهبر انقلاب را اجرایی کنیم.
انتخاب  باید بر مبنای  اینکه گزینش  با بیان  وی 
شایستگان باشد، تصریح کرد: برخی سوالاتی که از 
گزینش شوندگان پرسیده می شود منطقی نیست.

محمدجعفر قائم پناه افزود: گزینش باید بر مبنای 
شایسته  تحقق  یعنی  باشد  شایستگان  انتخاب 
با  و شفاف،  قانونی  عادلانه،  معیارهای  با  سالاری 
هدف بالابردن نظام مدیریت اجرایی و کارشناسی 
کارشناسانه کشور و ارتقای تعهد به دین اخلاق و 
انقلاب در نیروی انسانی و با هدف بهبود و ارتقای 

سطح کارآمدی در دستگاه ها.
وی تحقق این امر در عمل را کاری دشوار خواند و 
تاکید کرد: معیار گزینش باید توام با حق و عدالت 

و به دور از حب و بغض شخصی باشد.
شبکه های  ظرفیت های  از  بهره گیری  بر  تأکید 

اجتماعی در ارتقای کیفیت آموزش
شبکه های  توانایی  به  اشاره  با  رئیس جمهور 
آموزشی  جدید  شیوه های  تأثیر  و  اجتماعی 
در  گفت:  دانش آموزان،  یادگیری  افزایش  در 
آموزشگاهی که مبتنی بر کار گروهی است می توان 
علاوه بر آموزش مواد درسی، شیوه بحث  کردن و 
دانش آموزان  به  را  کردن  نقد  حتی  و  دادن  ارائه 

آموخت.
مسعود پزشکیان در جلسه بررسی آخرین اقدامات 
که  آموزشی  اصلاحات  و  مدرسه سازی  زمینه  در 
آموزشی  تغییرات  بر  شد،  برگزار  پنج شنبه  روز 
کرد  تأکید  آموزشی  تحولات  استانداردسازی  و 
ارتقای  برای  نوین  روش های  از  می توان  گفت:  و 
آموزش ها استفاده کرد و به یک استاندارد مناسب 

برای تدریس رسید.
شبکه های  توانایی  به  اشاره  با  جمهور  رئیس 
در  آموزشی  جدید  شیوه های  تأثیر  و  اجتماعی 
در  داشت:  اظهار  دانش آموزان،  یادگیری  افزایش 
آموزشگاهی که مبتنی بر کار گروهی است می توان 
علاوه بر آموزش مواد درسی، شیوه بحث  کردن و 
دانش آموزان  به  را  کردن  نقد  حتی  و  دادن  ارائه 

آموخت.
پنهان  استعدادهای  شکوفایی  لزوم  بر  پزشکیان 
دانش آموزان تأکید کرد و گفت: باید اجازه دهیم 
و خلاقیت  از چارچوب ها خارج شود  که ذهن ها 
داریم  تجربه هایی  ما  همه  دهد.  نشان  را  خود 
چارچوب هایی  از  وقتی  که  می دهد  نشان  که 
برایمان تعیین شده خارج شویم و آزادانه به  که 
بوجود  نوآوری و شکوفایی  موضوعات فکر کنیم، 

می آید.
رئیس جمهور درباره کمبود تجهیزات در مدارس، 
لیستی  ذیربط  مسئولان  است  لازم  کرد:  تصریح 
تا  کنند  تهیه  آنها  مقدار  و  لازم  تجهیزات  از 
بتوانیم با کمک خیرین و نهادهای محلی آنها را 
ادارات  ظرفیت های  از  می توان  کنیم. حتی  تهیه 
دولتی و تجهیزات اضافی آنها نیز برای کمک به 
مدارس استفاده کرد. تجهیزات نوین می تواند باعث 
شکوفایی خلاقیت های دانش آموزان شود و حتی 
مدرسه  تجهیز یک  مأمور  را  اداره ای  هر  می توان 

کرد.
اظهار  مدرسه سازی،  نهضت  درباره  پزشکیان 
داشت: هم اکنون گروه هایی از خیرین هستند که 
بسازند.  مدرسه  هزاران  که  کردند  آمادگی  اعلام 
لازم است این نیت ها و انگیزه های خیر مدیریت 
شود تا نهضت مدرسه سازی به گونه ای انجام شود 
ایجاد نشده و  که در هیچ نقطه ای تداخل کاری 

کمبود مدارس نیز کاملًا در کشور برطرف شود.
ظرفیت  از  استفاده  خواستار  جمهور  رئیس 
گفت:  و  شد  پروژه ها  اجرای  در  محلی  مقامات 
در  که  دارند  زیادی  تمایل  مجلس  نمایندگان 
پروژه ها مشارکت کنند و می توان از ظرفیت آنها 
و همچنین استانداری ها و فرمانداری ها در نهضت 

مدرسه سازی استفاده کرد.
مردم،  برای  کار  لزوم  بر  تأکید  با  پزشکیان 
مردم  برای  کردن  کار  حال  هر  به  داشت:  اظهار 

دشواری هایی دارد.
رئیس  دفتر  رئیس  بر  علاوه  جلسه  این  در 

پرورش،  و  آموزش  وزیر  علیرضا کاظمی  جمهور، 
احمد میدری وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی و 
در  رئیس جمهور  معاون  زاده  عبدالکریم حسین 
امور توسعه روستایی و مناطق محروم کشور حضور 
و  مدرسه سازی  نهضت  از  گزارش هایی  و  داشتند 
تغییر رویکردها در نظام آموزشی به رئیس جمهور 

ارائه شد.
معلم در کلاس  نوآوری یک  فیلم  این جلسه  در 
تایید  ضمن  جمهور  رئیس  که  شد  ارائه  درس 
را  معلم  از آن  تقدیر  انجام شده دستور  تغییرات 

نیز صادر کرد.
اداره  در  نخبگان  موثر  نقش  به  دولت  پزشکیان: 

کشور اعتقاد قلبی دارد
دولت  گفت:  جمهور  رئیس  پزشکیان  مسعود   
اندیشکده ها در  با درک عمیق اهمیت  چهاردهم 
مؤثر  نقش  به  قلبی  اعتقاد  با  حل مسائل جامعه 
نخبگان در اداره کشور، بر ضرورت کار کارشناسی 
دانش  نظامات  میان  مشفقانه  پیوندهای  ایجاد  و 
و سیاست، حول محور »وفاق ملی« تأکید کرده 
تمامی  از  استفاده  بر  را  خود  حداکثری  تلاش  و 
نظام  آرمان های  و  اهداف  پیشبرد  در  ظرفیت ها 

جمهوری اسلامی ایران معطوف داشته است.
به نقل از پایگاه اطلاع ریاست جمهوری، پزشکیان 
سیاستگذاری،  ملی  جایزه  دومین  به  پیامی  در 
تصریح کرد: بی تردید بهره گیری از توانایی مراکز 
مناسب  جایگاه  با  اندیشه ورزی  حوزه  در  اثرگذار 
موفق  و  بومی  الگویی  به  دستیابی  برای  کنونی، 
پیشرفت کشور، مورد  و  از حل معضلات موجود 
عنایت ویژه بوده و دولت آمادگی و عزم خود را در 
فراهم نمودن زمینه های ارتقای قدرت و توان این 

مؤسسات اعلام می دارد.
سخنگوی  مهاجرانی  فاطمه  توسط  که  پیام  این 
افزاید: در جهان پر تلاطم  دولت قرائت شد، می 
نیازمند  مطلوب  حکمرانی  کنونی،  پیچیده  و 
طراحی نظامی با اهداف روشن، شناخت مسائل و 
چالش های پیش رو، به کارگیری روش های علمی 
در تعیین اولویت ها و راهکارهای اجرایی و در یک 
سیاست اندیشی  بر  مبتنی  سیاست گذاری  کلام 
سرمنزل  به  را  جامعه  تا  است،  سیاست پژوهی  و 
گوناگون  عرصه های  در  پیشرفت  و  شکوفایی 

برساند.
در این پیام آمده است: بدون تردید لازمه تحقق 
این فرآیند مهم و در عین حال دشوار، بهره گیری 
و  متعهد  مردان  و  زنان  گران سنگ  ظرفیت  از 
تعصبات  از  فارغ  همواره  که  است  دغدغه مندی 
در  دل  دینی،  و  ملی  حمیت  از  سرشار  و  حزبی 
گرو توسعه کشور داشته و در این راستا مبادرت به 
ایجاد ظرفیت های کم نظیری در قالب اندیشکده ها 

و مؤسسات علمی نموده اند.
این پیام می افزاید: دولت چهاردهم با درک عمیق 
مسائل  حل  در  ظرفیت ها  این  اهمیت  و  جایگاه 
به نقش مؤثر نخبگان در  اعتقاد قلبی  با  جامعه، 
ایجاد  و  کارشناسی  کار  ضرورت  بر  کشور،  اداره 
پیوندهای مشفقانه میان نظامات دانش و سیاست، 
تلاش  و  نموده  تأکید  ملی«  »وفاق  محور  حول 
حداکثری خود را بر استفاده از تمامی ظرفیت های 
آرمان های  و  اهداف  پیشبرد  در  تجربی  و  علمی 
معطوف  ایران  اسلامی  جمهوری  مقدس  نظام 

داشته است.
بی تردید  کرد:  تاکید  پیام  این  در  پزشکیان 
حوزه  در  اثرگذار  مراکز  توانایی  از  بهره گیری 
برای  کنونی،  مناسب  جایگاه  با  اندیشه ورزی 
دستیابی به الگویی بومی و موفق از حل معضلات 
موجود و پیشرفت کشور، مورد عنایت ویژه بوده 
را در فراهم نمودن  و دولت آمادگی و عزم خود 
مؤسسات  این  توان  و  قدرت  ارتقای  زمینه های 

اعلام می دارد.
ضمن  اینجانب  کرد:  تصریح  خود  پیام  در  وی 
قدردانی از همه شرکت کنندگان و دست اندرکاران 
اندیشه ورزان«  ویژه »خانه  به  این همایش علمی 
کیفی  و  کمی  افزایش  از  خرسندی  ابراز  و 
دارم  واثق  رجاء  کشور؛  در  علمی  اندیشکده های 
از  بهره مندی  و  تعالی  باری  استمداد  پناه  در  که 
خدمت رسانی حرفه ای خردورزان متعهد و دلسوز، 
بتوانیم با گذر موفق از مسائل مهم ملی و منطقه ای، 
گام های ماندگاری را در پیشرفت همه جانبه ایران 

عزیز اسلامی مان برداریم.

پزشکیان: برخورد با مردم در خیابان بخاطر 
درست عمل نکردن ما است

اخبار

مهمترین مؤلفه وفاق ملی، ایجاد فرصت برابر 

برای همه اقشار کشور است

ایجاد  ملی،  وفاق  مؤلفه  مهمترین  گفت:  کشور  وزیر 
هر  تا  است  این کشور  اقشار  برای همه  برابر  فرصت 

کسی شایستگی داشت، بتواند در مسند قرار بگیرد.
به گزارش از مرکز اطلاع رسانی وزارت کشور، اسکندر 
مؤمنی وزیر کشور،  در مراسم گرامیداشت مقام زن 
و مادر، گفت: در مورد کرامت، نقش و جایگاه بانوان 
کبیر  بنیان گذار  و  دارد  وجود  زیادی  روایات  و  آیات 
انقلاب اسلامی و رهبر معظم انقلاب اسلامی نیز در 
و شأن  نظر گرفتن کرامت  در  و  بانوان  مورد جایگاه 

بانوان سخنان ارزنده فراوانی دارند.
نیست،  پوشیده  هیچکس  بر  کرد:  اضافه  کشور  وزیر 
کند،  پیشرفت  بخواهد  که  جامعه ای  در  اول  مؤلفه 
رئیس جمهور در  بانوان در همه عرصه هاست.  حضور 
و  عدالت  ملی،  وفاق  شعار  بر  بارها  انتخابات،  دوران 
انصاف و حضور جوانان و بانوان در عرصه های مختلف 

تأکید داشت.
به میان  از وفاق سخن  داد: وقتی صحبت  ادامه  وی 
می آید، مهمترین مؤلفه ایجاد فرصت برابر برای همه 
شایستگی  کسی  هر  یعنی  است؛  کشور  این  اقشار 
داشت باید بتواند در مسند قرار بگیرد، فارغ از اینکه 
چه تفکر سیاسی داشته باشد یا از چه قومیت، مذهب 

و جنسیتی باشد.
عرصه های  در  بانوان  حضور  داد:  ادامه  کشور  وزیر 
مختلف نشان داد که اگر فرصت برابری ایجاد شود، 
کمک بزرگی برای کشور هستند؛ نمی شود بخواهیم 
حدود  برای  لازم  فرصت  ولی  کند،  پیشرفت  کشور 
نیمی از جمعیت کشور یعنی زنان، فراهم نشود. وقتی 
به گذشته نگاه می کنیم گام های بزرگی برداشتیم و 
نسبت به ۴۰ سال قبل پیشرفت های زیادی در حوزه 
زنان داشتیم اما هنوز به جایگاهی که شایسته ایران 
عزیز و بانوان است، نرسیدیم. باید همه دست به دست 
هم دهیم تا بانوان بتوانند با فرصت برابر در عرصه های 

مختلف حضور پیدا کنند.
وی خاطرنشان کرد: تجربه ما نشان داده است بانوان 
مردم داری  و  امور  پیگیری  دقت،  کاری،  وجدان  در 
در  موجود  ارقام  و  آمار  همه  بودند.  پیشگام  همواره 
که  داد هرجایی  نشان  نیز  اداری کشور  سیستم های 

فرصت ایجاد شد، زنان درخشیده اند.
مومنی افزود: در روزهای اول پیروزی انقلاب اسلامی، 
ولی  بود؛  تعجب  موجب  می کرد  رانندگی  بانویی  اگر 
هواپیماهای  کمک خلبان  و  خلبان  می بینیم  امروز 
بابت  این  از  ما  همه  و  هستند  بانوان  از  پهن پیکر 

احساس سربلندی می کنیم.
معاون  بهروزآذر  زهرا  از  تقدیر  ضمن  کشور  وزیر 
رئیس جمهور و فاطمه مهاجرانی سخنگوی دولت به 
جهت حضور در این مراسم، اظهار داشت: در هیئت 
دولت هم چهار بانو حضور دارند که بانوان بسیار فعال 

و کارآمد در عرصه های مختلف هستند.
وی بابیان اینکه حکم فرمانداران، معاونین استانداران 
و بخشداران توسط وزیر کشور امضا می شود، گفت: به 
عبارتی همه فرمانداران و بخشداران منصوب مستقیم 
وزیر کشور هستند و اولین حکم فرمانداری که امضا 
کردم، حکم خانم ضرغام نژاد بود؛ بانوی توانمند اهل 
سنت از دیار کردستان سرافراز و قهرمان که این روند 

ان شاءالله ادامه نیز خواهد داشت.
مومنی افزود: وزارت کشور، جایگاه ویژه ای در توسعه 
و پیشرفت کشور در همه عرصه ها دارد؛ وزارت کشور، 
یک وزارتخانه سیاسی، امنیتی، اقتصادی و اجتماعی 
است و برای هرکدام از این ها هم ساختار و معاونتی 
شما  همه  تلاش  با  امیدوارم  که  گرفته شده  نظر  در 
بانوان  امور  کمک  با  کشور،  وزارت  در  شاغل  بانوان 
استانداری های سراسر کشور و در هماهنگی با معاونت 
امور زنان و خانواده ریاست جمهوری، شاهد فرصت 
برابر برای همه بانوان در عرصه های مختلف با در نظر 

گرفتن کرامت و احترام باشیم.
خانواده  و  زنان  امور  معاون  آذر  بهروز  زهرا  ادامه  در 
ناترازی  را  امروز  ناترازی  مهمترین  رئیس جمهور 
مادرانه  نگاه  با  گفت:  و  دانست  اجتماعی  سرمایه 
می توان سرمایه اجتماعی را افزایش داد و این امر باید 

در تصمیم گیری های روزمره نمود داشته باشد.
وی با اشاره به جایگاه حضرت فاطمه)س( نزد پیامبر 
اکرم)ص( گفت: مادر بودن بیش از آنکه یک موقعیت 
فیزیکی و فیزیولوژیک باشد یک ویژگی، خلق و رفتار 
است و موهبتی الهی است که در قلب زنان به ودیعه 
کودکی  همان  در  زهرا  و حضرت  است  گذاشته شده 
این ویژگی ها را داشته  اند که ازاین رو لقب »ام ابیها« را 

از پیامبر اسلام کسب نمودند.
به ویژه  مردم  از ظرفیت همه جانبه  استفاده  بهروزآذر 
زنان، اقوام و جوانان را باور دولت چهاردهم دانست و 
افزود: باوری که ما داریم این است که اگر بخواهیم 
به چشم اندازی که مقام معظم رهبری ترسیم کردند 
و  زنان  برسیم؛  بال  یک  با  تنها  نمی توانیم  برسیم، 
پیشرفت  و  ارتقا  برای  اسلامی  ایران  بال  دو  مردان 

هستند.
معاون رئیس جمهور در امور زنان و خانواده با اشاره به 
رشد جایگاه زنان پس از انقلاب اسلامی گفت: امروز 
از ۶۱ درصد ورودی های دانشگاه، بیش از ۷۰  بیش 
کادر حوزه  درصد  از ۶۰  بیش  و  درمان  کادر  درصد 
آموزش وپرورش را زنان تشکیل داده اند و ۲۴ درصد 
از اختراعات کشور )درحالی که متوسط جهانی آن ۱۴ 
این  که  است  ایرانی  زنان  آنِ  از  است(  درصد  تا ۱۷ 
به واسطه توانمندسازی زنان از طریق قانون اساسی و 
تدابیر مقام معظم رهبری در سیاست های کلی نظام 

بوده است.
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 ورزشی
خبر

ورزشگاه ۴۰ هزار نفری در تهران 
ساخته می شود/ بازسازی های 

مجموعه آزادی ادامه دارد

ساخت  درباره  آزادی  ورزشی  مجموعه  مدیر   
ورزشگاه ۴۰ هزار نفری گفت: پس از آخرین بازدیدِ 
تصمیم  آزادی،  ورزشی  مجموعه  از  ورزش  وزیر 
ورزشگاه  ساخت  برای  لازم  بررسی   که  شد  گرفته 
و  نفری  هزار   ۱۲ سالن  کنار  در  نفری  هزار   ۴۰

استخر، انجام و روند ساخت آن آغاز شود.
 ۴۰ ورزشگاه  احداث  خصوص  در  نصیبی   مهدی 
هزار نفری آزادی ۲ اظهار داشت: این پروژه ای بود 
که در زمان محمد علی آبادی، رئیس سابق سازمان 
تا  شد  برنامه ریزی  نهم  دولت  در  جوانان  و  ورزش 
برای فوتبال بانوان نیز یک ورزشگاه داشته باشیم. 
این مجموعه قرار بود بالاتر از خانه کشتی ساخته 
شود که تا مرحله پی ریزی  هم پیش رفت اما نهایتا 

رها شد.
وی ادامه داد: احمد دنیامالی، وزیر ورزش و جوانان 
پروژه  این  که  داد  بررسی های لازم دستور  از  پس 
اطلاعی  آن  بودجه  تامین  محل  از  اما  شود  احیا 

ندارم.
مدیر مجموعه ورزشگاه آزادی با اشاره به طرح های 
بازسازی در این مجموعه ورزشی عنوان کرد: پس 
بازسازی  نفری،  هزار  یکصد  ورزشگاه  بازسازی  از 
ورزشگاه ۱۲ هزار نفری و استخر این مجموعه این 
نیز در دستور کار بود که باید مشاورها و متخصصان 
این امر مشخص شوند تا هزینه ها را برآورد کنند و 
پس از آن برای شروع عملیات توسط وزیر ورزش 

تصمیم گیری شود.
وی افزود: پس از آخرین بازدیدی که وزیر ورزش 
از مجموعه ورزشی آزادی از روند پیشرفت ورزشگاه 
برای  لازم  بررسی های  که  گرفت  تصمیم  داشت، 
ساخت ورزشگاه ۴۰ هزار نفری در کنار سالن ۱۲ 
هزار نفری و استخر انجام شود تا هزینه  همه این 
پروژه ها را یک جا تعیین کنند. شروع عملیات ها و 
اتمام آن ها، همگی به تصویب بودجه بستگی  دارد 
که باید مصوب شود زیرا اعداد کمی نیست و تامین 

آن نیز کار ساده ای نخواهد بود.

از  باید  اینکه  بیان  با  جوانان  و  ورزش  وزیر 
کوراش  رشته  موفقیت  برای  استانی  ظرفیت 
با  می توانیم  همچنین  گفت:  کرد،  استفاده 
ازبکستان که مهم این رشته است در راستای 

دانش افزایی، تعامل کنیم.
در فاصله ۶۲۹ روز مانده به بازی های آسیایی 
ناگویا، نشست تخصصی فدراسیون ها، با حضور 
ریاست  به  )کوراش(  ووشو  فدراسیون  اعضای 

احمد دنیامالی در محل وزارتخانه برگزار شد.
اظهار  نشست،  این  در  جوانان  و  ورزش  وزیر 
کرد: تلاش می کنیم ساز و کارهای لازم برای 
رقابت های  در  نتیجه گیری  و  امور  پیش برد 

پیش رو صورت گیرد.
ظرفیت های  از  بهره گیری  خصوص  در  وی 
خراسان  استان  در  که  کوراش  رشته  استانی 
شمالی وجود دارد، خاطرنشان کرد: هر جا به 
قهرمانان بیشتر توجه کردیم، ضریب قهرمانی  
دوباره  آنها وجود دارد. ۲ دهه است که در حوزه 
همچنان  که  می دهیم  انجام  کارهایی  زنان 
از  که  دادیم  صورت  هماهنگی   است.  ناکافی 
ورزشی  رشته  این  برای  استانی  ظرفیت های 

بهره ببریم.
کشور  با  ارتباط  لزوم  به  اشاره  با  دنیامالی 
ازبکستان برای هم افزایی در این رشته ورزشی، 
تاکید کرد: ما با ازبک ها ارتباط خوبی داریم و 
آن ها با ما خالصانه  رفتار می کنند. فکر می کنم 
این اتفاق برای ما یک فرصت است و باید از 

این شرایط استفاده کنیم.
باید  ووشو  در  گفت:  جوانان  و  ورزش  وزیر 
کوراش  در  و  دهیم  انجام  بیشتری  کارهای 
زنان هم  در حوزه  و  عمیق تر شویم  باید  هم 

پیگیری های  جدی  صورت دهیم.
دربازی های  ایران  کاروان  تکیه گاه  کوراش 

آسیایی
رئیس  صدیقی  امیر  گزارش،  این   براساس 
فدراسیون ووشو و کوراش در ابتدای این جلسه 
توضیحاتی در خصوص شرایط رشته کوراش 
ارائه داد و اظهار داشت: کارنامه مدال آوری این 
فدراسیون بالا است و فدراسیون ووشو توجه 

ویژه ای به رشته کوراش داشته است.
صدیقی ادامه داد: در تهران در رشته کوراش 
خراسان  در  فقط  ندارد.  وجود  زیرساختی 
مالی  بحث  در  و  دارد  وجود  سالن  شمالی 
نیازمند حمایت هستیم و ما نیز از تمام توان 
رویدادها  در  قدرتمند  حضور  برای  را  خود 
در  ایران  کاروان  برای  تا  می کنیم  استفاده 

بازی های آسیایی ناگویا تکیه گاه باشیم.
بانوان  به  صحبت هایش  دیگر  بخش  در  وی 
اشاره کرد و افزود: در بخش بانوان دغدغه مند 
هستیم و تلاش داریم شرایط برای این رشته 

مهیا شود.
اهداف بزرگی برای کوراش در نظر گرفته شده 

است
توسعه  معاون  اسبقیان  سیدمحمدشروین 
نشست،  این  در  وحرفه ای  قهرمانی  ورزش 

اهداف  دنیامالی  حضور  با  کرد:  خاطرنشان 
بزرگی برای رشته کوراش در نظر گرفته شده 
که با کمک فدراسیون ووشو قطعا نتایج خوبی 

رقم خواهد خورد.
وی افزود: موضوعات فرهنگی باید مورد توجه 
در  فدراسیون ها  همچنین  و  باشد  فدراسیون 
بحث استفاده از مکمل ها با فدراسیون پزشکی 

ورزشی هماهنگی داشته باشند.
و  منابع  توسعه  معاون  هاشمی  سیدمناف 
مدیریت نیز، خاطرنشان کرد: از رشته کوراش 
در بازی های آسیایی ناگویا انتظار مدال داریم 
و این ظرفیت وجود دارد که این رشته حداقل 

دومدال طلا در ناگویا کسب کند.
در ادامه نشست تابع سرپرست دبیرکلی کمیته 
ملی المپیک نیز اظهار داشت: باید بحث مربی 
شرایط  به  ورزشکاران  رسیدن  و  بدنسازی  و 

ایده آل در جهت دست یابی به اهداف مدنظر 
توجه داشته باشیم.

وزارت  بانوان  امور  معاونت  محمدیان،  فریبا 
مربی  اهمیت حضور  به  هم  جوانان  و  ورزش 
خارجی در راس تیم ملی کوراش زنان پرداخت 
بخش  در  که  ظرفیتی  به  توجه  با  گفت:  و 
کوراش بانوان وجود دارد، این شانس را داریم 
به مدال طلا  ناگویا  آسیایی  بازی های  در  که 
دست پیدا کنیم. برای رسیدن به این مهم به 
نظر می رسد، باید هر چه سریعتر بحث جذب 
یکی از مربیان طراز اول ازبکستانی که در این 
انجام  سریعتر  هستند،  سبک  صاحب  رشته 
در  خارجی  مربی  یک  حضور  مطمئنا  شود. 
تیم ملی کوراش بانوان ایران، می تواند گارانتی 
خوبی برای کسب مدال طلای بازی های ناگویا 

باشد و هر شک و شبهه ای را برطرف کند.

دنیامالی: باید از ظرفیت استانی برای 
موفقیت کوراش استفاده کرد

خبر

پژمان درستکار: مسابقات انتخابی 
فرصتی برای شناسایی استعدادها است

6

 سرمربی تیم ملی کشتی آزاد گفت: مسابقات کشتی 
مرحله  که  ملی  تیم  انتخابی  و  کشور  قهرمانی  آزاد 
اول آن در گرگان برگزار شد، فرصت  مناسبی برای 
کشور  کشتی  آینده سازان  و  استعدادها  شناسایی 

است.
پژمان درستکار در حاشیه برگزاری مسابقات انتخابی 
مسابقات  این  در  داشت:  اظهار  گرگان  در  ملی  تیم 
جوانان و نوجوانانی مانند اهورا خاطری درخشیدند و 
این قبیل کشتی گیران پشتوانه های خوبی برای آینده 

هستند.
سرمربی تیم ملی کشتی آزاد ایران خاطرنشان کرد: 
نظر  اعمال  که  شده  طراحی  طوری  انتخابی  چرخه 
و  شایسته تر  که  کسی  هر  و  نشود  انجام  شخصی 

آماده تر است، به تیم ملی برسد.
و  آسیا  قهرمانی  مسابقات  از  پس  افزود:  درستکار 
چند تورنمنت بین المللی در نهایت مسابقات انتخابی 
تیم ملی با حضور همه کشتی گیران شاخص در جام 

تختی برگزار خواهد شد.
اگر  داد:  ادامه  ایران  آزاد  کشتی  ملی  تیم  سرمربی 
در  شرایط حضور  و  سال   ۲۳ زیر  کشتی گیری سن 
نفر هم  با  انتخابی  باشد، مسابقه  را داشته  مسابقات 

وزنش که از چرخه معاف شده، خواهد گرفت.
انتخابی  از چرخه، بدون  افراد معاف  درستکار گفت: 
ملی پوش نخواهند شد، بطور مثال در اوزان ۵۷ و ۶۵ 
کیلوگرم که میلاد والی زاده و یاسین رضایی قهرمان 
با  باید  چرخه  از  شده  معاف  نفر  شدند،  اول  چرخه 
آنان انتخابی بگیرند و در نهایت نفر شایسته و برنده 

ملی پوش خواهد شد.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۲۸۶ شماره  رای  برابر 
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۳/۶/۱۳
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم 
 ۲۳۲۷ شناسنامه  بشماره  سیدمحمد  فرزند  هاشمی  نازی  سیده 
مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت 
۱۰۲/۹۰ متر مربع پلاک ۲۶۳۰۱ فرعی از ۱۴۲ اصلی مفروز و 
مجزی شده از پلاک ۳۵۸۹ فرعی از ۱۴۲ اصلی واقع در سلطان 
گردیده  محرز  فرخی  نوراله  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  آباد 
فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است. 
صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در  می شود  آگهی  روز   ۱۵
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۵ /۰۹ /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین 

آگهی: ۱۴۰۳/۱۰/۱۲
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی تعارض در رابطه با پلاک ثبتی ۹۵۲ فرعی از ۱۵۶ اصلی 
بعلت عدم دسترسی به مالکین مشاعی

کیهان  سید  و  رشیدی  اله  ولی  و  درفشی  تقی  محمد  مخاطب: 
سفیداری و شهرداری رباط کریم

نظر به اینکه پلاک ۹۵۲ فرعی از ۱۵۶ اصلی ملکی جنابعالی بعنوان 
تعارض  در  اصلی   ۱۵۹ پلاک  از  قسمتی  با  الصدور  موخر  سند 
یکشنبه  تاریخ  در  گردد  می  ابلاغ  شما  به  وسیله  بدین  میباشد 
بیست و سوم دی ماه یکهزار و چهارصد و سه راس ساعت ۱۳:۳۰ 
ظهر در محل وقوع ملک حضور بهم رسانید. بدیهی است در صورت 
عدم حضور جنابعالی، جانمایی صحیحی وفق مقررات توسط نقشه 
آینده  در  شما  جانب  از  اعتراض  هرگونه  و  انجام  منتخب  بردار 

نسبت به جانمایی انجام شده مسموع نخواهد بود.
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی بازدید و معاینه محل افراز قسمتی از پلاک ثبتی ۲۷ فرعی 
از ۱۴۶ اصلی

مجید  و  حسن  طرف  از  بوکالت  امامی  ایمان  آقای  اینکه  به  نظر 
کمرئی طی تقاضای به شماره وارده ۱۰۸۳۹ مورخ ۱۴۰۳/۰۵/۲۹ 
تقاضای افراز سهمی خود از پلاک ثبتی ۲۷ فرعی از ۱۴۶ اصلی را 
نموده است علیهذا حسب تقاضای مذکور و به جهت اعلام متقاضی 
بر عدم دسترسی به مالکین مشاعی؛ لذا وقت معاینه محل و شروع 
و  تعیین   ۱۱ ساعت   ۱۴۰۳/۱۱/۰۶ شنبه  بتاریخ  افراز  عملیات 
بموجب این آگهی به مالکین مشاعی ابلاغ تا در تاریخ مقرر در محل 
متصرفات  نحوه  به  نسبت  اعتراضی  چنانچه  و  حاضر  ملک  وقوع 
عملیات  اینصورت  غیر  در  نمایند  اعلام  محل  در  دارند  متقاضی 
افراز برابر مقررات ادامه مییابد ضمنا هرگونه اقدام اداره ثبت 

در رابطه با پلاک مذکور در راستای عملیات افراز از طریق انتشار 
آگهی به اطلاع مالکین مشاعی خواهد رسید.

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق. ثبت(
فرزند  ظهیری  ناهید  و  الله  نصر  فرزند  حاتمیان  فریده  ها  خانم 
چهار سهم  از  ازیک سهم  نیم سهم  )مالکین هر کدام  باقر  محمد 
از سه دانگ مورد ثبت ( طبق درخواست به شماره وارده ۱۸۲۲۹ 
مورخ  ۱۴۰۳/۰۸/۱۴ اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی ۳۷ 
که  مذکور  اصلی  از  شده  مجزی  و  مفروز  اصلی   ۱۵۱ از  فرعی 
دانگ  سه  از  سهم  چهار  از  سهم  یک  مالکیت  سند  از  عبارتست 
مشاع از شش دانگ یک قطعه زمین به مساحت ۳۵۴۰ متر مربع از 
۳۷ فرعی از ۱۵۱ اصلی ذیل ثبت صفحه ۲۶۶ جلد ۳۶۰ به شماره 
چاپی ابف ۵۸۴۱۶۳/۸۱ بنام محمد باقر ظهیری فرزند محمد ثبت 
و صادر شده است. سپس نامبرده فوت و و وراث حین فوت ایشان 
۵-ناهید  ۴-مسعود  ۳-ناصر  ۲-اعظم  منصور   -  ۱ از:  عبارتند 
همگی ظهیری و ۶ - فریده حاتمیان همسر متوفی میباشند. سپس 
 ۹۹۷ دفتر   ۱۳۹۷/۱۲/۱۳ مورخ   ۲۷۹۵۶ قطعی  سند  بموجب 
تهران ورثه ردیف یک الی چهار تمام سهم خود را به ورثه ردیف 
پنج و شش منتقل کرده اند. سپس به علت جابجایی مفقود شده 
است در همین راستا وفق ماده ۱۲۰ آیین نامه اصلاحی ق. ثبت 
مصوب ۱۳۸۰/۱۱/۸ مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه 
کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ 
انتشار این اگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن 
تسلیم  را  خود  اعتراض  معامله  سند  یا  مالکیت  سند  اصل  ارائه 
نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر 
المثنی  معامله  یا سند  مالکیت  اصل سند  ارائه  عدم  یا  و  قانونی 
سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم 

خواهد شد.
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق. ثبت(
خانم ناهید ظهیری )وکیل ورثه( طبق درخواست به شماره وارده 
پلاک  اینکه  به  نظر  داشته  اعلام   ۱۴۰۳/۰۸/۱۴ مورخ   ۱۸۲۳۴
مالکیت  سند  از  عبارتست  که  اصلی   ۱۵۱ از  فرعی   ۳۹ ثبتی 
اعیان یک قطعه زمین  و  از ۳۴۸ سهم عرصه  ۴۳/۵ سهم مشاع 
سریال  با  تفکیکی   ۵۶ قطعه  مربع  متر   ۳۴۸ مساحت  به  محصور 
چاپی ۵۱۴۸۵۵ سری الف سال ۸۱ ذیل ثبت ۱۰۰۹۵۶ و صفحه 
۳۲۹ و دفتر ۳۶۰ به نام مرحوم محمد باقر ظهیری ثبت و صادر و 
تسلیم شده است. مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی 
وفق  راستا  همین  در  است.  نموده  را  مذکور  پلاک  مالکیت  سند 
ماده ۱۲۰ آیین نامه اصلاحی ق. ثبت مصوب ۱۳۸۰/۱۱/۸ مراتب 
در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود 
بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت 
یا  مالکیت  ارائه اصل سند  اداره مراجعه و ضمن  این  به  ده روز 
سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت 
عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل 
سند مالکیت یا سند معامله المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق 

مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   ۱۴۰۳/۰۹/۱۱ مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۷۲۴۸
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و 
تصرفات مالکانه متقاضی سید احد حسینی فرزند میرآقا به شماره 
شناسنامه ۳۹۵ صادره از خدابنده نسبت به ششدانگ یک قطعه 
پلاک  مجزی شده  و  مفروز  مربع   متر  به مساحت ۱۱۷۵/۷۶  باغ 
در  واقع  اصلی  از ۱۱۴  تفکیکی   - قطعه  از  مفروز  فرعی   ۲۳۶۷
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی قربانعلی سلطانی 
به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده  محرز 
اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز   ۱۵ فاصله 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۱۲ /۱۰ /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین 

آگهی: ۱۴۰۳/۱۰/۲۷

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۱۵۵۶۱ 
عادی مستقر در  به اسناد  مورخ ۱۴۰۳/۰۸/۲۷ هیات رسیدگی 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
اقبالیان  محمد  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر 
به  نسبت  یزد  از  صادره   ۲ شناسنامه  شماره  به  نصراله  فرزند 
متر   ۲۵۱۵/۱۹ مساحت  به  باغ  قطعه  یک  از  قسمتی  ششدانگ 
مربع  مفروز و مجزی شده پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی 
از ۱۲۲ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی ملوک شفایی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض 
حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۱۲ /۱۰ /۱۴۰۳  تاریخ انتشار دومین 

آگهی: ۱۴۰۳/۱۰/۲۷

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات   ۱۴۰۳/۰۸/۰۸ مورخ   ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۰۲۲۰۱۲۷۴۸
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی 
ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون   ۳ ماده  بر حسب  کریم  رباط 
انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی 
زاده فرزند  متقاضی علی اصغر حبیب  مالکانه  و تصرفات  عادی 
به  نسبت  تهران  از  صادره   ۹۱۳ شناسنامه  شماره  به  حسین 
مساحت ۵۶/۰۴  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ 
اعیانی ۲۳۷ فرعی مفروز  متر مربع  مفروز و مجزی شده پلاک 
از قطعه - تفکیکی از ۱۱۰ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
به  لذا  گردیده  علی سروش محرز  مالکیت رسمی  از  کریم  رباط 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
انتشار  تاریخ    ۱۴۰۳/  ۱۰/  ۱۲  : آگهی   اولین  انتشار  تاریخ 

دومین آگهی: ۱۴۰۳/۱۰/۲۷

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخه   ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۱۸۶۹ شماره  رای  برابر   
۱۴۰۳/۰۵/۱۶ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
بلامعارض  مالکانه  تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی 
شناسنامه  بشماره  محمد  فرزند  پور  علیقلی  رویا  خانم  متقاضی 
به  احداثی  بنای  با  زمین  به ششدانگ یک قطعه  ۱۵۷۶ نسبت 
اصلی   ۱۴۹ از  فرعی   ۱۳۲۹ پلاک  مربع  متر   ۸۸/۳۰ مساحت 
واقع  اصلی   ۱۴۹ از  فرعی   ۱۳۱ پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز 
در صالحیه خریداری از مالک رسمی آقای اسداله حبیبی فرزند 
حیدر قلی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
که  صورتی  در  شود  می  آگهی  روز   ۱۵ فاصله  به  نوبت  دو  در 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف 
به  را  خود  دادخواست  اعتراض  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  مدت 
انقضای  صورت  در  است  بدیهی  نمایند.  تقدیم  قضایی  مراجع 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
انتشار  تاریخ    ۱۴۰۳/  ۱۰/  ۱۲  : آگهی   اولین  انتشار  تاریخ 

دومین آگهی: ۱۴۰۳/۱۰/۳۰

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان
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استفاده از ابزار هنر بهترین راه 
مقابله با تحریف است

رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران از ابزار هنر به عنوان 
راه مقابله با تحریف یاد کرد و گفت: هنر زمینه ای برای 
حل مشکل گفتمان است که باعث ایجاد ارتباط با طرف 

مقابل می شود.
داستانی کد  فیلم  از  رونمایی  مراسم  اوحدی در  سعید 
بنیاد شهید  در  ما  رسالت  بزرگترین  امروز  ۱۳۳ گفت: 
با جریان خطرناک تحریف است. چون تحریف،  مقابله 
باورهای مردم و ارزش هایی را هدف قرار می دهد که 
به عنوان گنجینه های پرافتخار این نظام مطرح است. 
تحریف با نگاه دراز مدت، روح و قلب فرزندانمان را اشغال 

می کند
وی افزود: راه مقابله با تحریف، استفاده از ابزار هنر است. 
گاهی گفتمانی را در مقابل تحریف مطرح می کنیم و 
هنر زمینه ای برای حل مشکل گفتمان است که باعث 
ایجاد ارتباط با طرف مقابل می شود. مثلا داستان فیلم 
کد ۱۳۳ را به عنوان گفتمان نشان می دهیم ولی گاهی 
در قالب هنر، بستر آن را برای انتقال و ماندگاری فراهم 

می کنیم. 
اوحدی اضافه کرد: رهبر معظم انقلاب بر جهاد تبیین 
تاکید کردند و یکی از ابعاد بسیار موثر آن فیلم است. 
چون اثرگذاری فیلم این است که وقایع را در یک قالب 
عینی می توان دید. کتاب و شعر خوب است ولی فیلم به 
عنوان یک ابزار هنر هرچقدر بتواند جلوه های ویژه عینی 
داشته باشد و هنرمندان نقش آفرین داشته باشد، حتما 

اثرگذاری و ماندگاری آن به مراتب بیشتر خواهد بود. 
وی ادامه داد: شرایط امروز ما سخت تر از روزهای جنگ 
است ولی از آن عبور خواهیم کرد. چون جنگ ترکیبی 
و جنگ شناختی از همه ابزار استفاده می کند و اسلام 
دیگری را معرفی می کند که خطر امروز ماست. امروز 
می گویند نوع دیگری از اسلام هم هست و دشمن می 
داند که جوانان غربی به یک بن بست اعتقادی رسیده اند 
و نسل امروز دنیای غرب به بن بست پوچی می رسند و 
لذا در مقابل آن با تحریف تلاش می کنند تا به نام دین 
مجموعه جدیدی را در مقابل یک مجموعه زلالی قرار 
دهند که ۴۵ سال در طول این سال ها از آن عبور کردیم 

و دنیای استکبار تحریف را به اینجا می رساند. 

 وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی روز چهارشنبه 
مردمی  جشنواره  پانزدهمین  در  حاشیه  در 
فیلم »عمار« در جمع خبرنگاران بر پیگیری 

بیمه بیکاری هنرمندان تاکید کرد.
ضرورت  بر  تاکید  با  صالحی  سیدعباس   
جمله  از  هنری  اصناف  از  دولت  حمایت 
از  بخشی  کرد:  عنوان  تئاتر  و  سینما 
دوره های  به  شغلی  امنیت  حوزه  بحث های 
مساله  می شود؛  مربوط  هنرمندان  بیکاری 
قابل توجهی که در هنر وجود دارد و موجب 
است  این  شده،  مشاغل  سایر  با  آن  تفاوت 
که هم دوره های پرکاری و هم دوره های کم 

کاری و بیکاری دارد.
کم  یا  بیکاری  دوره  که  مقاطعی  گفت:  وی 
نباید  می شود  محسوب  هنرمندان  کاری 
ایجاد کند.  برای معیشت هنرمندان دغدغه 
مهمترین  هنرمندان  بیکاری  بیمه  بنابراین 
مساله ای است که می تواند بخشی از دغدغه 

امنیت شغلی آن ها را کاهش دهد.
توسعه  هفتم  برنامه  به  اشاره  با  صالحی 
برنامه  این  که  می رسد  نظر  به  کرد:  اظهار 
مالی  پشتیبانی های  برای  را  فرصت هایی 
ایران(  هنر  و  سینما  حوزه  در  )مشخصا 
فراهم کرده است؛ البته با توجه به برخی از 
مضیقه هایی که داشتیم نتوانستیم دسترسی 
امیدوار  اما  کنیم،  پیدا  منابع  به  درستی 
هستیم به پشتوانه رایزنی هایی که در دولت 
برای  است  شده  اسلامی  شورای  مجلس  و 
به   ،۱۳ تبصره  »ب«  بند  منابع  آینده  سال 
اعمال  بودجه  قانون  در  که  تغییری  دلیل 
اگر  باشد،  دسترس  در  بیشتر  است  شده 
مالی  پشتیبانی های  دهد  رخ  اتفاقی  چنین 
بسیار بهتری را می توان برای سینما و تئاتر 

در نظر گرفت.
موسیقی  به  نوجوانان  گرایش  فرهنگ:  وزیر 

مهاجم باید تغییر کند
و  یکصد  در  ارشاداسلامی  و  فرهنگ  وزیر   

هنر  شورای  جلسه  دهمین 
گفت: وضعیت مصرف موسیقی 
و  جوانان  بین  در  مهاجم 
با  باید  و  را می دانیم  نوجوانان 
در  که  بزرگانی  از  بهره گیری 
شرایط  داریم  ایرانی  موسیقی 

را تغییر دهیم.
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
موسیقی  گفت:  جلسه  این  در 
حوزه  در  مهمی  بسیار  بحث 
و  است  کشور  هنر  و  فرهنگ 
موسیقی  در حوزه  بتوانیم  اگر 
گره ای را باز کنیم کار بسیار با 
ارزشی انجام داده ایم و همگی 
در  موسیقی  مصرف  وضعیت 
از  نوجوانان  و  جوانان  بین 
رقیب  موسیقی  جریان  جمله 
که  اتفاقاتی  انواع  و  مهاجم  یا 
از لحاظ سبک مصرف فرهنگی 
را  داده  رخ  موسیقی  در حوزه 

می دانیم.
وی با بیان اینکه دو حوزه بازی و موسیقی، 
ما  اجتماعی  و  فرهنگی  تغییراتِ  ورودیِ 
محسوب می شود، افزود: حجم بالای مصرف 

موسیقی و بازی کاملا محسوس است.
سنتی  کشورمان  در  کرد:  تصریح  صالحی 
به نام موسیقی ایرانی داشتیم و داریم، این 
سنت قدیمی و قابل اعتناست و حیف است 
از چنین توانی برخورداریم  در زمینه ای که 

گرفتار تهاجم یا شبیخون شویم.
اینکه  بیان  با  وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
نتوانسته ایم چالش های موجود در این زمینه 
و  کنیم  بررسی  باید  گفت:  کنیم،  حل  را 
با  تا  داد  انجام  می شود  اقدامی  چه  دریابیم 
بهره گیری از بزرگانی که در موسیقی ایرانی 

داریم ، شرایط را تغییر دهیم.
وی با تاکید براینکه سند موسیقی گامی رو 
به جلو بوده است، افزود: این سند به مقدار 
قابل توجهی مورد وفاق نسبی است و گامی 

رو به جلو محسوب می شود.
باید  گفت:  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
در  موسیقی  سند  اجرای  برای  که  ستادی 

سند  اجرای  در  به خوبی  شده  گرفته  نظر 
که  کند  عمل  گونه ای  به  و  باشد  فعال 

احساس شود سند نویسی ها فایده دارد.
وی افزود: از آقای خسروپناه تقاضا دارم که 
از اجرای سند موسیقی مراقبت شود و شورا 
ایستادگی  تخلفات  برابر  در  ما  البته خود  و 
کنیم تا به رویه تبدیل نشود؛ در همین راستا 
از دبیر شورا می خواهیم که گزارش جامع از 
اجرایی شدن سند موسیقی از زمان تصویب 
سند  این  که  مواقعی  و  دهند  ارائه  تاکنون 
وزارت  تا  است مشخص شود  نشده  اجرایی 

ارشاد اقدامات لازم را انجام دهد.
تواند  می  سندی  هر  اینکه  بیان  با  صالحی 
اصلاحاتی داشته باشد که بر بهبود عملکردِ 
اساس  برهمین  داد:  ادامه  گذارد،  تاثیر  آن 
کار  دستور  در  نیز  موسیقی  سند  اصلاحیه 

قرار گیرد.
وی در عین حال تاکید کرد: حوزه موسیقی 
با  توافقی  باید  اما  دارد،  متکثری  مسائل 
بر  مبنی  باشیم  داشته  موسیقی  اصحاب 
اینکه مسائل پایه این حوزه کدام است تا بر 

حل مسائل پیشران تمرکز یابیم.
بخش  در  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
دیگری از سخنانش گفت: این جلسه نشان 
از  پاره ای  و  داریم  نیاز  گو  و  گفت  به  داد 
از  طریق  این  از  می توان  را  سوءتفاهمات 
بین برد چرا که مسائل مطرح شده، دغدغه  
مشترک گروه های مختلف حاضر در جلسه 
وقتی  که  می دهد  نشان  موضوع  این  بود. 
گفت وگو  و  می گیریم  قرار  یکدیگر  کنار  در 
می کنیم، فرصت های جدیدی خلق می شود.

جلسه،  این  مصوبه  براساس  است،  گفتنی 
باید  موسیقی  خانه  همکاری  با  هنر  شورای 
موسیقی  حوزه  اولویت های  و  مسایل  نظام 
موسیقی  اجرایی  ستاد  دهد،  ارائه  را  کشور 
طور  به  موسیقی  سند  استناد  به  نیز  کشور 
جدی فعالیت خود را آغاز و همه دستگاه های 
عضو موظف به همکاری است. علاوه بر آن 
نیاز  مورد  اصلاحات  کشور  موسیقی  ستاد 
سند موسیقی را به شورای هنر ارائه کند و 
گزارش اجرای سند موسیقی نیز در فواصل 

زمانی ارائه شود.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی بر پیگیری بیمه 
بیکاری هنرمندان تاکید کرد

خبر

رویکرد مساله محور، راه حل چالش های 
حوزه موسیقی است

ضرورت  به  اشاره  با  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  دبیر 
بازنگری در سند موسیقی، خواستار توجه جدی به پیوند 
به  مدیریتی  رویکرد  تغییر  لزوم  و  موسیقی  و  حکمت 
حکمرانی در این حوزه شد و گفت: رویکرد مساله محور، 

راه حل چالش های این حوزه است.
حجت الاسلام والمسلمین  حضور  با  هنر  شورای  جلسه   
انقلاب  عالی  شورای  دبیر  خسروپناه،  عبدالحسین 
فرهنگی، اعضای شورا و به ریاست سید عباس صالحی، 
ارشاد اسلامی، تشکیل و در مورد سند  وزیر فرهنگ و 

موسیقی تبادل نظر شد.
حجت الاسلام والمسلمین خسروپناه ضمن اشاره به روند 
تلاش های  و  پیگیری  اهمیت  بر  موسیقی،  سند  تدوین 
انجام شده در این راستا تأکید کرد و گفت: تدوین سند 
موسیقی در پی تحقق تأکیدات مقام معظم رهبری در 

طول سالیان گذشته صورت گرفته است.
دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی همچنین با اشاره به 
یافتن  لزوم  بر  موسیقی،  حوزه  در  فقهی  مسائل  برخی 
خاطرنشان  و  تأکید  آنها  حل  برای  مناسب  راهکارهای 
کرد: در این نشست سه محور اصلی را مطرح خواهد کرد.

دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی با طرح محور نخست، 
عالی  را محصول تلاش مشترک شورای  موسیقی  سند 
انقلاب فرهنگی و خانه موسیقی دانست و افزود: این سند، 
فراهم  را  نهاد  دو  این  میان  مشترک  زبان  ایجاد  زمینه 

کرده است.
حجت الاسلام والمسلمین خسروپناه با تأکید بر اینکه سند 
مذکور می تواند مبنایی برای همکاری باشد اما لزوماً کامل 
نیست، آمادگی برای شنیدن پیشنهادات اصلاحی را اعلام 
و با اشاره به برگزاری جلسات متعدد با صاحب نظران این 
اساس ضوابط  بر  شورا  مصوبات  اصلاح  امکان  بر  حوزه، 
موجود در آئین نامه های شورا تأکید کرد. همچنین اجرایی 
شدن این سند را گامی مثبت در حوزه موسیقی برشمرد.

دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی محور دوم را با عنوان 
»حکمت و موسیقی« مطرح کرد و با بیان اینکه صرف 
استفاده از عباراتی چون موسیقی شرقی یا ایرانی کافی 
نیست، پیوند میان موسیقی و حکمت را نیازمند بررسی 

دقیق دانست.

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق. ثبت(
وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )مالک(  واشیان  زیبا  خانم 
۲۲۷۱4 مورخ ۱4۰3/۱۰/۰۱ اعلام داشته نظر به اینکه پلاک 
ثبتی ۸۵4۶ فرعی از ۱۱۵ اصلی که عبارتست از سند مالکیت سه 
دانگ عرصه و اعیان یک واحد آپارتمان به مساحت ۷۵/۲9 متر 
مربع قطعه ۱۰ تفکیکی با سریال چاپی ۲۵3۵3۸ سری الف سال 
 ۱4۰۲۲۰3۰۱۰۲۲۰۰۱4۷۰ الکترونیکی  دفتر  شماره  به   ۰۱
مفقود  است.  شده  تسلیم  و  صادر  و  ثبت  واشیان  زیبا  نام  به 
گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور 
را نموده است در همین راستا وفق ماده ۱۲۰ آیین نامه اصلاحی 
ق . ثبت مصوب ۱3۸۰/۱۱/۸ مراتب در یک نوبت آگهی میگردد 
داشته  اعتراضی  یا  بوده  برای خود  چنانچه کسی مدعی حقی  تا 
باشد از تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت ده روز به این اداره 
مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض 
خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض 
در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به 

متقاضی تسلیم خواهد شد.

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک
 رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت
مورخه   ۲۱۲۶4 شماره  به  وارده  برابر  قمی  حامد  آقای 
۱4۰3/۰9/۱۰ با تسلیم ۲ برگ استشهادیه مصدق دفترخانه 
با اعلام اینکه سند مالکیت  اسناد رسمی شماره 34 رباط کریم 
 ۲۲ بمساحت  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  یک 
متر مربع به شماره پلاک ۵۰۲ فرعی از ۱۱۱ اصلی حوزه ثبتی 
ثبت  مشارالیه  بنام  به   99 ب   /  ۶۰39۸۶ چاپی  و  کریم  رباط 
علت  به  متقاضی  اظهار  طبق  که   ، است  شده  تسلیم  و  صادر  و 
سرقت )بنابر گزارش شماره ۱4۰3/۵۶۱۶/۰۲۱99/39 مورخ 
آباد( مفقود گردیده است  منجیل  ۱4۰3/۰9/۰۵ کلانتری ۱۵ 
و طی درخواست وارده فوق تقاضای صدور المثنی سند مالکیت 
پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده ۱۲۰ آئین 
چنانچه  تا  میشود  آگهی  نوبت  یک  در  ثبت  قانون  اصلاحی  نامه 
یا  شخص یا اشخاص مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم 
مدت  به  انتشار  تاریخ  از  میباشد  خود  نزد  مالکیت  سند  وجود 
را ضمن  خود  اعتراض  آگهی  این  انتشار  از  پس  کاری  روز   ۱۰
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و 
رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات 
اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل 

رسیدگی خواهد بود .

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک
 رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت
مورخه   ۲۱۲۶4 شماره  به  وارده  برابر  قمی  حامد  آقای 
۱4۰3/۰9/۱۰ با تسلیم ۲ برگ استشهادیه مصدق دفترخانه 
با اعلام اینکه سند مالکیت  اسناد رسمی شماره 34 رباط کریم 
 ۱99/۸۵ بمساحت  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ 
متر مربع به شماره پلاک ۵۲۱ فرعی از ۱۱۱ اصلی حوزه ثبتی 
ثبت  مشارالیه  بنام  به   99 ج   /  ۲۵۲۱33 چاپی  و  کریم  رباط 
علت  به  متقاضی  اظهار  طبق  که   ، است  شده  تسلیم  و  صادر  و 
سرقت )بنابر گزارش شماره ۱4۰3/۵۶۱۶/۰۲۱99/39 مورخ 
آباد( مفقود گردیده است  منجیل  ۱4۰3/۰9/۰۵ کلانتری ۱۵ 
و طی درخواست وارده فوق تقاضای صدور المثنی سند مالکیت 
پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده ۱۲۰ آئین 
چنانچه  تا  میشود  آگهی  نوبت  یک  در  ثبت  قانون  اصلاحی  نامه 
یا  شخص یا اشخاص مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم 
مدت  به  انتشار  تاریخ  از  میباشد  خود  نزد  مالکیت  سند  وجود 
را ضمن  خود  اعتراض  آگهی  این  انتشار  از  پس  کاری  روز   ۱۰
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و 
رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات 
اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل 

رسیدگی خواهد بود .

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک
 رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت
مورخه   ۲۱۲۶4 شماره  به  وارده  برابر  قمی  حامد  آقای 
۱4۰3/۰9/۱۰ با تسلیم ۲ برگ استشهادیه مصدق دفترخانه 
با اعلام اینکه سند مالکیت  اسناد رسمی شماره 34 رباط کریم 
سه دانگ از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 
۲۲۵۰ متر مربع به شماره پلاک ۲۲۶ فرعی از ۱۵۵ اصلی حوزه 
ثبتی رباط کریم و چاپی ۶۷9۷۶4 / الف ۰۱ به بنام مشارالیه 
ثبت و صادر و تسلیم شده است ، که طبق اظهار متقاضی به علت 
سرقت )بنابر گزارش شماره ۱4۰3/۵۶۱۶/۰۲۱99/39 مورخ 
آباد( مفقود گردیده است  منجیل  ۱4۰3/۰9/۰۵ کلانتری ۱۵ 
و طی درخواست وارده فوق تقاضای صدور المثنی سند مالکیت 
پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده ۱۲۰ آئین 
چنانچه  تا  میشود  آگهی  نوبت  یک  در  ثبت  قانون  اصلاحی  نامه 
یا  شخص یا اشخاص مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم 
مدت  به  انتشار  تاریخ  از  میباشد  خود  نزد  مالکیت  سند  وجود 
را ضمن  خود  اعتراض  آگهی  این  انتشار  از  پس  کاری  روز   ۱۰
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و 
رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات 
اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل 

رسیدگی خواهد بود .

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک 
رباط کریم

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخه   ۱4۰3۶۰3۰۱۲۰۶۰۰3۷۷4 شماره  رای  برابر   
تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  موضوع  اول  ۱4۰3/۰9/۱9هیات 
واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
معارض  بلا  مالکانه  تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی 
متقاضی خانم رقیه زنجیرانی فرزند بهرامعلی بشماره شناسنامه 
۲ نسبت به ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 93/۵3 متر 
از  شده  مجزی  و  مفروز  اصلی   ۱4۱ از  فرعی   ۵۶۰9 پلاک  مربع 
پلاک ۵۷ فرعی از ۱4۱ اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالک 
رسمی آقای شعبان دهقان نیری محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در 
اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
دادخواست  اعتراض  تسلیم  تاریخ  از  ماه  یک  مدت  ظرف  رسید 
بدیهی است در صورت  نمایند.  تقدیم  به مراجع قضایی  را  خود 
سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای 

مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۱۲ /۱۰ /۱4۰3  تاریخ انتشار دومین 

آگهی: ۱4۰3/۱۰/3۰

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

مورخه   ۱4۰3۶۰3۰۱۲۰۶۰۰3333 شماره  رای  برابر 
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات   ۱4۰3/۸/۲۰
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه 
خانم گل پری نجفی در ابی فرزند نقدعلی بشماره شناسنامه 4۷ 
متر   ۸4/۲۲ مساحت  به  ساختمان  باب  یک  ششدانگ  به  نسبت 
از  شده  مجزی  و  مفروز  اصلی   ۱4۱ از  فرعی   ۵۶۱۲ پلاک  مربع 
پلاک 3 فرعی از ۱4۱ اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالک 
منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز  محمدی  احمدآقا  آقای  رسمی 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را 
انقضای  در صورت  است  بدیهی  نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به 
مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت 

صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۱۲ /۱۰ /۱4۰3  تاریخ انتشار دومین 

آگهی: ۱4۰3/۱۰/3۰

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
اول  هیات   ۱4۰3۶۰3۰۱۲۰۶۰۰3۷۰۰ شماره  رای  برابر 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد 
علیرضا  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  بهارستان 
تارودی لو فرزند عباسعلی بشماره شناسنامه ۱۰۶۸ نسبت به 
ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۷4/۰۲ متر مربع پلاک 
۲۶۵۱ فرعی از ۱39 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۵4۶ 
فرعی از ۱39 اصلی واقع در حصارک پایین خریداری از مالک 
رسمی آقای فریدون منصوری محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اعتراض دادخواست  از تسلیم  ماه  اخذ رسید ظرف مدت یک 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.
انتشار  تاریخ    ۱4۰3/  ۱۰/  ۱۲  : آگهی   اولین  انتشار  تاریخ 

دومین آگهی: ۱4۰3/۱۰/3۰

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
اول  هیات   ۱4۰3۶۰3۰۱۲۰۶۰۰3۷49 شماره  رای  برابر 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان 
سرخوش  ابراهیم  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
فرزند ستار بشماره شناسنامه 3۰ نسبت به ششدانگ یک باب 
کارگاه به مساحت ۵۸۰/۵3 متر مربع پلاک ۶۲9 فرعی از ۱3۷ 
اصلی   ۱3۷ از  فرعی   ۶۷ پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  اصلی 
واقع در سعیدآباد خریداری از مالک رسمی آقای حسن محلاتی 
دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
مدت  ظرف  رسید  اخذ  از  و پس  تسلیم  اداره  این  به  را  خود 
یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  نمایند  تقدیم 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد.
انتشار  تاریخ    ۱4۰3/  ۱۰/  ۱۲  : آگهی   اولین  انتشار  تاریخ 

دومین آگهی: ۱4۰3/۱۰/3۰

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان



نوسازی  گفت:  بهارستان  فرماندار   
به  نقل شهری مطالبه  و  ناوگان حمل 
حق مردم است و باید با در نظر گرفتن 
خدمات،  افزایش  و  مناسب  تسهیلات 
ارتقا  شهرستان  عمومی  نقل  و  حمل 

یابد.
اتوبوس  دستگاه   ۲ از  رونمایی  آیین   
 ۲۰۰ بر  بالغ  اعتباری  با  پیشرفته 
دستگاه   ۱۵ نوسازی  و  ریال  میلیون 
افزایش کیفیت خدمات  تاکسی جهت 
نسیم  عمومی  نقل  و  حمل  ناوگان 
سرپرست  مرادی  مراد  حضور  با  شهر 
فرمانداری بهارستان و حسن قشقاوی 
نماینده مردم شهرستانهای بهارستان و 
رباط کریم در مجلس شورای اسلامی، 
شهردار نسیم شهر و جمعی از اصحاب 

رسانه برگزار شد.
شهر  نسیم  شهردار  که  آیین  این  در 
متوسط  عمر  و  وضعیت  از  گزارشی 
داد،  ارائه  شهر  این  عمومی  ناوگان 

با  بهارستان  فرمانداری  سرپرست 
ناوگان  این  نوسازی  ضرورت  بر  تأکید 
و  شأن  داشت:  اظهار  شهرستان،  در 
منزلت مردم، بهترین و باکیفیت ترین 
های  شهرداری  باید  و  خودروهاست 
شهرستان در بودجه سال آینده خود، 
ناوگان  نوسازی  جهت  ای  ویژه  اعتبار 
و  بینی  پیش  عمومی  نقل  و  حمل 

اجرایی کنند.
به  مردم  از  عذرخواهی  ضمن  مرادی 
فرسوده،  نقل  و  حمل  ناوگان  خاطر 
خاطرنشان کرد: نوسازی ناوگان حمل 
عمومی  حق  به  مطالبه  شهری  نقل  و 
است و باید با در نظر گرفتن تسهیلات 
مناسب و افزایش خدمات، حمل و نقل 

عمومی شهرستان ارتقاء یابد.
تخصصی  کتاب  از  آیین،  این  در 
»تاکسیران حرفه ای« با هدف ارتقای 
دانش و مهارت در حوزه حمل و نقل 

شهری رونمایی شد.

فرماندار بهارستان: نوسازی ناوگان حمل و 
نقل شهری از مطالبات به حق مردم است گزارش

 سرپرست فرمانداری ویژه شهرستان شهریار گفت: 
افزایش  مدیران  وظیفه  و  رسالت  مهمترین  امروز 
اجتماعی است و هر قسمتی که خوب  سرمایه های 
عمل کرده شاهد رضایت و کاهش مشکلات بوده ایم.

اداری  شورای  جلسه  درسومین  برنجی  سجاد 
شهرستان شهریار اظهار داشت: همه مدیران باید به 
این درک برسند که ممکن است غفلت های کوچک 
آنها باعث بحران های بزرگ شود،  لذا نقش مدیریت 
انسانی در این حوزه بسیار پر رنگ بوده و در شرایط 
از  استفاده  با  داریم  که  آنچه  از  باید  کشور  کنونی 

استعداد ذاتی و تجربه بهره  ببریم.
و  رسانی  خدمت  حداکثر  موظفند  همه  افزود:  وی 
به  ادارات  در  را  رفتار حسنه  و  رجوع  ارباب  تکریم 
سرلوحه کار خود قرار دهند که تغییر جلسات اداری 
اداره  مدیر  تا  بوده  منظور  همین  به  فرمانداری  در 
بتواند در زمان بیشتری درخواست و مطالبات مردم 
شود  نهادینه  ادارات  در  باید  که  باشد  پاسخگو  را 
گروه های  با  باید  مدیران  اینکه  بر  تاکید  با  برنجی 
امروز  افزود:  بگیرند  نزدیک  ارتباط  جامعه  مرجع 
کردن  پیدا  برای  تعامل  ایجاد  ضمن  کنید  تلاش 
شناساندن  راستای  در  مشترک  راهبردی  نقاط 
از طریق گروههای مرجع  مردم  به  وضعیت موجود 

اقدام نمایند
باید  سرپرست فرمانداری ویژه شهریار تصریح کرد: 
داشته  را  آن  رفع  توان  که  بدهید  مردم  به  قوای 
یک  در  نمی توان  را  مشکلات  همه  که  چرا  باشید 
بسیار  زیربنایی  اقدامات  آنکه  کما  کرد  حل  زمان 
وظیفه  لذا  شده است  انجام  منطقه  این  در  زیادی 
اصلی ما پیگیری مشکلات و حصول نتیجه است و 

زمانی که مردم ببینند مسئول تلاش می کند انگیزه 
و امید می گیرند.

دولت  مثبت  نکات  از  یکی  کرد:  خاطرنشان  وی 
و  مختلف  کرسی های  در  قدرت ها  جابجایی  وفاق 
در جابجایی ها اصل کارایی و وفاق را در پیش رو 
به  فرهنگ  این  از  باید  که  به طوری   ، است  گرفته 

عنوان دستاوردی از آن یاد کرد.
وی گفت: با تمام کاستی ها کارهای خوبی در دولت 
های قبل انجام گرفته است که جا دارد از اقدامات 
شهید رئیسی یاد کنیم لذا با صدای رسا از اقداماتی 
که  چرا  می کنم  دفاع  گرفته  انجام  گذشته  در  که 
کشور  پیشرفت  و  اقتدار  و  افتخار  ما  اصلی  هدف 

است که باید منعکس شود.
وی ادامه داد: دعوت نماینده خانه مطبوعات در این 
جلسه در راستای بهره گیری از ظرفیت های رسانه ای 
به ویژه در حوزه فضای مجازی است تا مردم مطلع 
شوند چه اقداماتی انجام گرفته که از مطالبات اصلی 
و جدی مقام معظم رهبری می باشد، لذا لازم نیست 
داده  نشان  کارها  اما  شوم  دیده  مسئول  نوعی  من 
شود و باید به صراحت بیان کنم اگر همین اقدامات 
بسیار خوبی  آفرینی  امید  و  انگیزه  بیان شود  فعلی 

ابتدا برای ما و سپس برای مردم بوجود می آید .
دارم  توقع  مدیران  همه  از  کرد:  تاکید  مسئول  این 
عملکرد  و  شوند  وارد  جدی  بسیار  رسانه  حوزه  در 
طریق  از  مردم  اختیار  در  را  خود  دستاوردهای 
و  باشیم  اثرگذار  بتوانیم  تا  دهند  قرار  رسانه ها 
دلسوزانه  پیگیری  با  و  هم  کنار  در  همه  امیدوارم 
مجموعه  به  حاشیه  هرگونه  از  عاری  بتوانیم  هم 
شهرستان کمک کنیم و عبور از بحران ها را داشته 

باشیم.
یادآور  ویژه شهرستان شهریار  فرمانداری  سرپرست 
شد: اصلی ترین وظیفه امروز مدیران به عنوان خط 
مردم  مشکلات  پیگیری  شهرستانی  مدیریت  قرمز 
است لذا از همه مدیران انتظار داریم در این راستا 
اینکه  حق  اداره ای  هیچ  و  کنند  حرکت  جدیت  با 
فرمانداری  مکاتبات  به  پاسخگویی  عدم  به  نسبت 
تعیین  در  ما  قرمز  خط  و  ندارد  حقی  کند  اقدام 
عملکرد مدیران خواهد بود به هر کس در این راستا 

تخطی کند با آن برخورد می کنیم.

فرماندار شهریار: مهمترین رسالت مدیران 

افزایش سرمایه های اجتماعی است
نوشتار

واستانی  ستادی  مدیران  آموزشی  کارگاه  دومین  در  اجتماعی  تعاون،کارورفاه  وزیر   
اما در سال های گذشته  بوده است  تعاونی ها  ایران مهد  اعلام کرد:  تعاون  توسعه  بانک 

نتوانسته ایم این سنت تاریخی را احیا کنیم.
دکتر احمد میدری گفت: ایجاد تعاونی مبتنی بر سیستم همکاری می تواند بسیاری از 

چالش های سیستم اداری را حل کند.
میدری بیان کرد: وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی به عنوان یک وزارتخانه بسیار بزرگ 

وظایف مهم و فراگیری دارد که شاید رفاه به منظور کاهش فقر در اولویت باشد.
وی اظهار کرد: کاهش فقر، افزایش رفاه از مسیر کار و تعاون فراهم می شود.

اشاره کرد و گفت: توسعه کسب و کارهای  تعاون  بانک توسعه  از  انتظارات  به  میدری 
از  یکی  می تواند  بزرگ  شرکت های  با  شرکت ها  این  کردن  وصل  و  ماندگار  و  کوچک 

اولویت های عملیاتی بانک توسعه تعاون باشد.
بانک توسعه تعاون می تواند حلقه واسط بین کسب و کارهای کوچک و خانگی با شرکت 

های بزرگ باشد
میدری در ریشه یابی نسبت بالای سرمایه در ایران گفت: گسسته بودن زنجیره های تولید 

و ارتباط نداشتن با یکدیگر موجب بروز این چالش شده است.
برخی صنایع همچون شرکت  مواقع مشاهده می شود  برخی  بیان کرد:  اقتصاددان  این 
های فولاد را وارد حوزه تولید برق کرده ایم که این امر موجب افزایش خواب سرمایه و 

بالا رفتن هزینه تولید و گران شدن آن می شود.
وی گفت:می توان با کمک بانک توسعه تعاون، تشکیل ائتلاف های تجاری و کنسرسیوم 

ها را تسهیل کرد.
میدری با اشاره به تجربه موفق کشورهای اسکاندیناوی در تشکیل کسب وکارهای تعاونی 
گفت: فعالیت بر اساس سنت های جامعه هدف در کنار کم ترین مقررات می تواند به 

تداوم فعالیت تعاونی ها کمک کند.
وزیر تعاون، کار ورفاه اجتماعی اعلام کرد: به منظور الگوسازی در ایران می توان مقررات 

را در جهت توسعه تعاونی ها تفسیر و تدوین کرد.
وی ادامه داد: بانک توسعه تعاون می تواند تعامل حرفه ای با صندوق های قرض الحسنه 
خانوادگی و صنفی برقرار کند و در این مسیر این صندوق ها را به روز رسانی و مجهز 

به ابزارهای مالی مدرن کرد.
وی همچنین افتتاح ساختمان مرکزی بانک توسعه در آستانه ماه رجب را مبارک دانست 
و گفت: امیدواریم با افتتاح این ساختمان خدمات بانک توسعه تعاون نیز افزایش پیدا 

کند.
بانک توسعه تعاون، پیشرو در اخذ تاییدیه های بانک مرکزی

دکتر سرزعیم نیز پیش از سخنان وزیر تعاون، کار ورفاه اجتماعی اعلام کرد: بانک توسعه 
تعاون به عنوان یک بانک کوچک توانسته است با استفاده از توان داخلی سامانه بانکداری 

دیجیتال خود را با نام »بانکواره« که یک سوپر اپلیکیشن است، راه اندازی کند.
وی افزود: بانک توسعه تعاون، اولین بانک است که بیشترین تاییده ها را درحوزه بانکداری 

دیجیتال از بانک مرکزی گرفته است.
سرپرست بانک توسعه تعاون بیان کرد: می توانیم با استفاده از ابزارهای نوین تامین مالی 

مناسبی برای جامعه هدف داشته باشیم.
گفتنی است اوراق گواهی حق تقدم تعاون به عنوان جدیدترین محصول بانک توسعه 
تعاون با حضور وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی رونمایی شد. این طرح امکان دسترسی 
را فراهم می  از ساخت، خرید و جعاله  اعم  به تسهیلات مسکن  سریع و بدون واسطه 
کند و با همکاری و هماهنگی نهادهای حاضر در بازار سرمایه از جمله فرابورس به اجرا 

در می آید.
میدری: حل مشکلات کشور نیازمند فکر بلندمدت است

 وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با تاکید بر اینکه حل مشکلات کشور نیازمند فکر 
بلندمدت است وگرنه برنامه های کوتاه مدت خود به ریشه مشکلات دیگر تبدیل 
باید  و  بزرگ نیست  انجام دادن کارهای  اول دولت جای  می شود، گفت: سال 

بروکراسی را ترمیم کرد.

احمد میدری  در همایش شورای هماهنگی روابط عمومی دستگاه های اجرایی 
گفت: در اقتصاد بخشی به نام اقتصاد روایی داریم که »رابرت شیلر« اقتصاددان 
برنده جایزه نوبل مطرح کرد و جایزه نوبل را کسب کرد؛ او بر این اعتقاد بود که 

می توان با روایت ها دنیا را تغییر داد.
وی گفت: سال ۱۹۲۹ میلادی آمریکا درگیر بحران اقتصادی ناشی از ورشکستگی 
بانک ها شد و یک فاجعه بزرگ اقتصادی رخ داد که به دنبال آن در سایر کشورها 
از جمله ایران دچار رکود اتفاق افتاد و دولت تصمیم گرفت همه امور را دولتی 

کند.
میدری با بیان اینکه اقتصاد جهانی بر مبنای اعتبار استوار است، اظهار داشت: 
رابرت شیلر معتقد است خروج آمریکا از رکود به دلیل قصه هایی بود که نوشته 
شد و رویای آمریکایی را شکل داد به طوری که ایده های نو از دل جامعه بیرون 

آمد و تبدیل به سیاست شد.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با اشاره به رویکردهای رئیس جمهور در عرصه 
های مختلف اظهار داشت: به نظر می رسد شخص رئیس جمهور نیز در حال 
گفتن قصه ای جدید است که ما باید آن قصه را بشنویم و آن را پردازش کنیم و 

این کار روابط عمومی ها است.
افزود:  این قصه هنوز آنقدر خوب پردازش نشده است،  البته  اینکه  بیان  با  وی 
برخلاف سایر دولت ها که عقبه سیاسی گسترده داشتند، این دولت عقبه سیاسی 
ندارد؛ فردی صحبت ها و دیدگاههای متفاوت خود را مطرح کرده و مردم آن را 
انتخاب کرده اند و نظام سیاسی نیز تصمیم گرفته است که این حرف ها را بشنود 

و به آن فرصت بدهد.
میدری با بیان اینکه هنوز این حرف ها به خوبی درک نشده است، تصریح کرد: 
شعار اصلی دکتر پزشکیان این است که »دعوا نکنید«؛ بارها گفته است که »اگر 
دعوا نکنیم مشکلات بین الملل هم قابل حل است.« زیرا زمانی که دعوا باشد، 

آدم ها کوتاه مدت نگاه می کنند.
این عضو کابینه دولت چهاردهم با یادآوری اینکه در عصر پس از وفاق زندگی 
نمی کنیم و هنوز در عصر قبل از وفاق هستیم و مشکلاتی چون ارز و تورم نیز از 
همین دعوا ناشی می شود، اظهار داشت: این دعوا برای ۵۰ سال اخیر و بعد از 
انقلاب نیست؛ ما از انقلاب مشروطه درگیر دعوا هستیم و چیزی به ما ارث رسیده 

که به سادگی نمی توانیم از آن خارج شویم.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی ادامه داد: بسیاری از دعواهایی که وجود دارد، به 
این دلیل است که بار مشکلات سنگین است و برای خروج از این بار سنگین باید 
بلندمدت فکر کرد. اگر بخواهید کوتاه مدت فکر کنید، خودش به ریشه مشکلات 

دیگر تبدیل می شود.
میدری ادامه داد: ابتدای دولت چهاردهم برای دکتر پزشکیان نامه نوشتم که ۱۰۰ 
روز نخست و حتی یک سال اول دولت، جای انجام دادن کار بزرگ نیست بلکه تا 

جایی که می توان باید بروکراسی را ترمیم کرد.

میدری: بانک توسعه تعاون می تواند حلقه واسط بین کسب 
و کارهای کوچک و خانگی با شرکت های بزرگ باشد گزارش

 وزیر صنعت، معدن و تجارت درباره جزئیات تجارت آزاد ایران با اتحادیه اقتصادی 
اوراسیا گفت: اهمیت تجارت آزاد ایران با این اتحادیه در این است که اکنون تجار 
ایرانی می توانند ۸۷ درصدکالاهای مبادله ای میان طرفین را با تعرفه صفر مبادله 

کنند. 
 »سید محمد اتابک« در گفت و گویی درباره نتایج سفر به روسیه و حضور در 
نشست اتحادیه اقتصادی اوراسیا، اظهار داشت: موضوع عضویت ایران به عنوان عضو 
ناظر اتحادیه اقتصادی اوراسیا بخشی از دستور کار مهم شورای عالی اقتصادی این 
اتحادیه در سن پترزبورگ بود. عضویت ایران در این اتحادیه اقتصادی از اهمیت 
زیادی برخوردار است که دلیل آن اقتصاد بزرگ اعضا و تجارت ۹۰۰ میلیارد دلاری 

اعضای اتحادیه اقتصادی اوراسیا در سطح جهان است.
اتابک افزود: در این نشست، گفت وگوهایی با مقامات اعضا مانند معاون نخست وزیر 

ارمنستان برگزار شد.
وزیر صنعت معدن و تجارت با اشاره به تصویب توافق تجارت آزاد ایران با اتحادیه 
اقتصادی اوراسیا در مجلس شورای اسلامی، گفت: این توافقنامه در مجالس پنجگانه 
اعضای اتحادیه اقتصادی اوراسیا نیز به تصویب رسید که شامل روسیه، بلاروس، 

قزاقستان، قرقیزستان و ارمنستان است.
اتابک درباره پذیرفته شدن ایران در اتحادیه اقتصادی اوراسیا گفت: پذیرفته شدن 
ایران در این اتحادیه به معنای حضور رسمی کشورمان در همه جلسات این اتحادیه 
است. ایران به عنوان عضو ناظر در همه این جلسات حضور دارد و اطلاعات تجاری و 

مسائل اقتصادی را می توانند با یکدیگر تبادل کنند.
وزیر صنعت معدن و تجارت درباره نقش و حضور بخش خصوصی در کشورهای 
اوراسیا گفت: ما باید حضور بخش خصوصی در این کشورها را تسهیل کنیم. در چند 
ماه اخیر میزان صادرات ما به این کشورها افزایش قابل توجهی داشته، اما به میزان 
کافی نیست. با توجه به شکل گیری توافق تجارت آزاد میان طرفین امکان افزایش 

چند برابری مبادلات و مراودات تجاری وجود دارد.
وی افزود: منطقه اوراسیا بازار خوبی برای کالاهای ایرانی است. همچنین، خدمات 

فنی و مهندسی ایرانی در این کشورها امکان فعالیت بیشتری دارد.
تجارت  توسعه  سازمان  وظیفه  گفت:  ادامه  در  دولت چهاردهم  کابینه  این عضو 
مشارکت با بخش خصوصی در ایجاد بازارچه ها و بازارها و نمایشگاه ها است. این 
فعالیت باید به صورتی باشد که برای بخش خصوصی امکان حضور در نمایشگاه ها با 

تسهیل امور کنسولی فراهم شود.
وی بیان داشت: در ماه های آینده نمایشگاهی در ایران و در مرکز نمایشگاه های تهران 
برگزار می شود که اعضای اتحادیه اقتصادی اوراسیا برای حضور در این نمایشگاه 
اعلام آمادگی کردند و کشورهایی مانند ارمنستان و ازبکستان در پی فراهم کردن 

حضور در این نمایشگاه هستند.
وزیر صنعت معدن و تجارت در پایان درباره فعالیت شرکت های خدمات فنی و 
مهندسی در سایر کشورها گفت: شرکت هایی که در این حوزه کار می کنند بیشتر 
قابلیت های فراوانی برای حضور در  دارای سابقه مطلوب در کشورمان هستند و 
کشورهای همسایه را دارند. مهمترین مساله برای حضور شرکت های ایرانی در سایر 

کشورها صدور ضمانتنامه برای مناقصات بین المللی است.
به  کمک  برای  مصوبه ای  پیگیری  حال  در  جمهور  رئیس  شخص  افزود:  اتابک 
ضمانتنامه های لازم برای حضور خدمات فنی و مهندسی ایرانی در سایر کشورهاست.

اعلام آمادگی ایران برای اتصال اتحادیه اقتصادی اوراسیا به بازارهای هدف
 وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به تصویب توافقنامه تجارت آزاد جمهوری 
اسلامی ایران و اتحادیه اقتصادی اوراسیا در مجالس پنج عضو آن اتحادیه و مجلس 
شورای اسلامی، گفت: با اجرایی شدن منطقه تجارت آزاد بین این ۶ کشور، فصل 
آماده گسترش  بعدی،  گام  در  و  تجاری گشوده خواهد شد  تبادلات  از  جدیدی 

همکاری ها در حوزه حمل ونقل هستیم.
 سید محمد اتابک در سخنانی در نشست سران کشورهای عضو اتحادیه اقتصادی 
اوراسیا در سن پترزبورگ روسیه، از تصمیم این اتحادیه در اعطای موقعیت ناظر به 
ایران استقبال کرد و افزود:  اطمینان دارم این نشست، نقطه عطفی در تاریخ روابط رو 

به گسترش تهران و این اتحادیه خواهد بود.
وزیر صمت خاطرنشان کرد:  جمهوری اسلامی ایران با وجود چند دهه تحریم های 
غیرقانونی و ظالمانه، با رویکردی مسئولانه در مناسبات چندجانبه حضور دارد و 

همواره نشان داده است یک شریک قابل اعتماد و اثرگذار در این سازوکارها است.
اتابک ادامه داد: نمونه موفق این رویکرد فعالانه و مسئولانه، همکاری با اتحادیه 
اقتصادی اوراسیا از جمله اجرای موفق موافقت نامه تجارت ترجیحی در پنج سال 

گذشته است.
وزیر صمت خاطرنشان کرد: آسیب هایی که یکجانبه گرایی افسارگسیخته آمریکا در 
حوزه های مختلف به منافع فردی و جمعی کشورها وارد کرده است، بیش از هر 
زمانی، ضرورت اتحاد و همگرایی دولت های مستقل در قالب سازوکارهای همکاری 

چندجانبه را عیان کرده است.
وی یادآور شد: در سال های اخیر شاهد گسترش دامنه تحریم های آمریکا به منطقه 

اوراسیا و اعمال فشار بر فعالان اقتصادی کشورهای این منطقه بوده ایم.
اتابک اظهار داشت: تسلیحاتی شدن اقتصاد در عرصه بین المللی، ضرورت هم افزایی 
اقتصادی کشورهای مستقل و در حال توسعه را به امری اجتناب ناپذیر تبدیل کرده 

است.
آمادگی ایران برای اتصال اوراسیا به خلیج فارس و دیگر بازارهای هدف

وزیر صمت در بخش دیگری از سخنان خود گفت: جمهوری اسلامی ایران آماده 
است با غنیمت شمردن تحول مثبت در زمینه اجرای توافقنامه تجارت آزاد با اتحادیه 
اوراسیا در آینده نزدیک و کسب موقعیت ناظر در این اتحادیه، همکاری ها را به سایر 

حوزه ها از جمله حمل و نقل و ترانزیت و نیز امنیت انرژی گسترش دهد.
وی اظهار داشت: بدون تردید، همکاری های طرفین علاوه بر کمک به رشد، توسعه 
و رفاه پایدار برای مردم عزیزمان، باید تاب آوری کشورهایمان را در قبال شوک های 
احتمالی در آینده تقویت کند؛ ما آماده هستیم که توانمندی های خود در عرصه های 

مختلف را در خدمت تحقق این اهداف قرار دهیم.
وی ادامه داد: جمهوری اسلامی ایران آمادگی دارد ظرفیت های ترانزیتی خود را برای 
اتصال اتحادیه اوراسیا به بازارهای هدف در خلیج فارس، جنوب و جنوب شرق آسیا 

در اختیار این اتحادیه قرار دهد.
وزیر صمت در بخش آغازین سخنان خود همچنین گفت: سال ۲۰۲۴ را در حالی 
به پایان می بریم که جهان کماکان شاهد بی عملی سازوکارهای موجود جهانی در 
مواجهه با جنایات بی سابقه رژیم صهیونیستی و حامیانش در ۱۵ ماه گذشته است. از 

فرصت استفاده کرده و این جنایات را به شدت محکوم می کنیم.

وزیر صمت: تعرفه ۷۸ درصد کالاهای 
مبادله ای ایران و اوراسیا صفر شد نوشتار

تهران  استاندار  امور عمرانی   معاون هماهنگی 
شهرستان  عمرانی  طرح های  از  بازدید  ضمن 
رباط کریم گفت: مشکلات مبتلابه و کمبودهای 
دستگاه های  کار  اولویت  در  باید  شهرستان 
اجرایی باشد و با برنامه ریزی دقیق و مدون در 
صدد رفع آنها باشند و نتیجه را به اطلاع مردم 

برسانند.
سیدکمال الدین میرجعفریان، ضمن گرامیداشت 
یاد و خاطره شهید والامقام حاج قاسم سلیمانی 
و تبریک به مناسبت فرارسیدن ماه پربرکت و 
این  در  امیدوارم  داشت:  اظهار  رجب  پرفیض 
همگی  ببریم،  را  کافی  بهره  خدا،  پرفیض  ماه 
راه  دهنده  ادامه  و  بدهیم  هم  دست  به  دست 

شهدا باشیم.
به  ها  برنامه  قالب  این سفر،  در  داد:  ادامه  وی 
صورت اجرایی و میدانی خواهد بود و مسئولان 
اجرایی باید مباحثی که مبتلا به شهرستان است 

را در اولویت قرار دهند.
معاون عمرانی استاندار تهران افزود: بعد از جمع 
نشستی  شهرستان،  مسائل  و  مشکلات  بندی 
مرتبط  های  مدیران کل دستگاه  و  استاندار  با 
برون رفت  زمان  و  راه حل  برگزار خواهد شد، 
از این مشکلات بررسی و تبدیل به یک برنامه 

راهبردی خواهد شد.
وی تاکید کرد: همه متولیان امر باید در اجرایی 
زمان  در  لازم  همکاری  ها  مصوبه  این  شدن 
اطلاع  به  را  نتیجه  و  باشند  داشته  مشخص 

شهروندان برسانند.

میرجعفریان تصریح کرد: مدیران شهرستان و 
نماینده مردم در مجلس باید مطالبه گر باشند 
و وزارت خانه ها باید نقش خود را در کمک به 

توسعه شهرستان های استان تهران ایفا کنند.
این  استاندار در  امور عمرانی  معاون هماهنگی 
آباد  وهن  جاده  آهن  خط  پل  پروژه  از  سفر، 
بازدید کرد این پل به علت یک دهنه بودن باعث 
ایجاد ترافیک و مشکلاتی در عبور و مرور شده 
است جهت بررسی و عریض شدن جاده و دو 

دهنه کردن پل تاکید کرد.
وی در ادامه در جریان بازدید از پروژه های نیمه 
تمام که برخی با ۱۰۰ درصد پیشرفت فیزیکی 
جهت  لازم  دستورات  هستند  افتتاح  شرف  در 
تکمیل دیگر پروژه ها برای تسریع در افتتاح را 

صادر کرد.
خانه  تصفیه  محل  در  حضور  با  میرجعفریان 
بهره  به  امسال  فجر  دهه  در  که  شهر  نصیر 
برداری خواهد رسید از نزدیک در جریان امور 

قرار گرفت.
رحیم آبرومند رئیس آبفای رباط کریم در این 
تهران،  استاندار  معاون  همراهی  ضمن  بازدید 
تقاضای تامین ۱۱ هکتار زمین از منابع طبیعی 
برای توسعه و احداث فاز۲ این تصفیه خانه را 
نمود. معاون استاندار در جریان این سفر از پایانه 
اتوبوس رانی رباط کریم ، درمانگاه خصوصی مهر 
ایرانیان پرند و ساختمان شهرداری پرند که با 
تکمیل  حال  در  فیزیکی  پیشرفت  درصد   ۷۰

است بازدید کرد.

معاون استاندار تهران: مشکلات رباط کریم 
در اولویت دستگاه های اجرایی قرار گیرد خبر
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